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Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 10 december 2024

l5.1.2.e

II II II II I5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

I5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

2) Buddy to Buddy - 11:00 uur
I sluit aan om te vertellen over de activiteiten van BtB.5.1.2.e

I geeft een presentatie over Buddy to Buddy. Zoals afgesproken hierbij de
I

E-mailadres: apeldoorn@buddytobuddy.nl
]

3) Notulen ambtelijke overleg d.d. 19 november 2024

4) Mondelinge terugkoppeling PRT 25 november 2024

Notulen:
terugkoppeling PRT: twee centrale punten 1) terugblik naar 1 november,

bestuurders hebben inderdaad gevraagd haast te maken met het5.1.2.e

i.p.v. een brief, zoals tijdens het vorige overleg besproken, komt er een
overleg met de commissarissen op 17 december met de minister.

ik heb de tijdlijn niet scherp, maar volgens mij heeft tussen het ambtelijk overleg

ja, kom goed voorbereid met alle knelpunten en bezwaren naarde minister.5.1.2.e

I het is niet alleen on hold gezet, maar de minister is het niet eens met de5.1.2.e

ja, het is zinvol om dit aan te kaarten bij de minister. Ook als het gaat om het5.1.2.e

1

stoppen van voorrang verlenen aan statushouders v.w.b. huisvesting, dan is er geen 
doorstroom meer. Het moet inzichtelijk worden gemaakt wat de consequenties zijn.

10-12-2024
11:00-12:30
MS Teams

Datum 
Tijd 
Locatie 
Voorzitter 
Aanwezig 
Afwezig 
Notulist

5.1.2.e

5.1.2.e
I

II 
I

en vooruitblik naar het verdeelbesluit, waarbij door de bestuurders een oproep is 
gedaan om hier haast mee te maken, en niet te wachten tot kerstreces. Punt 2) 
taakstelling huisvesting statushouders, zij blijven nu lang in AZC’s i.v.m. weinig 
doorstroom mogelijkheden.

verdeelbesluit, i.v.m. het op tijd kunnen informeren van de gemeenteraden. Er wordt 
hard gewerkt op het ministerie aan het besluit.

Voor wat betreft de doorstroomlocaties is dit inderdaad on hold gezet, maar er lijkt wat 
ruimte te komen voorde financiële regeling. Maar dit maakt het nu heel lastig voor 
gemeenten om hiermee te werken.

op 19 november en nu, zich nog iets anders voorgedaan v.w.b. de 
doorstroomlocaties: de financiering vanuit het Rijk is on hold gezet. Als dat zo is, lijkt 
me het goed om dit te betrekken in dat overleg.

regeling, ze vindt het niet sober genoeg. Het is dus niet alleen financieel, maar ook 
inhoudelijk. Is het zinvol is om onze wensen bij de minister neer te leggen?

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

I

I 
l

is er nog wel een toetsing van voorstellen?
dat weet ik niet zeker, maar ik ga er wel vanuit dat dat gebeurd.

Notulen:
5.1.2.e

contactgegevens van 5.1.2.

Telefoonnummer: 06 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2. 5.1.2.e

mailto:apeldoorn@buddytobuddy.nl


I Hugo de Jonge (in zijn functie als waarnemend CvdK Zeeland) gaat dit5.1.2.e

punt ook bespreken tijdens het overleg op 17 december.

en alle gemeenten krijgen een brief met hun opgave.
hoe gaan we om met on hold zetten van asielaanvragen van

het COA houdt rekening met een fors tekort in de komende maanden.
zegt, en vanuit het Brummen, we zijn voornemens om 350

)5)

Zie notulen agendapunt 4

6)

Zie notulen agendapunt 4

7)

Notulen:
heeft in het vorige overleg aandacht gevraagd voor AMV’ers die

Voorst: de taakstelling huisvesting statushouders sluiten we waarschijnlijk af

Brummen: geen veranderingen t.o.v. vorig overleg. De taakstelling huisvesting

Epe: asiel is niet veranderd. Oekraïne opvang: positieve uitspraak van de

Heerde: taakstelling huisvesting statushouders: we eindigen op nul, maar de

Lochem: in Lochem is twee weken geleden de VVD uit de coalitie gestapt

2

plekken te realiseren. Dit bericht dat er geen aanvragen vanuit Syrië meer in 
behandeling worden genomen, gaat op de lange termijn werken. Dit is een 
significante beslissing, en we moeten er met elkaar over in gesprek blijven.

zijn er afspraken gemaakt over hoe het verdeelbesluit wordt gepubliceerd?
het wordt in de staatscourant gepubliceerd, er komt een Tweede Kamerbrief,

I5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

van het eerste half jaar van 2025 zal echt een uitdaging worden, i.v.m. verschillende 
omstandigheden: tijdelijke huurcontracten, wellicht geen voorrang meer, grote 
renovaties. Daar zit grootste zorg en inspanning.. Dit jaar wordt deze waarschijnlijk 
wel gehaald.

met -4. Oekraïne opvang staat nog steeds op 85, maar wordt wellicht wat hoger 
volgend jaar. Asielopvang nog op nul, maar er wordt verder verkend.

rechter, waardoor de opvang aan de Ankerweg kan worden geopend, zal voor 120
130 plekken zijn. Er zullen vooral gezinnen worden geplaatst, die doorverhuizen 
vanuit de al bestaande locaties. Huisvesting statushouders, niet veranderd t.o.v. 
vorige overleg.

achterstand is niet weggewerkt voor het eind van het jaar. Asielopvang: we hebben 
vorige week vrijdag gecommuniceerd dat de nachtopvang in Ugchelen wordt 
overgenomen in Wapenveld. Dit gebeurt per 1 januari, tot 1 april, voor drie maanden. 
Er wordt verkend of deze opvang daarna ingezet zou kunnen worden voor andere 
doeleinden. Er wordt samen met Epe opgetrokken voor wat betreft asielopvang. Er 
zijn uitruilafspraken met Zutphen gemaakt t.a.v. Oekraïne versus asielopvang.

nu “vastzitten” in Apeldoorn, omdat de AMV opvang in Voorst niet doorgaat. 
Herhaalde oproep: kunnen deze AMV’ers ergens anders worden opgevangen? De 
tijdelijke units waarin zij verblijven, kunnen evt. mee worden verhuisd.

vanwege de begroting. De begroting is wel vastgesteld, maar wethouder Ria Leliveld 
(verantwoordelijk voor asiel dossier) is vertrokken. Er wordt geïnventariseerd bij alle 
partijen, en er wordt gekeken naar een oplossing. Taakstelling huisvesting 
statushouders wordt waarschijnlijk niet gehaald. Oekraïne opvang: de flexwoningen 
aan de Zutphenseweg zijn klaar. De Bloemenkamp in Gorssel is verlengd tot

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

Ontwikkelingen doorstroomvoorzieningen (5.1.2.

Syriërs? I.v.m. doorstroom op het AZC? 5.1.2.
• Vraag van 5.1.2.

n.a.v. wat 5i2e

Proces verdeelbesluit Spreidingswet 5.1 2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

ik neem deze vraag mee. 5.1.2.

5.1.2.e



5.1.2.e

bestuurlijk wordt er als volgt naar gekeken: de opgave is de opgave, maar wij gaan de
voor asiel lopen de gesprekken, en proberen de5.1.2.e

Zutphen: de taakstelling huisvesting statushouders is gehaald, de achterstand

hoe hebben jullie zoveel statushouders kunnen
investeren in de relatie met de woningcorporaties.

al de herhaalde oproep om de

9) Wat verder ter tafel komt

10) Rondvraag

3

augustus. Er zijn nu 305 gerealiseerde plekken. Dit is meer dan de verhoogde 
inspanningsverplichting per 1 januari, hoe gaan andere gemeente daarmee om?

is nog niet ingelopen. Of deze ook wordt ingelopen, ligt o.a. aan de administratie bij 
het COA. Voor Oekraïne opvang wordt er gezocht naar een tweede locatie, maar 
loopt vast op de aankoop van dat pand. Er is een uitruil met Heerde. Op asielgebied:

plannen nu niet aanpassen.
datum van 1 juli te halen.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

AMV’ers over te nemen. Apeldoorn wil het AZC uitbreiden, op basis van 
leefbaarheidsonderzoek. Dit wordt de komende weken uitgezet.

8) Ter kennisname
-8.1 Verzamelbrief opvang Oekraïne
-8.2 Kostprijsonderzoek opvang ontheemden Oekraïne 2024
-8.3 Beleidsmatige toelichting bij bijgestelde prognose instroom Oekraïense ontheemden 
september 2024 en de opvangopgave
-8.4 Tijdlijn historisch overzicht M&O-activiteiten DGM _ programmadirectie Oekraïense 
ontheemden maart 2022 - september 2024
-8.5 Misbruik & Oneigenlijk gebruik (M&O). Bekostigingsregeling opvang ontheemden 
Oekraïne (BooO
-8.6 Defintie MenO- risico's en ontwikkelingen betreffende het M&O-beleid
-8.7 Beslisnota bij Verzamelbrief opvang Oekraïne
-8.8 Wijziging Bekostigingsregeling opvang ontheemden Oekraïne (BooO) nav 
kostprijsonderzoek
-8.9 Prognose instroom Oekraïense ontheemden voor de tweede helft van 2024 (week 34 t_m
52)
-8.10 TK Verzamelbrief opvang Oekraine
-8.11 TK Bijlage WODC Rapport Tijdelijk thuis De positie van Oekraiense vluchtelingen in 
Nederland
-8.12 tk-actuele-situatie-asielketen-en-oekraiense-ontheemden
-Nagezonden 8.13, Toewijzing sociale huurwoningen - per regio in Gelderland 2023_v12prov
-Nagezonden 8.14, Toewijzing sociale huurwoningen 2023 regio Stedendriehoek
-Nagezonden 8.15, Staat van de volkshuisvesting paragraaf Toewijzing sociale huurwoningen 
2023
-Nagezonden 8.16, Toewijzing sociale huurwoningen 2023 regio Noord Veluwe

wij hebben dat niet, maar wel met asiel, en wij hebben dat zo gelaten. 5.1.2.

geen veranderingen. 5.1.2.
huisvesten? 5.1.2.

• 5.1.2.e

Apeldoorn: met dank aan 5.1.2.• 5.1.2.e



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 23 januari 2024

I
1

1 Opening en mededelingen

I niet meer, maar blijft
graag de stukken ontvangen.

2 Notulen ambtelijke overleg d.d. 12 december 2023

Na wijziging vastgesteld.

3

Naar aanleiding van de notulen:
I

I om de woningcorporatie te bespreken.5.1.2.e

vraagt: is er nog een

I I5.1.2.e

4

Notulen:

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Notulist

Bijlagen:

3.1,2024-01-10 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&l

Bijlagen:

2.1, 2023-12-12 Notulen_Ambtelijk overleg_PRT M&l

Notulen:

In de bijlage staan de notulen van het subregionale overleg op 10 januari, daarin is te lezen wat 
er is besproken.

neemt het verzoek om deze regeling structureel wordt en dat deze ook nog met terug 
werkende kracht kan worden toegepast.

Terugkoppeling subregionaal bestuurlijk overleg d.d. 10 januari 2024 
Aan de hand van de conceptnotulen van het overleg.

Het provinciaal plan is vastgesteld door de leden van de PRT. De stemming over de 
spreidingswet van vandaag wordt afgewacht, morgen wordt het plan ingediend.
Er zijn nog geen officiële cijfers na het aannemen van het amendement dat de SES- 
WOA scores van de gemeentes ook worden meegenomen. De berekening zal in ieder 
geval voor 1 februari worden gedaan door het Rijk.

Notulen:
5.1.2.e

wilt graag om tafel met 5.1.2.

23-01-2024
11:00-12:00
MS Teams
5.1.2.e

5.1.2.e

sluit voortaan aan bij de overleggen, 5.1.2.

Zutphen is bezig met de grote gezinnen huisvesting. 5.1.2. 
regeling voor het verbouwen van een woning?

Notulen:

Eén wijziging van 512e

de regeling is weer gesloten, maar zal binnenkort weer opengaan. 5.1.2.

Terugkoppeling PRT d.d. 17 januari 2024
Mondelinge terugkoppeling door 5.1

5i 2e zou graag sparren over gedeelde kamerbewoning.
In Voorst wordt sinds twee maanden een woning gedeeld, hier is Vluchtelingenwerk 
nauw bij betrokken, ook bij het selectieproces. De woning is voor vijfjaar beschikbaar en 
wordt bewoond door alleengaande statushouders die gezinshereniging hebben 
aangevraagd.



zal door worden toegevoegd aan de verzendlijst voor de PRT agenda en5.1.2.e

I sluit donderdag aan bij een interview over dit onderwerp.5.1.2.e

Notulen:

I raadt aan om BZK te vragen over dit financiële risico. Er komt een5.1.2.e

En controleer of er

Pagina 2

stukken, in verband met de annotatie voor Rick Verschure.
Er komt versterking voor de PRT’s in de vorm van uitvoeringskracht n.a.v. een notitie 
van de LRT. Er wordt nu ingezet op vormen van samenwerkingsverbanden (de huidige) 
om de plannen van aanpak daadwerkelijk uitgevoerd worden. Er moet worden gekeken 
naar welke taken er zijn, en welke versterking er nodig is. 5.1 stuurt deze notitie naar

In de PRT is gekeken naar de prognoses voor 2025 en verder. Hierin is te zien dat veel 
wordt vervuld door (crisis)noodopvang, dat binnen nu en drie maanden grotendeels zal 
verdwijnen. In Nijmegen gaat dat om 2000 plekken CNO. De Provincie heeft daarom een 
waarschuwing afgegeven dat er in Gelderland de komende maanden 2225 plekken 
zullen vervallen. De terugloop moet dus gedempt worden de komende tijd en er zal 
behoefte zijn aan nieuwe crisisnoodopvang, georganiseerd door de Veiligheidsregio’s. 
Dit zal opnieuw onder regie komen te liggen van de gemeente en Veiligheidsregio’s, in 
samenwerking met COA. Dit wordt morgen in het AB besproken door Ton Heerts.

5 Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:
- Oekraïne opvang
- Taakstelling huisvesting statushouders
- Asielopvang

collegevoorstel voor de verkenning van opvang Oekraïne / statushouders.
Epe: waarschijnlijk is er binnenkort een nieuwe locatie beschikbaar voor Oekraïners en 
statushouders (een hotel met de HAR). De tijdelijke unit locatie die vorig jaar al zou gaan 
draaien, maar niet door ging i.v.m. netcongestie, wordt weer op de planning gezet voor 
dit jaar en naar voren gehaald met vergunningen e.d.. Er zijn afspraken gemaakt met de 
woningcorporaties: na het gesprek met de gedeputeerde wordt de urgentie gevoeld. De 
aanbouw van het gemeentehuis voor ingezet voorde huisvesting van statushouders. De 
prioriteit ligt bij de taakstelling huisvesting statushouders. De voormalige camping kan 
medio dit jaar worden ingezet voor ca. 125 Oekraïners.
Heerde: de huurovereenkomst van de opvanglocatie Oekraïne wordt verlengd en 
uitgebreid van 165 naar 215 plekken. Er lopen gesprekken met Nidos lopen voor een 
AMV locatie.
Apeldoorn: er zijn reserveplekken beschikbaar gehouden in één van de Oekraïne 
opvanglocaties, i.v.m. de onzekerheid van de verlenging van de huurovereenkomst van 
een andere Oekraïne opvanglocatie. De burgemeesters van Apeldoorn en Zutphen 
hebben samen 100 plekken aangeboden voor de tijdelijke huisvesting van 
statushouders. Er worden op dit moment 43 statushouders opgevangen onder de HAR. 
Er is een uitvraag gedaan in de subregio of er nog statushoudergezinnen zijn te plaatsen 
uit de subregio (geen alleengaanden i.v.m. de locatie). De plekken worden de komende 
tijd uitgevuld. Vluchtelingenwerk is betrokken voorde begeleiding. Er is afgesproken dat 
er twee keer per week een spreekuur is op locatie. Mochten er in de komende tijd

Voorst: er is een opdracht van de gemeenteraad om te komen tot een stappenplan voor 
wat betreft de besluitvorming bij een eventuele noodopvang.
Lochem: het COA heeft een intentieovereenkomst gesloten voor het inzetten van 
zorgwoningen voor AMV opvang (65’ers AMV’ers die al in Lochem zijn gehuisvest). De 
insteek is langdurige opvang, welke eventueel later ingezet kan worden voor 
asielzoekers. Op twee nieuwe plekken in de gemeente zullen statushouders en 
Oekraïners geplaatst worden.
Zutphen: de AMV opvang blijft een lastig vraagstuk. De huidige locatie loopt af, en van 
de nieuwe locatie moet de vergunning worden veranderd. Aan het einde van 2023 is er 
een aanbod gedaan om statushouders te plaatsen in een hotel - en daarmee aan de 
taakstelling te voldoen - maar logistiek kreeg het COA dit niet rond. In 2024 zullen deze 
statushouders alsnog worden gehuisvest in de gemeente. In samenwerking met 
Brummen en Voorst wordt de verkenning gedaan op een doorstroomlocatie. Dit is wel 
een financieel risico voor de gemeente, want er is alleen vergoeding voor een bezet bed.

en 5i 2e

gezinnen zijn die wellicht geschikt zijn, neem contact op met 5.1.2.

• 5.1.2.e

5'1'2e



Voorbereiding tussentijdse evaluatie huidige opzet samenwerking6
I

7 Wat verder ter tafel komt

Rondvraag8

]5.1.2.e

Pagina 3

stuurt de gegevens van de contactpersoon OCWtoe naar 
neemt het signaal over de peildatum mee naar OCW. 
voegt toe dat ook de wachtlijsten hier een rol in spelen.

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Notulen:

Dit agendapunt is niet besproken en zal opnieuw worden geagendeerd tijdens het volgende 
ambtelijke overleg op 20 februari 2024.

medische beperking zijn (de plekken betreffen hooggelegen kamers zonder lift). Verder 
is Apeldoorn bezig met tijdelijke units op AZC terrein, om de AMV’ers vanuit Beekbergen 
in maart door te kunnen plaatsen. De noodopvang in Fletcher van 160 plekken is 
verlengd naar eind 2024.

kinderen gaan soms pas na anderhalf jaar naar school in de eigen gemeente. Zij hebben 
dan een achterstand. Hebben andere gemeente dit ook? Kan de regeling die twee jaar 
loopt, worden aangepast naarde datum dat de kinderen daadwerkelijk naar school 
gaan?

gaat druk zetten op het netcongestie vraagstuk Gelderland.
nieuwkomersonderwijs is voor kinderen twee jaar, maar statushouder

Mondelinge toelichting door 5.1.2.

Notulen:
• 5.1.2.e

• 5.1.2.e



5.1.2.e

I

Agenda 9 juli 2024

1) Opening/mededelingen

I over, maar hij kon vandaag niet, dus
5.i.2.e vervangt hem tijdens dit overleg.

2) Notulen ambtelijke overleg d.d. 4 juni 2024

3) Mondelinge terugkoppeling subPRT d.d. 20 juni 2024 en PRT 4 juli 2024

5i 2e doet de suggestie om de gemeentendeze op de mail naar 5.1.2.e

hierover eerst te consulteren.
hoe zit het met COA? V.w.b. de plannen die worden

gemaakt in het plan van aanpak, heeft COA hier capaciteit voor?
antwoordt: het ligt aan de locatie, en aan de voorzieningen die er zijn. Maar de

reageert: er wordt veel gevraagd van gemeenten, ook kleine
gemeenten. In de standaard bestuursovereenkomsten zijn hier weinig

we horen dit vaker,

wij gaan er vanuit dat de plannen die worden genoemd, zijn besproken met
COA. In het provinciaal plan zullen succes- en risicofactoren naar voren komen, hierin

1

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig
Afwezig
Notulist

gemeentes met concrete plannen, daar is COA mee in gesprek. Soms wil een 
gemeente wel sneller dan dat COA kan leveren, COA is ook gebonden aan bepaalde

zeker van kleine gemeenten. Dit moet bestuurlijk worden besproken, zodat dit aan de 
voorkant worden afgehecht.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 9 juli 2024
09-07-2024
11:00-12:00
MS Teams

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

5.1.2. e

5.1.2.e

Notulen:
5.1.2.e

Notulen:
• 512= verwijst naar een overzicht van de voorlopige invulling van de asielopgave van de 

subregio’s in Gelderland, bijlage 4.3. Het beeld dat wordt geschetst in het overzicht is 
dat er naar verwachting aan 80% van de opgave wordt voldaan in Gelderland, hier 
zitten nog meerdere onzekere factoren in, waaronder de noodopvang in Arnhem.

• Over de voorlopige invulling van de subregio Stedendriehoek is tijdens de PRT uitleg 
gegeven door Rick Verschure. Er zijn een aantal gemeenten in de subregio die nog 
met concrete plannen moeten komen.

• Door de raad van Lochem is het visiedocument terug gegeven aan het college. Er is 
overleg geweest vanochtend tussen de commissaris en de burgemeester hierover 
vanochtend.

• De duiding en interpretatie van de implementatie van de beleidsregels van het 
verdeelbesluit worden nogmaals besproken, ook voor wat betreft de consequenties 
als een gemeente niet aan de asielopgave voldoet. Als er suggesties zijn, mogen

5.1.2.e

5.1.2.e

en 512 =

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

aanknopingspunten voor, voorde voorbereidingskosten. 5.1.2.

vraagt aan 5.1.2.

I 
[

• 5.1.2.e

neemt de subregio Stedendriehoek van =1

processen. 5.1.2.



over de taakstelling huisvesting statushouders kwam in de PRT naar voren dat

I het regionaal openbaar lichaam, de VNOG, telt als5.1.2.eO

opschalingsorganisatie, dus als er geen plek is, kan hier naar worden
maar er moet wel een eerste toets worden gedaan

voegt toe dat er dus eerst op

licht toe dat dit een

O

I5.1.2.eO

toestroom is, maar uitgangspunt is: men moet recht op opvang hebben onder
bevestigt dit signaal mee te nemen naar het ministerie.

4) Stand van zaken Spreidingswet en concept Plan van Aanpak

Notulen:

Dan kan het
plan worden besproken in het ambtelijk overleg op 20 augustus.

wij zorgen ervoor dat er een concept CV gereed is op 20 augustus. De hele
planning zal nogmaals worden rondgestuurd.

Notulen:
in Brummen lopen we achter met de opvang van Oekraïne. Het is erg lastig om

een locatie te vinden.

in Heerde is er vanochtend kennis gemaakt met de nieuwe projectleider
voor vluchtelingenopvang, deze zal aansluiten bij ditgremium.

in Epe zijn we bezig om te kijken of de noodopvang kan worden verlengd.

2

wie monitort wat de samenstelling van de 
antwoordt: het is bekend dat er een andere

veel gemeenten een achterstand hebben. Er zullen veel plannen van aanpak en 
bestuurlijke gesprekken aan komen. Er zal ook een gesprek komen met de vier 
grootste gemeenten: Apeldoorn, Arnhem, Ede en Nijmegen, gemeenten met een 
grote achterstand, maar ook een grote taakstelling.
Naar aanleiding van het sluiten van de HUB in Utrecht wordt besproken:

Eén van de Oek. locaties zal waarschijnlijk stoppen eind dit jaar, kijken of dit nog iets 
kan worden verlengd, maar op zoek naar een nieuwe locatie. En uitstel van opening 
van andere locatie, van mei naar september.

door de gemeenten zelf of er recht is op opvang. Jamie Lee: we kunnen de 
VNOG wel bellen, maar dit is maar tot half vijf en niet in het weekend. Dit is 
een grote verandering, waardoor gemeenten extra plekken moeten 
realiseren. Eric vraagt naar de afspraken die met het RCVS daarover zijn 
gemaakt. Jamie Lee bevestigt deze afspraken, maar benadrukt dat deze

locatie moet worden gekeken of iemand recht heeft op opvang, en dat er een 
bed geregeld moet worden. Eric adviseert de gemeenten hierover

Het conceptplan moet aangevuld worden zoals het format wat is aangeleverd vanuit 
de Provincie.
Het eerder afgesproken tijdpad blijft staan. Hier komt één datum bij: donderdag 15

wordt ook de capaciteit bij COA en bij gemeenten benoemd. De Provincie wil lopende 
processen ook ondersteunen, dit wordt nog verder uitgewerkt.

5) Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

landelijk punt van aandacht is, en dat dit niet de taak was van het RCVS. Eric 
zegt navraag te gaan doen bij andere RCVS’en in Nederland.
5i 2e vertelt dat het een probleem is in de uitvoering. Het is heel plotseling 
gebeurd. De timing van deze overgang is heel ongelukkig; het is kort voor de 
zomerperiode, en we voeren deze verandering door, maar we constateren al 
maanden dat het profiel van de instroom uit Oekraïne heel anders is, met het 
risico dat er meer overlast komt in het land.

en 5.1.2.

opgeschaald. 5.1.2.

(hernieuwde) afspraken te maken met het RCVS. 5.1.2.

vraagt aan 5.1 2.
nieuwe instroom? 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

augustus eind van de dag eigen deel aanleveren bij 5.1.2.

alleen gelden op werkdagen tot half vijf. 5.1.2.

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

de RTB. 5l 2e

• 5.1,2.e



vlak voor de vakantie begonnen aan plan van aanpak, omdat Apeldoorn
achterloopt op statushouders, 90% van onze koppeling is onvolledig.

vraagt: zijn er bij andere gemeenten systemen ingevoerd voor Oekraïners

ik had het idee dat er al een systeem was van de KCIO, een portal, waar

6)

7) Wat verder ter tafel komt

ambtenaren moeten zijn, dat dezer vervolgens contact opnemen met COA.

8) Rondvraag

3

5.1.2.e

5.1.2.e

mochten er fouten zitten in de cijfers op het dashboard, geef dit aan mij door, 
ook goed om dit aan de bestuurders door te geven, dat zij bij hun eigen

om alle gegevens bij te houden? Bij ons gebeurd dit in excel, maar is heel 
foutgevoelig. Dus wij willen hiervoor een systeem, zoals CRM, hebben andere 
gemeenten dit al? Horen wij graag.

gemeenten al gebruik van konden maken, via de VNOG. Ik neem dit mee in de 
gesprekken met de andere regio’s.

Ter kennisname
-Bijlage 5.1, Achterstand gemeenten taakstelling vergunninghouders
-Bijlage 5.2, Brief - Acute oproep asielopvang en huisvesting statushouders
-Bijlage 5.3, TK - Acute opvangsituatie en stand van zaken huisvesting statushouders
-Bijlage 5.4, Tijdelijke wet opvang ontheemden Oekraïne

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

Notulen:



Notulen Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&l

I
Marja Eggink, Dirk Vreugdenhil, Ingrid

Timmer, Tom Horn, Alex van Hedel
I (COA), Peter Wormskamp (Voorst)

I

1

2 Notulen bestuurlijk subregionaal overleg d.d. 9 september 2023 bijlage 2.1

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 21 september 2023

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

Afwezig
Notulist

30-10-2023
13:00-14:00 
MS Teams 
A.J.M. Heerts

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig 5.1.2.e

5.1.2e

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2023-09-08, Notulen_Subregionale_PRT-Stedendriek

Notulen:

Er zijn geen mededelingen.

Notulen:

Er zijn geen opmerkingen n.a.v. de notulen, de notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Notulen:

Een terugkoppeling van de PRT is niet relevant, in verband met de snelle 
ontwikkelingen.

Bijlagen:

Bijlage 4.1, PRT Dashboard Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20231016 Stedendriehoek

Opening en mededelingen
Onderstaand de agenda voor het subregionale overleg in onze regio, ter voorbereiding 
op de Provinciale RegieTafel Migratie en Integratie (op 06-11-2023).

5.1.2.e

5.1.2.e

Rick Verschure, 5.1.2.
Peter Messerschmidt, Stephan Nienhuis, 5.1.2.

Notulen:

Naar aanleiding van het Dashboard:
• Brummen geeft aan dat het klopt niet aan de taakstelling huisvesting 

statushouders te voldoen. Echter is de gemeente aan het wachten op de 
nareizigers van statushouders die al gehuivest zijn in de gemeente.

• Dirk Vreugdenhil bevestigt dat er meer gemeenten de taakstelling niet halen 
door externe factoren. Dirk Vreugdenhil geeft aan dat de taakstelling 
desondanks een verplichting is, maar de Provincie hierin ook partner is en 
graag wil samenwerken waar mogelijk. Op 8 november heeft Dirk Vreugdenhil 
een gesprek met de minister, als er signalen zijn die Dirk Vreugdenhil kan 
meegeven vanuit de bestuurders, kunnen deze worden doorgegeven aan hem. 
De volgende signalen worden in ieder geval meegenomen:
-Als de IND of het COA achterloopt, heeft dit invloed op de opvang in de 
gemeente.
-De hoge kosten van flexwoningen, waardoor de woningcoörperaties hier niet 
aan beginnen.
-De netcongestie.

5.1.2.e



5

antwoordt dat er periodiek5.1.2.e

6 Stand van zaken samenwerkingsovereenkomst Rheden

7 Ter kennisname

8 Wat verder ter tafel komt

9

Pagina 2

wijzigingen doorgevoerd kunnen worden, 
gemonitord zal worden binnen de PRT.

Stand van zaken Plan van Aanpak subregio Stedendriehoek
Het concept Plan van Aanpak is op vrijdag 13 oktober aan u verzonden. Het definitieve 
Plan van Aanpak ontvangt u ais nazending.

Bijlagen:

Bijlage 7.1, Brief medeoverheden vervolg dringende oproep asielopvang en huisvesting 
vergunninghouders 6 okt 2023
Nagezonden bijlage 7.2, Gewijzigd voorstel van wet

Aandachtspunt voor realisatie van een AZC-locatie (en zeker als daar veel jongeren 
worden gehuisvest) is ook dat de kosten van jeugdzorg voor een gemeente aanzienlijk 
kunnen stijgen. Dit is vooreen kleine gemeente een substantieel risico.

Notulen:

In de VNOG zal er door de 22 burgemeesters een besluit worden genomen of de 
coördinatie voorde opvang Oekraïne, nu belegd bij de Veiligheidsregio, zal worden 
belegd bij gemeente Rheden vanaf 01-01-2024.
Aanstaande maandag 6 november 2023 zal dit besluit in de PRT worden besproken.

Notulen:

De deelbijdragen van iedere gemeente zijn door de colleges akkoord bevonden en 
voor kennisgeving aangenomen door de gemeenteraden. Het definitieve plan van 
aanpak, met daarin de deelbijdragen van de gemeenten in de subregio, en specifieke 
knelpunten en aanbevelingen, zijn door voorzitter Ton Heerts aangeboden aan de 
provincie.
Het is een dynamisch document, met informatie die aan verandering onderhevig is. 
Vanuit Lochem wordt de vraag gesteld hoe het document actueel blijft, en de nodige

Rondvraag
Stephan Nienhuis verzoekt om stabiliteit in SPUK-regelingen, die niet stoppen waarbij 
onduidelijk is of er een vervolg komt.

Bijlagen:

Bijlage 6.1, SWO RVCS versie 3.1 29 september 2023
Bijlage 6.2, Weergave overleg OL over Kritische Succesfactoren overgang PRT 21-09
2023

Bijlagen:

Nagezonden bijlage 5.1,2023-10-13, Plan van Aanpak Subregio Stedendriehoek -
PRT M&l



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 28 januari 2025

I
I5.1.2.e

I5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

2) Notulen ambtelijke overleg d.d. 10 december 2024

3) Mondelinge terugkoppeling PRT 16 januari 2025

Notulen:
Voor het kerstreces is er een nadrukkelijke oproep gedaan om het

I Is er een inschatting gemaakt van de gevolgen van nieuwe instroom van5.1.2.e

Syriërs? Wat betekent dit voorde opvangcapaciteit? Is de verwachting dat er
Nee, dat

Ik heb daar verder geen extra cijfers over.
I De kern is dat er voorlopig nog steeds een groot opvangvraagstuk is. Zijn er

I

Ja, dat is de insteek van de brief. Net zoals in

1

Afwezig
Notulist

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitter
Aanwezig 5.1.2. e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

verdeelbesluit vroegtijdig aan te leveren. Tussen Kerst en Oud en Nieuw heeft de 
provincie een analyse gemaakt. Vervolgens is er namens de provincie een brief 
opgesteld. Binnen de provincie was er verdeeldheid over de vraag of er formeel 
bezwaar moest worden gemaakt tegen het verdeelbesluit. Uiteindelijk is er een brief 
verstuurd naar aanleiding van de brief van de Stedendriehoek, namens de 
commissaris van de Koning (cdK). Deze brief is door het Rijk opgevat als een 
bezwaar.
In de brief zijn enkele punten verwoord:
1. De referentie aan het provinciale plan, met als uitgangspunt opvang van onderaf 

en medebewind.
2. Het feit dat het Rijk zelf een inschatting heeft gemaakt van de haalbaarheid van 

initiatieven.
De brief is tevens onder de aandacht gebracht bij andere provincies. De gedachte is 
dat er een hoorzitting komt. Er is een Landelijke Regietafel (LRT) gepland op 19 
maart, die is doorgeschoven vanuit februari. Er zijn twee benaderingen: de lange 
termijn richt zich op het doorzetten van statushouders naardoorstroomvoorzieningen, 
terwijl de korte termijn zich richt op het realiseren van meer opvangcapaciteit. 
Syriërs: Op dit moment is de politieke situatie in Syrië onzeker. Op Europees niveau 
worden de sancties langzaam opgeheven, en over vier jaar zijn er verkiezingen 
gepland. De beslissing over de asielaanvragen van Syriërs is voorlopig on hold gezet. 
Dit betreft circa 30.000 mensen in de opvang.
Voorstel voor LRT: Het voorstel is om regionale plannen als leidraad te nemen voor 
de opvang. Het COA neemt het initiatief om met regiosecretarissen in overleg te gaan 
en gezamenlijk naar oplossingen te zoeken.

5.1.2e

vragen?

bijvoorbeeld in het komende jaar nog 10.000 Syriërs bijkomen? 5.1.2.

28-01-2025 
11:00-12:30 
MS Teams
5.1.2.e

zoals ze zijn ingediend. 5.1.2.

is op dit moment nog erg onzeker. 5.1.2.

• 5.1,2.e

Er is dus geen officieel bezwaar aangetekend, maar het wordt wel zo opgevat? 
Ja.

In de brief staat dat de subregio en de provincie vasthouden aan de plannen

I 
I

I



jij verwijst naarde situatie in Brummen. Ter toelichting: de minister5.1.2.e

Putten, Oldebroek, Wijchen, Druten en waarschijnlijk West
Betuwe laten dezelfde geluiden horen. Morgen hebben we een gesprek met Noord-

Op dit moment kunnen

De essentie is dat we dit samen goed willen oplossen en

Het overleg dat gepland moet worden, moet nog verder worden uitgewerkt.
Hopelijk snel meer duidelijkheid daarover.

Ik ben benieuwd hoe de raad wordt geïnformeerd. Onze raad heeft met de
krant gesproken, waardoor het idee is ontstaan dat 41 het definitieve aantal is. Dit kan

Bij ons is dit stapsgewijs

Haal ook aan wat er in Voorst zelf
Mee eens, dat doen we ook. Maar de houding blijft: wie het

Houd de woordvoeringslijn aan. Wij hebben
Er

is een juridische en een morele kant. Juridisch gezien “hoeven we er maar 41,” maar
Los van de morele dimensie is de woordvoeringslijn

I

Ik heb contact gehad met de programmasecretaris. De 31 die genoemd wordt, is

We zien dat de druk toeneemt

Kun jij
voor de volgende keer een zo volledig mogelijke analyse maken van de instroom en

dan kunnen

Je noemde net Ter Apel. Hoe gaat het in Wapenveld met de
Dat loopt prima. Ik geef zo de update (zie agendapunt 5).

4) Voornemen verbod voorrang huisvesting statushouders

2

hanteert een andere termijn dan wettelijk is voorgeschreven. Dat is een van de 
bestuurlijke bezwaren in de brief. Brummen gaat wel degelijk juridisch bezwaar

wij hier weinig mee, anders dan de uitnodiging van het COA accepteren. De 
restopgave blijft een taak voor de provincie, aangezien de plannen niet sluitend

Rijk organiseert per provincie een zitting. We hebben aangegeven dat het juridische 
traject moet worden gevolgd, maar dat dit ons niet mag afleiden van de kern: de

aangepakt. Kort na het verdeelbesluit was de lijn: we hebben kennisgenomen en zijn 
in overleg. Vervolgens verscheen in de krant dat Brummen er 35 moet opnemen, 
maar er 350 wil. De brief van de cdK heeft ons enorm geholpen. Ik verwacht dat we 
deze week een brief versturen met een samenvatting van de woordvoeringslijn. Maar

aangeeft en zoals in de brief staat, 
Die zitting gaat plaatsvinden. Het

Brummen, waar wordt ingezet op minder noodopvanglocaties en meer duurzame 
oplossingen.

en zijn steeds meer op zoek naar opvang locaties. De verwachting is niet dat dit op 
lange termijn afneemt. De aanmeldingen van Alleenstaande Minderjarige

verdelen. Dat betekent dat er een sluitend plan moet liggen op het moment dat de 
hoorzitting plaatsvindt.

5) Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

een momentopname. In februari 2026 komt er een nieuwe capaciteitsraming. 5.1.2. 
Kunnen we een fysiek overleg plannen? Dit is een complexe puzzel, die we samen 
met het COA moeten oplossen. We moeten een helder beeld schetsen voor onze

aantekenen. 5.1.2.

overlooplocatie? 5.1.2.

moreel ligt dat anders. 5.1.2.

(nood)opvang die mogelijk verdwijnt? 5.1.2. 
wij een zo goed mogelijk voorstel maken.

Dat klopt, maar zoals 5.1.2.

bij de volgende besluitvorming een knelpunt worden. 5.1.2.

neutraal. Die stelt dat het verdeelbesluit niet correct is verlopen en dat het proces niet 
klopt, zonder in te gaan op morele discussies. Voor ons klopt de tijdslijn niet. 5.1.2. 
Wij moeten nadenken over onze positie als subregio. Met Apeldoorn, Zutphen en 
Brummen zijn we al ver, maar nog niet ver genoeg. We moeten kijken waar we op 
datum X staan, hoeveel bedden er nodig zijn en wat er ontbreekt. Ook moeten we 
vaststellen welke gemeenten nog geen structurele plannen hebben.

een maandelijkse update via een raadsbrief waarin we dit meenemen. 5.1.2.

Brabant om te kijken of daar dezelfde situatie speelt. 5.1.2.

ik begrijp de verwarring die is ontstaan. 5.1.2.
is afgesproken. 5.1.2.
langst wacht, wordt beloond. 5.1.2.

bestuurders over wat we kunnen verwachten. 5.1.2.

opvangopgave. 5.1.2.

Ja, dat doe ik. 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

Vreemdelingen (AMV) lijken even te stabiliseren, maar dat fluctueert. 5.1.2.

hopen we op een bestuurlijke zitting. 5.1.2.
waren. 5.1.2.

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e



Notulen:
update Heerde: In januari is de noodopvang in Wapenveld opengegaan. Hier is

adviseert om het via het Oek. VNG-forum uit te5.1.2.e

II statushouders:5.1.2.e

Ja, dit wordt nu in Epe voor het

Misschien kunnen we, als we fysiek bij elkaar komen, dit vraagstuk oppakken en

Goed idee, maar ik stel voor om dit
Soms lopen we vast omdat er

update Zutphen: Het AZC is rustig, geen bijzonderheden. Wat betreft Oekraïne

De escalatieladder5.1.2.e

is besproken met de provincie.

Voorst: De taakstelling is beëindigd met -3. De nieuwe taakstelling is 28. We

Lochem: De taakstelling huisvesting statushouder is het afgelopen halfjaar niet

I gaat deze beleidsregels met ons delen. Er wordt een eerste locatie ingezet voor5.1.2.e

3

Er is een gesprek geweest met de toezichthouder over de taakstelling 2024-I. Er is 
een streven afgesproken met de corporatie, waardoor de taakstelling op dit moment 
wordt gehaald. De vraag blijft echter hoe de achterstand van 2024 wordt ingelopen.

BR

BR

BR

kamergewijze verhuur, waarbij de begeleiding wordt verzorgd door de locatiemanager 
van Oekraïne en de toewijzing door Vluchtelingenwerk. Oekraïne: We zijn bezig met 
de wissel van vakantiewoningen naarflexwoningen en verkennen een mogelijke

bespreken hoe wij afspraken maken over vervolghuisvesting en met welke formats we 
werken bij de corporaties? Hopelijk hebben we dan ook meer duidelijkheid over

zijn intensief in gesprek met de woningcorporaties, aangezien er een 
vernieuwingsopdracht ligt waarbij veel mensen urgentie hebben. Dit kan een 
probleem opleveren en wordt bestuurlijk besproken. Oekraïne: Op dit moment zijn er 
87 mensen gehuisvest en 9 bedden staan leeg. Er worden nog mensen aangemeld. 
Daarnaast wordt een pand verbouwd dat naar verwachting in Q2 klaar zal zijn en 
plaats biedt aan 24 mensen.

gehaald, er zijn nog vier personen over. Er is al een achterstand van 42. Het toewijzen 
van meer woningen door corporaties is niet de oplossing, aangezien vooral 
alleenreizenden worden toegewezen. Voor het kerstreces zijn beleidsregels 
vastgesteld voor kamergewijze verhuur voor statushouders en andere doelgroepen.

eerst toegepast, dus dit wordt al verkend. Desondanks wordt de achterstand hiermee 
niet volledig ingelopen.

hulpvragen zijn waar we niet altijd direct een oplossing voor hebben, waardoor 
plaatsing van mensen niet mogelijk is.

nog geen gebruik van gemaakt. De verwachting was wel dat de locatie gebruikt zou 
worden, maar dat beeld was wisselend. Tot op het laatste moment is gewacht op de 
uitspraak of het daadwerkelijk nodig was. Er was een inloopbijeenkomst, maar er 
waren geen bijzonderheden. De vraag is gesteld of de locatie ook na 1 april gebruikt 
blijft worden. Dit wordt samen met Epe verkend. Er wordt geen voorschot op 
genomen, maar er zijn wel uitdagingen, zoals stikstof. Een bureau wordt ingeschakeld 
voor ondersteuning bij de verkenning, maar er zijn geen voorbeelden voorhanden, ook

zijn er ook geen ontwikkelingen. De taakstelling huisvesting statushouders is gehaald 
en de achterstand is ingelopen, we lopen zelfs voor. De corporaties zijn echter bang 
dat de provincie de regie overneemt, wat hen onzeker maakt. Het 
toewijzingspercentage van 7-8% wordt vooralsnog aangehouden, al is dat nog niet 
zeker. De vraagstukken worden complexer, waardoor de druk op wijken groter wordt.

Hoe hebben jullie dat met de provincie geregeld? 5.1.2.

niet vanuit participatie. 5.1.2. 
noemt Bureau Beke als optie.

Misschien is kamerverhuur een optie? 5.1.2.

I 
I

doorstroomvoorzieningen vanuit het Rijk. 5.1.2.

Dit blijft een aandachtspunt en wordt verder besproken met de corporatie. 5.1.2.

in twee bijeenkomsten te splitsen. 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

zetten en ook op dat van inburgering. De locatie heeft als bestemming 
maatschappelijke opvang zonder overnachtingsmogelijkheid, behalve met een 
rechterlijke maatregel. Voorheen was het een gevangenis. De capaciteit is ingericht 
op 75 personen, maar kan nog uitgebreid worden. Er is een goede samenwerking met 
het COA. Er wordt gewerkt aan de uitbreiding van Oek. locaties, br

• 5.1,2.e

J 
I

gaat binnen het COA hier verder achteraan. 5.1.2.



Dit komt vaak in werkafspraken

I
II II I5.1.2.e 5.2.1

Brummen update: Wat betreft Oekraïne en asiel geen nieuwe ontwikkelingen.

I

Wij hebben afspraken gemaakt om twee keer voorrang te geven.
Formeel geldt de regeling alleen voor mensen die uit het COA komen, maar5.1.2.e

Daarom moeten we hier als subregio

Apeldoorn update: De besluitvorming over de uitbreiding van het AZC van

I De HAR-regeling op een Oek-locatie is met5.2.1

zes maanden verlengd, maar geldt alleen voor gezinnen.

6) Wat verder ter tafel komt

7) Rondvraag

Notulen:
5.1.2.e

We zijn door de VNG gevraagd mee te denken over de Nationale5.1.2.e

Goed
I

Ik kan je gegevens geven van degene die over andere thema’s gaan.

4

TerugvalOptie Oekraïne. De verwachting is dat het deze keer wellicht niet aan de 
orde is dat er een Europese verlenging komt van de RTB. Dus: wat gaat Nederland 
dan doen? Dit wordt uitgewerkt in diverse thema’s. Wij hebben ons aangemeld voor 
wonen, zorg en juridisch. Het gaat om de consequenties voor gemeentes op deze 
thema’s, mocht de RTB niet meer bestaan. Vraag: voedt ons met alle ideeën, graag

400 naar 600 plekken is in gang gezet. Op 6 februari volgt een PMA met de raad, 
waarna de definitieve besluitvorming plaatsvindt. De Schalterdaiweg is verlengd. Het

5.1.2.e

5.2.1

5.2.1

5.2.1

Stikstof
VNG Nationale terugvalopties Oekraïne

locatie in Gorssel en mogelijk in Eefde, al is dat nog niet zeker. Asiel: Het 
kaderstellende beleid is besproken aan de beeldvormende tafel en wordt nog 
behandeld aan de meningsvormende tafel. Dit omvat onder andere hoeveel personen

Statushouders: We lopen tegen dezelfde vraagstukken aan als andere gemeenten. 
Een extra aandachtspunt is dat andere woningzoekenden, zoals mensen met 
beperkingen, ook aanpassingen aan woningen nodig hebben. Bij statushouders is dit 
echter bij bijna alle woningen het geval, wat het complex maakt. Daarnaast willen we 
enkele bewoners laten doorstromen vanuit de DSL die gezinshereniging hebben 
aangevraagd. Dit proces duurt lang, soms wel twee jaar, terwijl we slechts zes 
maanden vergoeding krijgen. We willen deze mensen een tijdelijk huurcontract 
aanbieden, maar dat is niet mogelijk. De corporatie loopt ook tegen beperkingen aan. 
Ze kunnen een verkamerde woning met voorrang toewijzen, maar niet nog een keer

hij denkt heel graag mee. 5.1.2.

wij geven ook twee keer voorrang. 5.1.2. 
afspraken over maken.

om contact op te nemen met 5.1.2.
dan voor 13-02, en het tweede gesprek is op 20-02. Zet dit op de mail. 5.1

wanneer het gezin arriveert. Bovendien zijn er gezinnen van 10 tot 11 personen. | 
Waarom kunnen statushouders met gezinshereniging niet in de DSL blijven? 5.1 
Omdat de vergoeding slechts zes maanden duurt en het proces soms twee jaar
beslaat. 5.1.2.

COA is bezig met een verbouwing aan de Vrijenberg in Loenen,521

worden gehuisvest en voor welke duur. 5.1.2. 
terecht, naast de bestuursovereenkomst.

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

I

5.1.2.e

5.2.1



II zal haar vervangen als5.1.2.e

voor het Apeldoornse gedeelte.

5

zal voor langere tijd afwezig zijn 5.1.2.• 5.1.2.e

ambtelijk secretaris, 5.1 2.



I
II II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

I
5.1.2.e

5.1.2.e

Agenda 4 juni 2024

1) Opening/mededelingen

2) Notulen ambtelijke overleg d.d. 23 april 2024

3) Concept plan van aanpak subregio Stedendriehoek bijlage 3.1 bijlage 3.2

4) Stand van zaken per gemeente

Met expliciete aandacht voor:

aan de gemeenten, zijn er veranderingen n.a.v. het hoofdlijnenakkoord

1

Afwezig
Notulist

Vraag 
er al? |

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitter 
Aanwezig

I
I

- Oekraïne opvang
- Taakstelling huisvesting statushouders
- Asielopvang

onderhandeling. Bestuurlijk afgehecht: geen uitruil asiel met statushouders, hooguit 
asiel/Oekraïne.

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 4 juni 2024
04-06-2024
09:30- 12:00
ACEC

van het nieuwe kabinet?
Voorst: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord.
Brummen: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord. Ambtelijk en bestuurlijk 
vraagtekens: wat gaat de versobering teweegbrengen?

5.1.2. e

5.1.2.e

5.1.2.e

Notulen:
Er is vorige week een format rondgestuurd vanuit de provincie, omdat het definitieve 
format nog niet gereed is vanuit het ministerie. Deze wordt op 10 juni vastgesteld in de 
HLRT. Planning subregio Stedendriehoek: z.s.m. in september bestuurlijke 
besluitvorming, en dan aanlevering, met als absolute deadline het vaststellingsmoment in 
de PRT op 17 oktober.
V.w.b. vaststelling: de eigen bijdrage laten vaststellen door het college en ter kennisname 
naar de raad. De raad zal voor die tijd al moeten worden meegenomen.
V.w.b. het perspectief: gaat om de toezegging van het opvangen van het aantal volgens 
de opgave. Houd rekening met noodopvang, als de toezegging is gedaan.
Gemaakte afspraak: vasthouden aan het format zoals door Apeldoorn aangeleverd, totdat 
het provinciale of ministeriele format definitief is.

Notulen:
Vraag vanuit 5.1.2.

f
I

5i 2e er zou een handreiking komen voor de uitruil van Oekraïeners, is deze
5i 2e hier wordt nog aan gewerkt, maar gaan met name om de lokale

■
I



5)

6) Wat verder ter tafel komt

I n.a.v. van de berichtgeving over het hoofdlijnenakkoord is er een5.1.2.e

woordvoeringslijn voorde Gelderse gemeenten uit gegaan.

7) Rondvraag

2

Epe: er is een nieuwe portefeuillehouder, van de burgemeester naar een wethouder. Aan 
het kijken naar structurele oplossing.
Heerde: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord.
Zutphen: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord.
Lochem: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord. Er is een wisseling geweest van 
portefeuillehouder; Marja Eggink naar Ria Leliveld.
Apeldoorn: geen verandering n.a.v. hoofdlijnen akkoord.

Ter kennisname
-bijlage 5.1, TK Verzamelbrief opvang
-bijlage 5.2, CvdKGedeputeerden_1_of_ 1
-bijlage 5.3, Bijlage 1 Opgave Opvang en Huisvesting April 2024
-bijlage 5.4, Bijlage 2 Taakstelling huisvesting 2024-II per gemeente



Notulen - Subregionale tafel PRT M&l - Stedendriehoek

I (waarnemend ambtelijk regiosecretaris)5.1.2.e

Marja Eggink (wethouder Lochem)
I (politie)5.1.2.e

l (ambtelijk, Lochem)5.1.2.e

Ria Lelieveld (wethouder Lochem)
l (ambtelijk, Voorst)

I

1

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg

3

Notulen:

Pagina 1

Taakstelling huisvesting statushouders
Mondelinge toelichting door Dirk Vreugdenhil

Afwezig
Notulist

(Provincie Gelderland) 
(Provincie Gelderland)

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitter
Aanwezigen

Opening en mededelingen
Aankondiging tussentijdse evaluatie huidige overlegvorm

06-03-2024
9:00-10:30
Raadzaal, stadhuis Apeldoorn
A.J.M. Heerts
5.1.2.e

5.1.2e

Bijlagen:

Gewijzigd, 2024-03-06 Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

Bijlagen:

2.1,2024-01-10 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&l

Stephan Nienhuis (wethouder Heerde)
Geert van Rumund (burgemeester Brummen) 
Peter Wormskamp (wethouder Voorst) 
Rick Verschure (wethouder Zutphen)

Digitaal
Dirk Vreugdenhil (gedeputeerde Gelderland)

Gedeputeerde Dirk Vreugdenhil geeft de gemeenten in de subregio een 
compliment als het gaat om de realisatie van de taakstelling huisvesting 
statushouders in de eerste helft van 2024. De subregio zit op een 
realisatiepercentage van 26 procent, na één derde van de periode 2024-I. 
Daarmee lopen de gemeenten voor op het gemiddelde van de provincie (21

Ingrid Timmer (wethouder Brummen)
Peter Messerschmidt (wethouder Apeldoorn)
Olaf Prinsen (burgemeester Heerde) 
Marlijn Kerkmans (wethouder Epe) 
Tom Horn (burgemeester Epe)

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Notulen:
Ingrid Timmer en Marja Eggink zijn later.

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



I licht toe dat er iedere maand een ambtelijk overleg is in5.1.2.e

4 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 17 januari 2024

5 Dashboard subregio Stedendriehoek

6 Opgave Spreidingswet

Notulen:

Pagina 2

Bijlagen:

5.1, Overzicht opvang subregio Stedendriehoek - 2024-02-19
5.2. Dashboard_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 20240219 
Stedendriehoek

Bijlagen:

6.1, Tweejaarlijkse cyclus - Spreidingswet

de subregio, dit zou naar wens nog geïntensiveerd kunnen worden. Ton Heerts 
stelt voor om de ambtelijke afstemming te intensiveren.
Dirk Vreugdenhil heeft begrip voor de uitdagingen van de taakstelling. Maar hij 
benadrukt: we moeten ons best doen om het onmogelijke, mogelijk te maken.

procent), en ook op het landelijke percentage (19 procent). Dirk Vreugdenhil is 
de afgelopen periode met veel gemeenten in gesprek gegaan om een duidelijk 
beeld te krijgen waarom de taakstelling niet altijd wordt gehaald. Hierin is onder 
andere naar voren gekomen dat alleengaanden en alleenstaanden moeilijk te 
huisvesten zijn, terwijl dit ca. 72 procent van de koppelingen betreft. Hierbij 
stuiten de gemeenten op een mismatch tussen de koppeling en het 
beschikbare aanbod. Dirk Vreugdenhil benoemt dat de provincie een 
toezichthoudende rol heeft ten opzichte van de taakstelling, maar hierin ook 
graag als partner wil optreden voorde gemeenten. Technisch gezien kan er 
uitruil plaatsvinden tussen asielzoekers en statushouders, maar in de praktijk 
blijkt dit complex omdat het twee verschillende vraagstukken zijn.
Olaf Prinsen deelt zijn zorgen over het draagvlak in de samenleving voor het 
huisvesten van statushouders, in verband met de woningcrisis.
Er wordt gevraagd hoe de onderlinge ambtelijke afstemming geregeld is.

Voorzitter Ton Heerts bespreekt de asielopgave aan de hand van de 
taakstelling die per 1 juli 2025 gerealiseerd moet zijn. De taakstellingscijfers 
van de gemeenten in de Stedendriehoek staan voor in een tabel op het 
scherm. Ton Heerts wijst op de opgetelde opgave in de subregio van 2000 
opvangplekken.
Tom Horn: deze cijfers kunnen wel tot discussie leiden, omdat er in Epe nog 
geen asielopvanglocaties zijn. Epe zal medewerking verlenen aan het verzoek 
van COA om tijdelijk asielzoekers te huisvesten in het Fletcher Hotel in Epe. 
Ton Heerts vraagt de andere gemeenten hoe zij tegenover de asielopgave 
staan. Ton Heerts zou hierin ook de verkenning mee willen nemen van 
hoofdlocaties met sublocaties in de subregio. Hierin gaat het dan alleen om de 
opvang, niet om onderwijs en zorg.
Olaf Prinsen: in Heerde is er flexibiliteit nodig om de opgave te realiseren.
Ton Heerts gaat in op de mogelijkheid om de subregio op te delen in kleinere 
samenwerkingsverbanden. Bijvoorbeeld de mogelijkheid dat Lochem en 
Brummen hierin aansluiten bij Zutphen.
Rick Verschure plaatst hier een kanttekening bij: de (ambtelijke) bezetting 
binnen de gemeente heeft geen capaciteit om de regio nog verder op te 
splitsen, vraagt meer (ambtelijke) capaciteit. Het heeft de voorkeur om de 
subregio te laten zoals die nu is.



antwoordt dat deze cijfers leidend zijn voorde komende twee

7 LRT maatregel inzet hotels

Notulen:

o

o

o

8 Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente

9 Wat verder ter tafel komt

Notulen:

benoemt dat de politie verschillen ziet per locatie of de ervaren

Pagina 3

Bijlagen:

Gewijzigde bijlage 7.1,2024-03-01 LRT maatregel - inzet hotels voor opvang 
asielzoekers en statushouders
Gewijzigde bijlage 7.2, Hotels Gelderland

Ria Lelieveld benoemt dat er in Lochem 65 AMV’ers worden opgevangen. 
Daarnaast wordt er gewerkt aan een duurzame opvanglocatie, met capaciteit 
voor 300 personen.
Tom Horn stelt voor om op ambtelijk niveau binnen de subregio af te stemmen. 
Stephan Nienhuis vraagt in welke mate deze cijfers structureel zijn voorde 
komende jaren.

Ton Heerts vraagt de gemeenten waar een verzoek is neergelegd voor opvang 
in een Fletcher Hotel door het COA, toe te lichten wat de colleges hebben 
afgestemd.

Ingrid Timmer benoemt de verkenning voor een doorstroomlocatie, in 
samenwerking met de gemeenten Voorst en Zutphen. De betrokken 
gemeenten lopen tegen regels en wetgeving (o.a. op het gebied van: 
inburgering, vervolghuisvesting en financiën) aan, die de realisatie van een 
dergelijke locatie bemoeilijken. Ingrid Timmer vraagt zich af: hoe kunnen we 
vanuit de PRT meer regie krijgen om de opgave te realiseren? Ingrid Timmer 
ziet een kans om alleengaanden samen in woningen te plaatsen.

overlast toe- of afneemt. De aantallen uit de Spreidingswet zullen gevolgen 
hebben voorde politie inzet.

Tom Horn vertelt dat in Epe het college heeft ingestemd om 
medewerking te verlenen aan het verzoek. De gemeente is bezig om 
verder af te stemmen met het COA. Dit wordt vanavond openbaar 
gemaakt, maandag zal er een omwonendebijeenkomst plaatsvinden. 
De precieze periode is nog niet zeker, maar zal in ieder geval zes 
maanden zijn.
In Zutphen wordt er geen medewerking verleend aan het voorstel van 
COA. Rick Verschure geeft inzicht in de lokale ontwikkelingen rondom 
de opvang in gemeente Zutphen.
Peter Messerschmidt vertelt dat het college van Apeldoorn heeft 
besloten medewerking te verlenen. Ton Heerts vult aan dat dit impact 
heeft op de toerismesector op de Veluwe, en dat hierover gesproken 
moet worden met de Fletcher keten.

jaar; er is een berekening gemaakt in het capaciteitsbesluit voorde instroom 
tot 1-1-2026.
Peter Wormskamp: ondersteuning op asielopgave kan, maar niet op het 
gebied van zorg en onderwijs. Peter Wormskamp hoort verschillende 
gemeenten verschillende afspraken met COA. Peter Wormskamp pleit voor 
meer afstemming hierover binnen de subregio. Voorst blijft graag 
samenwerken met de hele subregio en wil deze niet verkleinen. Ook is er een 
behoefte aan meer samenwerking met het COA, en staat Voorst open voor de 
verkenning van een satellietlocatie.

• 5.1.2e

• 5.1.2e



10 Rondvraag

Pagina 4

Ton Heerts benadrukt dat er zal worden blijven samengewerkt in de subregio 
met 7 gemeenten, deze zal niet verder worden opgesplitst.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.



I5.1.2.e

I5.1.2.e

I

1 Opening en mededelingen

2 Notulen ambtelijke overleg d.d. 20 februari 2024

3

I benoemt dat de verkenning van satellietlocaties en de opsplitsing van5.1.2.e

de vraag: hoe zit het met

I licht toe dat dit voorstel is ingehaald door de oproep voor opvang in5.1.2.e

Fletcher hotels. 5.1.2. stelt voor om dit even vast te houden.

4

I vraagt of er bijzonderheden zijn in de gemeenten in de subregio, en of er

1

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig 
Afwezig
Notulist

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2024-02-20 Notulen_Ambtelijk overleg_PRT M&I

Aanpak 2 april, einde vertrektermijn derdelanders
Graag opgave van verwachte aantallen mensen die moeten vertrekken

Notulen:

N.a.v. het verslag, netto-bruto asiel: de provincie krijgt de netto technische cijfers (NTC) 
binnen. Niet het aantal bedden.

Terugkoppeling subregionaal bestuurlijk overleg d.d. 6 maart 2024 en PRT M&I 
d.d. 14 maart 2024

I

Notulen:

• 5i 2e koppelt terug dat de spoedactie van de hotelopvang uitgebreid aan de 
orde is geweest in de PRT. Ook zijn de bilaterale gesprekken tussen de cvdK 
en voorzitters subregio’s. besproken, de vraag die daarin centraal stond is: wat 
is de inkleuring van het Gelderse opvanglandschap? Er is een verkenning 
gedaan als het gaat om satellietlocaties. De planning is om dit bestuurlijk op 23 
mei/20-6 te bespreken, en het concept plan van aanpak op 4 juli in de PRT te 
bespreken.

de subregio’s voorafgaand aan het bestuurlijk overleg werden gedeeld, en 
daarom kon er niet meer ambtelijk op worden geadviseerd. 5.1 reageert dat dit 
inderdaad gebeurt is.

• 5i 2e koppelt verder terug dat er in de PRT ingegaan is op de huisvesting van 
statushouders. Gedeputeerde Dirk Vreugdenhil heeft aangekondigd dat er een 
brievenronde komt over de taakstelling van 2023, dit zal rond de Pasen zijn. Dit 
betreft de halfjaarlijkse toezichtsbrief vanuit de provincie.

Notulen:
5.1.2. e

derdelanders worden opgevangen.
• In Lochem wordt op dit moment één derdelander opgevangen, verder geen 

bijzonderheden.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&119 maart 2024
19-03-2024
11:00-12:00
MS Teams

• N.a.v. de bestuurlijk tafel op 6 maart, stelt 5.1.2. 
crisisnoodopvangplan, deze is niet besproken?

5.1.2.e

5.1.2.e



benadrukt het

5 Planning totstandkoming Plan Stedendriehoek

heeft een planning gemaakt voor het aan te leveren plan van aanpak.5.1.2.e

heeft de planning

I

benadrukt dat het van belang is om te kijken hoe dit ambtelijk wordt

6

Notulen:
koppelt terug dat gemeente Zutphen in samenspraak met andere

licht toe dat Epe heeft ingestemd met het inzetten van het Fletcher

licht toe dat het college van Apeldoorn heeft ingestemd met

2

Hotel als tijdelijke opvanglocatie, maar wel onder bepaalde voorwaarden. Er 
worden pas asielzoekers gehuisvest als de vergunning voorlopig verleend is. 
Epe zal naast deze noodopvang voorlopig geen andere initiatieven faciliteren.

licht toe dat het accent wordt gelegd op de asielopgave en AMV. Dit zal ook 
nog uitgebreider worden besproken met de regiosecretarissen morgen.

In Voorst zijn er vier derdelanders, ook geen bijzonderheden.
In Epe is er vermoedelijk één derdelander, maar dit wordt nader onderzocht.
In Apeldoorn worden twintig derdelanders opgevangen. De verwachting is dat

gemaakt met het oog op een zo lang mogelijke periode voorde verkenning van 
de locaties, zodat er concrete informatie in het plan kan komen te staan.

gemeenten en de provincie heeft besloten niet in te stemmen met het verzoek 
voor opvang in het Fletcher Hotel. Er werden wel al eerder 10 statushouders 
opgevangen in dit hotel.

Bijlagen:

Bijlage 6.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20240304 Stedendriehoek v2

aangevlogen, en om hierin mee te nemen hoe en wanneer de raden worden 
betrokken. 5.1.2. reageert dat dit bestuurlijk is besproken, bilateraal en in de 
PRT. Er komt een collectief raadsvoorstel, met daarin de vraag aan de raad 
om zich te committeren aan het voorgestelde proces. Er moet dus een brief 
komen voor alle colleges vanuit de provincie waar in staat: ga met de raad in 
gesprek, leg dit voor.

Bijlagen:

Bijlage 5.1, Planning en aandachtspunten provinciaal plan

noodopvang in Fletchter Hoenderloo. Er is vorige week een spoedbesluit 
genomen om niet-handhavend op te treden tegen het strijdige gebruik van het 
hotel, omdat er zicht is op legalisatie. Er is donderdag een bestuursrechtelijke 
zitting.

belang van een goede laatste check van de status op uiterlijke vertrekdatum 
van 2 april.
In Zutphen werden ook een aantal derdelanders opgevangen, maar onduidelijk 
of deze nog in de gemeente verblijven.

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders
Asielopvang

vraag 5.1.2.

er weinig weerstand zal zijn. Er lopen ook procedures. 5.1 2.

Notulen:

• I
Dit is een andere dan die vanuit de Provincie. 5.1.2.

welke doelgroepen moet dit plan omvatten? 5.1 2.• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e



7 Voortgang tussentijdse evaluatie

8

9 Collegeconferentie 12 april 2024

10 SPUK Huisvesting Grote Gezinnen

Ter kennisname11

Wat verder ter tafel komt12

Rondvraag13

3

Plan van Aanpak 2023: knelpunten en aanbevelingen
Voortgang? Behoeven deze punten nog verdere aandacht?

Notulen:

Dit agendapunt is niet besproken.

Notulen:

Dit agendapunt is niet besproken.

Notulen:

Dit agendapunt is niet besproken.

Bijlagen:

Bijlage 10.1a, 2024-03-01 SPUK Huisvesting Grote Gezinnen
Bijlage 10.1b, Voortgang beter benutten van de bestaande voorraad
Bijlage 10.1c, Beslisnota bij Kamerbrief Voortgang beter benutten van de bestaande 
voorraad

Notulen:

Dit agendapunt is niet besproken.

Bijlagen:

Bijlage 11.1, TKN Uitnodiging COA Masterclass asielopvang
Bijlage 11.2, Asielopgave Provincie Gelderland 1-1-2025

Notulen:

Er zijn geen punten voorde rondvraag.

Bijlagen:

Bijlage 8.1,2023-10-13, plan van aanpak DEF t.b.v. subPRT_Knelpunten en 
Aanbevelingen
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I
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1 Opening en mededelingen

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 19 september 2024

Notulen:
er zijn twee doelen, het creëren van toereikend

I
I er is een pilot in Ede, om te kijken hoe er beter kan worden5.1.2.e

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

Bijlagen:

Afwezig
Notulen

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitter 
Aanwezig

Notulen Subregionale bestuurlijke tafel M&l
10-10-2024
9:00-10:00
MS Teams
A.J.M. Heerts
Peter Messerschmidt, Geert van Rumund, Rick Verschure, Peter Worsmkamp, Ria

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2024-09-05_Notulen_Subregionale tafel PRT Ml - Stedendriehoek_met 
wijzigingen

Bijlagen:

2024-10-10 Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

beddenaanbod, en duurzame opvanglocaties. Rivierenland loopt achter, maar 
is in aan het lopen.
Ton Heerts: er is eerder besproken dat de woningcorporaties de gemeenten 
zouden informeren over het woninglandschap. Is dit ter sprake gekomen? Rick 
Verschure: ja, dit is ter sprake gekomen, in Harderwijk en Arnhem zijn hiervoor 
initiatieven. Gedeputeerde Dirk Vreugdenhil wil hierover in gesprek, om dit 
regionaal in kaartte brengen. Ton Heerts: Peter (Messerschmidt), herken jij 
dit? Peter Messerschmidt: regionaal zijn we hier inderdaad mee bezig. Met de

toegewezen. Ton Heerts vraagt Rick Verschure dit punt in te brengen op de 
PRT.

Dirk Vreugdenhil, Ingrid Timmer, 5.1 2.

Lelieveld, Tom Horn, Stephan Nienhuis, Gert van den Berg, 5.1.2.

disclaimer dat Epe en Heerde een andere toewijzing doen. 5.1.2.

Notulen:
Naar aanleiding van de notulen:

Peter Wormskamp: in Voorst was er voornemen om 50 AMV’ers op te vangen 
in Terwolde. Afgelopen maandag vond er een besluitvormend debat plaats in 
de raad. Er was een amendement ingediend om 40 personen op te vangen in 
plaats van 50. Er is tegen gestemd; de AMV opvang in Terwolde zal niet 
doorgaan. Ton Heerts: dit zal worden ingebracht op de PRT, en meegegeven 
aan de cvdK.
Peter Wormskamp: er zijn in Voorst zgn. friends woningen, er is inmiddels een 
tweede pand aangeschaft, deze wordt nu verbouwd.

• 5.1.2e

5.1.2.e



5 Crisisnoodopvang in de regio

Notulen:

6 Plan van Aanpak - Nagekomen ontwikkelingen

Notulen:
er zal worden uitgeruild tussen de gemeenten Heerde en

Zutphen, maar er moet nog een collegebesluit komen.
ik ben heel blij met jullie inzet. En met de CNO’s Het is elke

7

Notulen:

het bestuur van COA heeft ingestemd met
vervolgegesprekken met de eigenaar van de Michaelshoeve. Er is ook overleg
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Bijlagen:

Bijlage 6.1,2024-10-03 Subregio Stedendriehoek - PRT M&l - provinciale plan v.6

Bijlage 4.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20241003 Stedendriehoek

Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente
Op het gebied van:
- Asiel
- Oekraïne
-Taakstelling huisvesting statushouders

middag weereen uitdaging in Ter Apel om iedereen een plekte geven. Het 
klopt dat we af en toe een stap terugnemen, omdat we voortdurend blijven 
schuiven met mensen. Vanuit de politiek en de dagelijkse werkelijkheid elke 
dag weer een uitdaging. Duurzame oplossingen geven rust, goed dat daar 
naar toe gewerkt wordt. Gelet wat er allemaal gebeurd in de wereld, zal het in 
2025 en 2026 naar verwachting onrustig blijven qua instoom.
Ton Heerts: er komt een brief aan Nidos, over gesignaleerde misstanden 
v.w.b. de AMV opvang. Deze zal met de andere bestuurders worden gedeeld.

Rick Verschure: in Zutphen is crisisnoodopvang tot 11 oktober, voor de 
overloop van Ter Apel. Dit is goed verlopen. Ton Heerts: Apeldoorn neemt de 
crisisnoodopvang over in een leegstand schoolgebouw. Er is een 
raadsvergadering vanavond. Betreft uitsluitend nachtopvang.
Peter Messerschmidt: het COA is voornemens om in Loenen een tijdelijke 
maar meerjarige noodopvang te realiseren.
Peter Messerschmidt stelt aan Rick Verschure de vraag: de CNO in Zutphen is 
niet elke nacht bezet geweest toch? Dit doet wel wat in de beeldvorming. Rick 
Verschure: ja klopt, COA wil mensen niet te veel heen en weer laten reizen. 
Maar de bedden zijn wel beslapen. Het heeft gezorgd voor rust bij COA, 
vanwege de zekerheid dat er 100 plekken zijn in Zutphen. En hierna in 
Apeldoorn. Peter Messerschmidt: deze crisisnoodopvang in Apeldoorn stopt op 
31 december 2024.
Rick Verschure: wij gaan volgende week langs de huizen om een enquête 
doen na de CNO. Ton Heerts: Zutphen zal het initiatief nemen om een verdere 
verkenning te doen met gemeenten in regio, waarde CNO kan worden 
overgenomen nadat deze stopt in Apeldoorn. Rick Verschure: dat klopt, wij zijn 
deze verkenning aan het doen.

Lochem, Ria Leliveld: op 23 september is er besloten voorde opvang van 250 
vluchtelingen, en de visie op asielopvang is unaniem vastgesteld. Ton Heerts: 
complimenten voor jullie standvastigheid.

Notulen:
Het getal van Epe klopt nog steeds niet. Het moet 276 capaciteit zijn, Fletcher Hotel in 
Epe.

• Brummen, 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e



Apeldoorn gaat met COA in gesprek over de AMV’ers die
naar Terwolde zouden gaan (verblijven nu in Apeldoorn).
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9 Wat verder ter tafel komt

10 Rondvraag
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Bijlagen:

Bijlage 8.5, Factsheet 2024-2. Oekraïense vluchtelingen in Nederland. Representatieve 
cijfers over hun welzijn en positieverwerving
Bijlage 8.6, Uitvoeringstoets Regeling opvang ontheemden Oekraïne. Eindrapport
Bijlage 8.7, Uitvoeringstoets Regeling opvang ontheemden Oekraïne
Bijlage 8.8, Verzamelbrief opvang Oekraïne
Bijlage 8.1,20240925 PRT Landelijk dashboard - Nederland 20240901
Bijlage 8.2 Beschermingsopdracht Oekraïense ontheemden in Nederland. De 
toekomstdiscussie dient zich aan, markeringen
Bijlage 8.2, Beschermingsopdracht Oekraïense ontheemden in Nederland. De 
toekomstdiscussie dient zich aan
Bijlage 8.3, Beslisnota bij Verzamelbrief opvang Oekraïne
Bijlage 8.4, Brief bestuursvoorzitter UW aan DGM over Uitvoeringstoets Regeling 
opvang ontheemden Oekraïne

Ter kennisname
-20240925 PRT Landelijk dashboard - Nederland 20240901
-Beschermingsopdracht Oekraïense ontheemden in Nederland. De toekomstdiscussie 
dient zich aan
-Beslisnota bij Verzamelbrief opvang Oekraïne
-Brief bestuursvoorzitter UW aan DGM over Uitvoeringstoets Regeling opvang 
ontheemden Oekraïne
-Factsheet 2024-2. Oekraïense vluchtelingen in Nederland. Representatieve cijfers 
over hun welzijn en positieverwerving
-Uitvoeringstoets Regeling opvang ontheemden Oekraïne. Eindrapport
-Uitvoeringstoets Regeling opvang ontheemden Oekraïne
-Verzamelbrief opvang Oekraïne

met het Gelders Gemeenschap over de monumentale status van het pand. 
Vooralsnog staan in Brummen alle signalen op groen.
Apeldoorn, Ton Heerts: v.w.b. Oekraïne opvang: voorde opvanglocatie op een 
bedrijventerrein wordt op zoek gegaan naar een vervangende locatie.
Epe, Tom Horn: de noodopvang in het Fletcher Hotel is verlengd, dit is goed 
geland. V.w.b. Oekraïne opvang: hopelijk worden dit najaar chalets geplaatst 
op camping in Vaassen. De hoop is om de taakstelling huisvesting 
statushouders te halen, maar dit is nog niet zeker. Gert van den Berg: 
afgelopen donderdag in de commissie de kaders besproken voorde komst van 
een volwaardig AZC. De raad wordt hierin betrokken. Eind van de middag om 
tafel met Heerde, hopelijk op korte termijn locatie onderzoek.
Heerde, Stephan Nienhuis: het voornemen voor een AZC in samenwerking 
met Epe wordt nader onderzocht. Idem: uitwerking van de uitruil met Zutphen 
in 2025.
Voorst, Peter Wormskamp: de taakstelling huisvesting statushouders zal 
hoogstwaarschijnlijk op 1 na worden gehaald.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

• 5.1.2e



I I
Peter Wormskamp, Geert van Rumund, Ingrid Timmer, Martijn Kerkmans,

II5.1.2.e

I
I

5.1.2.e I

1 Opening en mededelingen

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg d.d.15 april 2024

licht toe dat de sessie over

I

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 24 april 2024

Afwezigen
Notulen

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezigen 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

stelt voor om de maandelijkse raadsbrief die in Apeldoorn wordt opgesteld 
door te sturen naar de andere gemeenten, zodat deze gebruikt kan worden als 
basis voor een brief aan de eigen raad. Geert van Rumund benadrukt het 
belang van het delen van dezelfde informatie met de raden in de subregio.

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2024-04-15 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&l

Bijlagen:

2024-05-15 Agenda subregionale PRT M&l-Stedendriehoek

Notulen:

De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

huisvesting van statushouders volgende week plaatsvindt, op 23 mei, waarna 
de terugkoppeling nog zal volgen.
Tom Horn licht toe in het vervolg geen gebruik meer te willen maken van de 
aanzet voor een gezamenlijke raadsbrief: elke gemeente is met een ander 
traject bezig, waardoor de brief onvolledig is en duiding behoeft. Geert van 
Rumund reageert dat de aanzet juist behulpzaam is geweest voor het 
informeren van de raad. Ook geeft Geert van Rumund aan dat de raden in de

Notulen:

Rick Verschure koppelt de hoofdlijn van de PRT terug: er ligt een grote druk bij 
gemeenten voor wat betreft de asielopgave. De gemeenten die al veel hebben gedaan 
op dit gebied hebben de oproep gedaan aan de andere gemeenten om zo spoedig 
mogelijk opvangplekken te realiseren.

Stephen Nienhuis, Tom Horn, Ria Leliveld, 5.1.2.I
Ton Heerts, Peter Messerschmidt, Dirk Vreugdenhil, 5.1.2.

gemeenten op deze manier dezelfde informatie ontvangen. 5.1.2.

(teamchef politie Apeldoorn, ter vervanging van 5.1.2.

Notulen Subregionale tafel PRT M&l
15-05-2024
9:30-10:30
MS Teams
Rick Verschure

bestuurlijke overleg is ingebracht. 5.1.2.

Naar aanleiding van het verslag:
• Ingrid Timmer geeft aan dat Brummen, naast de mogelijke aankomende 

asielopvang, geen capaciteit gelijktijdig beschikbaar heeft voor andere 
projecten op het gebied van vluchtelingenopvang. Ingrid Timmer vraagt zich af 
of dit in andere gemeenten ook speelt.

• Daarnaast vraagt Ingrid Timmer of er al een terugkoppeling is op het stuk 
vanuit de woningcorporatie in Brummen, dat tijdens het vorige subregionale

|), 5.1.2.

5.1.2.e



4 Dashboard subregio Stedendriehoek

Notulen:

Tom Horn vermeldt dat het cijfer voor de beschikbare capaciteit asielopvang in
licht toe dat deze cijfers worden aangeleverd

bevestigt dat de cijfers voor de taakstelling definitief zijn. In
de nieuwe taakstelling is er rekening gehouden met de achterstand bij de IND.

5

Notulen:

onder embargo

Pagina 2

door het COA en door de Provincie worden overgenomen in het dashboard. 
Ingrid Timmer vraagt verduidelijking over de cijfers in TVS voor wat betreft de 
taaktstelling huisvesting statushouders voorde tweede helft van 2024, deze 
zijn namelijk lager dan verwacht. Ingrid Timmer vraagt of de cijfers definitief

Bijlagen:

Bijlage 4.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20240507 Stedendriehoek

Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente
Op het gebied van:
- Asiel
- Oekraïne
- Taakstelling huisvesting statushouders

en dus zeer vertrouwelijk, de dorpsraad van Uddel wordt vanavond 
geïnformeerd - in samenwerking met de gemeente Barneveld, i.v.m. de nabije 
ligging van Garderen - over de verkenning naar een noodopvang voorziening 
voor 1500 mensen voor 1 tot 2 jaar. De bedoeling is dat het braakliggend 
militair terrein ingericht wordt met paviljoens, er zijn geen voorzieningen. Er zit 
een embargo op tot donderdag 16 mei, 14:00 uur.
Stand van zaken Brummen: hopelijk zal er op 1 augustus meer duidelijkheid 
zijn over de mogelijke asielopvang in Brummen. Er loopt een verkenning naar 
de opvang voor Oekraïners. De doorstroomlocatie is in gebruik genomen. 
Stand van zaken in Heerde: de maximale capaciteit in de Oekraïne opvang is 
bereikt, dit gaat om 211 plekken. Er staan op dit moment 13 alleenstaanden 
statushouders die nog gehuisvest moeten worden. Er loopt een verkenning 
naar asielopvang.
Stand van zaken Epe: er is gestart met de noodopvang, deze heeft nogal wat 
teweeg gebracht. Er loopt nog een juridische procedure. Voor wat betreft de 
opvang voor Oekraïners: er liep een rechtszaak over de opvang in een hotel, 
deze zaak is gewonnen. Het is nog niet duidelijk vanaf wanneer het hotel zal 
worden ingezet. Ook zal er een voormalig camping ingezet worden als 
opvang locatie, maar hier is niet duidelijk vanaf wanneer dit zal zijn, i.v.m. de 
lopende rechtszaak.
Bij de taakstelling huisvesting statushouders zijn er verschillende knelpunten 
die het huisvesten bemoeilijken: netcongestie, en veel gekoppelde 
statushouders zijn alleengaand.
Stand van zaken Voorst: er loopt een verkenning naar creatieve oplossingen 
voor het huisvesten van statushouders, waaronder: het opdelen van een 
kantoor in zelfstandige woonunits, zgn. friends woningen, en flexunits. Voor 
wat betreft de Oekraïne opvang: Voorst komt nog niet aan de aantallen van de 
opgave.
Voor wat betreft asielopvang: er loopt een verkenning op mogelijke locaties, in 
samenwerking met het COA. Er is een enquête uitgezet onder inwoners van de 
gemeente, om de samenleving te betrekken bij de opgave waar de gemeente 
voor staat.

zijn.5i 2e

Stand van zaken Apeldoorn, toegelicht door 5.1.2.

Epe niet klopt. 5.1.2.
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7 Wat verder ter tafel komt

begin juni wordt er ambtelijk bij elkaar gezeten om uit te wisselen en

bevestigt dat dit kan worden besproken in het overleg, maar eerder is5.1.2.e

8 Rondvraag
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Ter kennisname
-Bijlage 6.1, Brief CDKs en burgemeesters acute opvangsituatie 15 april 2024

Bijlagen:

Bijlage 6.1, Brief CDKs en burgemeesters acute opvangsituatie 15 april 2024

Notulen:

Er zijn geen punten voorde rondvraag.

wel bestuurlijk afgesproken dat huisvesting statushouders niet wordt uitgeruild tegen de 
opvangtaakstelling. Wel is er in enige mate sprake van uitruil van koppelingen tussen 
de gemeenten in de subregio, i.v.m. passend woningaanbod.

Stand van zaken Zutphen: het AZC verloopt rustig. Voor wat betreft de 
Oekraïne opvang heeft de gemeente twee potentiële locaties op het oog. T.a.v. 
huisvesting statushouders is er een achterstand van 22 personen.
Stand van zaken Lochem: de taakstelling voor het eerste gedeelte van 2024 
wordt naar verwachting gehaald. Voor Oekraïners zij er voldoende plekken in 
de gemeente. Voor dat er asielopvang kan worden gerealiseerd, moet er eerst 
een brede visie komen voorde raad, maar de verkenning hierop gebeurd 
gelijktijdig. De verwachting is dat de visie voor het zomerreces met de raad zal 
worden besproken.

op papier te zetten hoe de asielcijfers eruit zien t.b.v. de Stedendriehoek-bijdrage aan 
het provinciale plan. Hier zal ook Oekraïne in meegenomen worden - met het oog op 
uitruil - maar dit is nu niet uitgevraagd door de Provincie.
Ingrid Timmer vraagt of hier ook de uitruil van statushouders in kan worden 
meegenomen?

Notulen:
5.1.2.e



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 16 oktober 2023

I
I

1 Opening en mededelingen

2 Notulen bestuurlijk subregionaal overleg d.d. 9 september 2023 bijlage 2.1

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 21 september 2023

wij hebben aan de VNG en andere betrokken bestuurders aandacht

zal hierbij aansluiten. Zij zal hier over5.1.2.e

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

5 Stand van zaken Plan van Aanpak subregio Stedendriehoek

Stand van zaken per gemeente:

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter 
Notulist

einde van de RTB, 
terugkoppelen.

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2023-09-08, Notulen_Subregionale_PRT-Stedendriek

Notulen:

Er zijn geen mededelingen.

Notulen:

Proces: vorige week vrijdag is het hele plan naar de bestuurders gestuurd. Graag 
akkoord van de bestuurders uiterlijk woensdag 18 oktober. Daarna wordt deze versie 
aangeboden aan de provincie.

Notulen:

De laatste versie nu is van 10 oktober. Het dashboard wordt vandaag geactualiseerd, 
zodat deze vandaag nog, of uiterlijk morgenochtend verstuurd kan worden.

gevraagd voorde eigen bijdrage Oekraïne, deze zit nog niet in nieuwe regeling 
per 1 januari i.v.m. met de eventuele verhoogde werkdruk voor de gemeente. 
Er is ook een tweede oproep gedaan: wat gaat er gebeuren afloop van de 
huidige RTB in maart 2025? Het advies hierbij is geweest: vraag tijdig de 
gemeenten naar hun perspectief hierop. Er komt een klankboordgroep over het

Notulen:

Er zijn geen opmerkingen n.a.v. de notulen.

Naar aanleiding van de PRT heeft de gemeente Rheden een concept 
samenwerkingsovereenkomst toegestuurd, om daar de besluitvorming te laten 
plaatsvinden.
De nieuwe, tijdelijke Commisaris van de Koning is Henrï Lenferink.
De toestroom asiel is hoog; afgelopen week 1400 mensen.

16-10-2023 
10:00-11:30 
MS Teams
5.1.2. e

5.1.2.e

Notulen:

• 5.1.2.e

5i 2e elke regio is bezig geweest met het opstellen van het plan van aanpak en 
het vaststellen daarvan. Signalen over de opvang Oekraïne - het afbrokkelen 
van draagvlak - zijn uitvoerig besproken.



voegt daaraan toe dat Harderwijk en Zeewolde ook veel5.1.2.e

6 Stand van zaken samenwerkingsovereenkomst Rheden
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Lochem: GOO contracten van de huidige locaties worden verlengd. De 
huisvesting is een vraagstuk, net als gezondheidszorg en onderwijs. Vraag 
aan de subregio: kunnen wij slimme oplossingen bedenken met elkaar? 
Bijvoorbeeld een tussenvoorziening? Hebben jullie kaders van de raad, 
met beleid en uitvoering? Hebben andere daar ervaring mee? Annemarie 
zet de vraag op de mail aan Eric, hij doet navraag bij andere regio’s. In 
antwoord op de vraag: Apeldoorn heeft vooral intensief contact met 
ketenpartners om met hen tot oplossing te komen, wel uitwisseling op “wat 
er is uitgevonden”, maar niet regionale tussenvoorziening/uitwisseling 
ketenpartners. De complexiteit zit in het verschil van ketenpartners.

Bijlagen:

6.1 Brief medeoverheden vervolg dringende oproep asielopvang en huisvesting 
vergunninghouders 6 okt 2023
6.2 SWO RVCS versie 3.1 29 september 2023

Notulen:

De VNOG is primair de partij die een besluit over moet nemen over de coördinatie van 
de Oekraïne opvang per 01-01-2024, maar ais er gemeentelijk een besluit over 
genomen moet worden, moet deze oproep nadrukkelijk gedaan worden. De tijdlijn voor

samenwerken, daar kan ook van worden geleerd.
Epe: er komt opvang op een camping, daar zijn recent twee branden 
geweest. Begin november is hierover een voorlichtingsbijeenkomst. Er 
worden een aantal woningen afgeschreven i.v.m. een dassenburcht. Voor 
wat betreft de taakstelling huisvesting statushouders: het college gaat een 
briefschrijven aan de provincie over de vertraging door het niet kunnen 
aansluiten op het netwerk. De locatie Licht en Duuster wordt verlengd. Er 
zou een locatie benaderd zijn door COA, maar dit blijkt niet waar te zijn. De 
AMV opvanglocatie gaat niet door.
Brummen: er is een opvanglocatie voorbereid voor 24 Oekraïners in het 
centrum van Brummen. De eerste bewoners komen op 15 november, en 
de tweede groep op 15 december. De gemeente loopt achter met de 
huisvesting van statushouders. Er is al wat ervaring met flexwoningen, 
maar dit is toch wat lastiger dan gedacht. V.w.b. reguliere asielopvang: er 
is een schouw geweest op twee locaties door het COA en er zijn 
gesprekken gevoerd, maar nog geen definitieve plannen. Er is een 
locatiebezoek geweest met het college aan de opvanglocatie in Apeldoorn 
aan Deventerstraat.
Voorst: er zijn 30 Oekraïense vluchtelingen geplaatst. Er is een pand 
aangekocht en het pand wordt aangepast naar vier appartementen, deze 
worden beschikbaar gesteld voor de huisvesting van statushouders. Er 
vindt verdere verkenning naar andere potentiële opvanglocaties.
Zutphen: de huisvesting van statushouders gaat moeizaam. Voorde 
opvang van Oekraïners is een nieuwe collega aangenomen. V.w.b. de 
AMV opvang: wellicht een nieuwe locatie. V.w.b. de asielopvang: 
gesprekken voor het dienstencentrum lopen. Er is een tv-programma over 
het AZC in Zutphen.
Apeldoorn: er worden 80 AMV’ers opgevangen in een hotel in Beekbergen. 
Het ISK onderwijs moet daarvoor worden ingeregeld, dit is een uitdaging. 
Deze week zal iedereen naar het onderwijsgebouw gaan, waar een 
combinatie van onderwijs en dagbesteding wordt aangeboden, de 
component onderwijs zal komende periode steeds groter worden. Er was 
weerstand in het dorp Beekbergen tegen de komst van de AMV’ers. Dit is 
te verklaren door de samenstelling van bewoners in het dorp: er zijn 
arbeidsmigranten, zorginstellingen, en een al bestaande COA 
noodopvang. Er is extra toezicht ingezet, hopelijk brengt dit rust in het 
dorp. V.w.b. Oekraïne opvang: de tweede grote locatie is opgeleverd.
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5.1.2.e

5.1.2.e

gaat hier achteraan.
23 oktober is de zitting van de Raad van State over de derdelanders.

Bijlagen:

7.1 Brief medeoverheden vervolg dringende oproep asielopvang en huisvesting 
vergunninghouders 6 okt 2023

Zes weken later zal de uitspraak zijn. De VNG heeft een oproep gedaan voor 
rust rond de feestdagen v.w.b. de uitvoering.

het besluit is al wat verschoven. 5.1.2.
over met 5.1.2.

presentatie van 5.1.2.

Notulen:

5i 2e er is een netwerkbijeenkomst 1x per 14 dagen op woensdag van de VNG. 
Bij de afgelopen bijeenkomst is er toelichting gegeven door de VNG over de 
concept uitwerking spreidingswet en de uitwerking Tweede Kamer. De



I II Alex van Hedel, Marja5.1.2.e 5.1.2.e

Peter Kerris,

I ]Notulist 5.1.2.e

1

1.1 Nagekomen aanvullende stukken TKN

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg 10 mei 2023

Notulen:
Naar aanleiding van het verslag: gemeente Brummen heeft tijdens het vorige

of de zorgen omtrent de
kosten van het onderwijs ook meegenomen konden worden in de brief die

bevestigt dat dit gebeurd is,

3 Terugkoppeling PRT door Rick Verschure

4 Dashboard opvang en huisvesting (tkn) (zie bijlage 4.1)

Datum 
Tijd 
Locatie 
Voorzitter 
Aanwezig

Opening en mededelingen
De eerstvolgende PRT staat gepland 29 juni 2023.

de brief is inmiddels ook uitgegaan.
Marja Eggink verzoekt om expliciete instemming op beslispunten tijdens de 
overleggen. De voorzitter zal daar alert op zijn, en verzoekt deelnemers 
wanneer zij van mening zijn dat er onduidelijkheden resteren dat direct in te 
brengen.

Bijlagen:

Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek 16 juni 2023.pdf

Bijlagen:

Aanvullend TKN 2023-05-26 Aanpak asielopgave PRT Gelderland.PDF
Aanvullend TKN 2023-06-13 Oproep COA en Nidos voor AMV Opvang.pdf

Notulen:
Gemeente Heerde zal voortaan bij de subregio Stedendriehoek aansluiten.

Bijlagen:

2.1 Bijlage 2023-05-10 Notulen subregionale PRT-Stedendriehoek.pdf

Notulen:
Rick Verschure: het was met name een voorstelronde en een wisseling van bekende 
uitgangspunten. Daarna kwam de focus te liggen op het plan van aanpak, met als 
deadline 1 oktober.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen Subregionale tafel Asiel Stedendriehoek
16-06-2023
9:00-10:00
MS Teams
A.J.M. Heerts

Tom Horn, 5.1.2.

subregionale overleg gevraagd aan 5.1.2.

Eggink, Rick Verschure, Peter Wormskamp, 5.1 2.
Peter Messerschmidt, 5.1 2.Ingrid Timmer, 5.1.2.

vanuit de provincie zouden worden verstuurd. 5.1.2.

5'1'2e



5 Brief CvdK n.a.v. PRT 15 mei (tkn) (zie bijlage 5.1)
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Bespreken contouren aanpak asielopgave (zie bijlage 6.1) 
Een voorstel voor aanpak wordt aan u voorgelegd.

De provincie heeft op basis van informatie van de Veiligheidsregio’s (VR) en COA 
bijgaande dataset samengesteld. U treft info op 3 niveaus aan: provincie, VR’s en 
subregio’s. Dit dashboard is geactualiseerd op 8 juni 2023.

Bijlagen:

4.1 PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 20230609
Stedendriehoek.pdf

Bijlagen:

5.1 TKN 2023-05-26 Brief cvdK nav PRT 15 mei.pdf

Epe: is druk bezig om opgaven te halen. Wat betreft statushouders: er worden 
kleine locaties onderzocht om daar 5 a 10 woonunits neer te zetten. 
Aandachtspunt is nog wel de wachtlijst om aangesloten te worden op het 
energienet; graag naar voren brengen op PRT. Wat betreft Oekraïne opvang: 
de mogelijkheid wordt onderzocht om op een vakantiepark chalets neer te

Voorst: er wordt gewerkt aan een crisisnoodopvanglocatie voor 50-90 AMV'ers 
voor de duur van drie jaar. Maandag wordt er een principe besluit genomen 
door het college. Betrokkenheid van de raad wordt georganiseerd. Er is bij de 
gemeente een regisseur aangenomen, maar het schuurt (alsnog) wel qua 
ambtelijke capaciteit. Inwoners zijn nog niet op de hoogte gesteld van de 
opvanglocatie. Maandag, als het besluit genomen is, wordt dit 
gecommuniceerd (o.a. via keukentafel gesprekken). Voor statushouders koopt 
Voorst een aantal panden aan. Er is met de woningcoöperaties afgesproken 
een aantal woningen voor Oekraïners te reserveren.

Notulen:
De memo betreft een procesvoorstel om een plan van aanpakte kunnen overleggen op 
1 oktober aan de provincie. Er moet dus in de zomer ambtelijk een maximale 
inspanning worden geleverd. Zutphen levert meer dan gevraagd, in Apeldoorn zijn de 
afspraken om tot duurzame realisatie van de aantallen te komen gemaakt. De kleinere 
gemeentes onderzoeken hoe zij -met behulp van Apeldoorn en Zutphen- hun opgaven 
kunnen realiseren.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Bijlagen:

6.1 Memo Werksessie Asiel en Migratie subregionaal overleg Stedendriehoek 
12062023.pdf

De bestuurders van de vier kleinere gemeentes lichten de stand van zaken toe in hun 
gemeente:

• Brummen: er is iemand aangenomen die volledig op dit dossier zit. Daarnaast 
worden de mogelijkheden onderzocht voor asielopvang. Er is een locatie 
geschouwd, Brummen is nog in afwachting van het COA. Het gaat om een 
locatie die geschikt is voor opvang van minimaal 5 jaar. Brummen wil graag 
hulp uit de regio voor wat betreft netwerkpartners. Tevens wil Brummen een 
wijk met flexwoningen creëren voor Oekraïners en starters. De planning is om 
dit voor het eind van 2023 te realiseren, en het zou dan gaan om 60 plekken.



geeft aan dat er een nieuwe

7 W.v.t.t.k.
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Aanvulling (bijlage 9.1) email over overlast gevende Oekraïners
Ter informatie: een verkenning vanuit de regio gemeenten (Zwolle en Deventer) over 
de aanpak en opvang van overlast gevende Oekraïners. U treft de email in de bijlagen 
aan.

Aanvulling (bijlage 8.1) Brief aan medeoverheden
Ter informatie: 6 juni jl. heeft staatssecretaris van den Burg een dringende oproep 
gedaan aan medeoverheden. U treft deze brief in de bijlagen aan.

Bijlagen:

8.1 2023-06-06 Dringende oproep op het terrein van asielopvang.pdf

SPUK-overlastgevers komt. Zodra er informatie beschikbaar is, zal deze ambtelijk 
worden gedeeld.

Op 6 november, tijdens de volgende PRT, zal provinciale plan van aanpak voorgelegd 
worden. Dit gezamenlijke provinciale plan van aanpak vervangt eerdere documenten 
hieromtrent.

Peter Kerris wil graag ook aandacht vestigen op statushouders. Hij benoemt dat 
eventuele samenwerking op dat gebied in de subregio vanuit de provincie prima wordt 
gevonden. Maak ook plannen daarvoor met de woningbouwcoöperaties en houd daar 
rekening mee. Er moeten nog 99 mensen gehuisvest worden in deze helft van het jaar. 
Vanuit de provincie zal een brief worden verstuurd aan alle ambtelijk betrokkenen met 
een overzicht van beschikbare regelingen.

Beslispunt in Memo Werksessie Asiel en Migratie:
De bestuurders stemmen in om werksessies te organiseren ten behoeve van het plan 
van aanpak voor de subregio Stedendriehoek. Dit plan zal worden voorgelegd op de 
volgende subregionale tafel op 8 september 2023. De provinciale deadline staat op 1 
oktober.

zetten, daar zouden dan 200 personen kunnen worden opgevangen. Een 
andere opvanglocatie zal echter binnenkort sluiten, daar worden 80 personen 
gehuisvest, deze zullen dan als eerst worden geplaatst in de chalets. Wat 
betreft asielopvang: er wordt gekeken naar een tijdelijke oplossing in 
leegstaande panden.

Ton Heerts en Rick Verschure geven aan dat altijd teruggevallen kan worden op de 
kennis in Apeldoorn en Zutphen. Nadere oriëntaties vinden ook soms plaats bij 
gemeenten met een vergelijkebare omvang/karakter die al een oplossing gerealiseerd 
hebben. Verder is het zaak netwerkpartners goed aan te haken: onderwijs, GGD, zorg, 
veiligheid. Alleen in de totale context kan met elkaar een goed plan gemaakt worden, 
voor 5-10 jaar, zeker nu er nog geen wettelijke kaders zijn. De borging hiervan is een 
onderwerp om nader te bespreken op de PRT.

Lochem: er zal een pand worden aangekocht om Oekraïners te huisvesten, die 
uit een slooppand moeten. Bij dat pand zullen 8 units neer worden gezet.
Indien het huis ernaast ook kan worden aangekocht, dan kunnen er in totaal 30 
units worden geplaatst. Er komt ook 1 groter huis, daar komt een groot 
statushouders gezin. Verder wordt er onderzocht of er andere mogelijkheden 
zijn voor opvang. Er worden in Lochem 65 AMV’ers opgevangen, in ieder geval 
tot 1 juli 2024.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Voor wat betreft het thema veiligheid: 5.1.2.



10 Aanvulling (bijlage 10.1) Bericht van veiligheidsberaad
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Rondvraag en volgend subregionaal overleg
Vrijdag 8 september 2023 9.00-10.00 uur

Bijlagen;

9.1 2023-05-17 Opvang overlastgevende Oekraïeners.pdf

Bijlagen:

10.1 2023-06-07 Veiligheidsberaad rondt coördinerende rol in crisisnoodopvang 
asielzoekers af.pdf

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.



Notulen subregionale tafel - PRT Asiel

Aanwezigen

I INotulist 5.1.2.e

Agenda 10 mei

1) Opening/mededelingen

Notulen:

2) Formele afhechting voorzitterschap en afvaardiging naar PRT

Notulen:

Informeel is besproken dat burgemeester Ton Heerts (Apeldoorn) en wethouder Rick 
Verschure (Zutphen) de subregio zullen vertegenwoordigen aan de PRT. Dit betekent 
impliciet dat zij ook het voorzitterschap van dit subregionale overleg op zich zullen nemen.

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Peter Messerschmidt (Apeldoorn), Alex van Hedel (Brummen), Ingrid Timmer 
(Brummen), Tom Horn (Epe), Marja Eggink (Lochem), Peter Wormskamp (Voorst),

Datum 
Tijd 
Locatie 
Voorzitter

Beslispunt 1:
Aan u wordt voorgesteld om Ton Heerts als voorzitter aan te wijzen, en Rick Verschure als 
zijn vervanger.

De subregionale tafels en PRT’s betreffen de thema’s: asielzoekers, (taakstelling 
huisvesting) statushouders en Oekraïense ontheemden. De overleggen worden 
gevoerd als ware de spreidingswet en tijdelijke wet ontheemden wetten van kracht, 
zonder dat deze wetten formeel in werking zijn. De overleggen zijn gericht op het 
verkennen van mogelijkheden van eventuele samenwerking binnen de subregionale 
gemeentes en/of provincie op het gebied van genoemde thema’s.

Uitgesproken is dat een flexibele en pragmatische aanpak essentieel is voorde 
voorliggende opgave.

Beslispunt 2:
Per overleg wordt bepaald of er vanwege verhinderingen of gezien de agenda sprake is van 
een afwijkende vertegenwoordiging naar de PRT.
Op de PRT van 15 mei zal Rick Verschure de subregio vertegenwoordigen, i.v.m.
verhindering van Ton Heerts.
Voorgesteld wordt 15 mei ook Peter Messerschmidt af te vaardigen i.v.m. de 
huisvestingsopgave statushouders.

Gemeentelijke en provinciale vertegenwoordiging vindt plaats vanuit twee lijnen: de 
tijdelijke commissie van de VNG en de Provinciale Regie Tafel Asiel. Provincie 
Gelderland heeft 7 subregionale bestuurlijke tafels. De provincies worden vervolgens 
vertegenwoordigd op de Landelijke Regie Tafel.

10-05-2023
09:00- 10:00
MS Teams
Ton Heerts (Apeldoorn)

5.1.2.e

(Provincie), 5.1.2.
Rick Verschure (Zutphen), 5.1.2.

(ambtelijk vervanger Peter Kerris), 5.1.2. 
(politie)[

(Lochem), 5.1.2.
(Apeldoorn), 5.1.2.

(GGD), 
(COA), 5 12 e

(COA), 5 12 e



3) Naamgeving

Notulen:

4) Mandaat & doorzettingskracht (tkn)

5) Dashboard opvang en huisvesting (tkn) (bijlage 5.1)

Notulen:

2

Aanvankelijk is deze subregio aangeduid als Cleantech. Omdat die naam verouderd is, is er 
nu sprake van Stedendriehoek. Dit geeft enige verwarring omdat Deventer geen onderdeel 
uitmaakt van deze Gelderse tafel.

Dit dossier kenmerkt zich door een hoge actualiteit en frequente last minute informatie, 
voorafgaand aan noodzakelijke besluitvorming. Ambtelijk is de intentie u de stukken steeds 
1,5 week voorafgaand aan een subregionale tafel toe te sturen zodat u deze nog met uw 
mede-collegeleden kunt bespreken.

De provincie heeft op basis van informatie van de Veiligheidsregio’s (VR) en COA bijgaande 
dataset samengesteld. U treft info op 3 niveaus aan: provincie, VR’s en subregio’s. Binnen 
de subregio Stedendriehoek zijn de cijfers van uw gemeente te zien.
LET OP; dit dashboard is nog niet aangepast aan de nieuwste cijfers

Beslispunt 3:
Voorgesteld wordt daarom om een andere naam te gaan hanteren. Suggesties zijn: 
iJsseistreek, Midden-IJssel, Oost-Veluwe/Midden IJssel.

Beslispunt 1: er is besloten om Ton Heerts als voorzitter aan te wijzen, en Rick 
Verschure als zijn vervanger. De afvaardiging naarde PRT blijft hierbij echter 
flexibel. Indien er onderwerpen spelen die worden geagendeerd vanuit/van belang 
zijn voor kleine gemeenten, dan kunnen deze worden afgevaardigd. De afvaardiging 
zal worden bepaald in het subregionale overleg voorafgaand aan de PRT en 
medebepaald worden door de agenda van de PRT.
Beslispunt 2: op de PRT van 15 mei zal Rick Verschure de subregio 
vertegenwoordigen, i.v.m. verhindering van Ton Heerts. Ook zal de subregio op 15 
mei Peter Messerschmidt afvaardigen i.v.m. de huisvestingsopgave statushouders.

De cijfers in het dashboard voor de gemeente Epe kloppen niet. Er zijn in de 
gemeente 10 statushouders meer opgevangen, die niet zijn meegenomen in de 
dataset. Dit is al doorgegeven aan COA, de verwerking hapert echter.

Beslispunt 3: er is besloten de subregio aan te duiden als Stedendriehoek (minus 
Deventer en Heerde).

De cijfers die de gemeentes zelf aanbieden zullen uiteindelijk leidend zijn voorde 
provincie in zijn rol als toezichthouder.

De provincie is nog volop bezig de cijfers actueel en kloppend te krijgen. Het blijven 
cijfers die snel muteren.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.



6) Memo benadering opgave (bijlage 6.1,6.2 “Actueel” en 6.3)

Notulen:

(COA): het uitgangspunt is

zoekt uit of dit mogelijk is.

7) Op PRT in te brengen aandachtspunten/knelpunten:

3

dat COA met iedere gemeente in gesprek wilt gaan die bereid is tot opvang, daarin 
wordt gekeken hoe kleine gemeenten hieraan kunnen bijdragen. Er wordt nagedacht 
binnen het COA hoe dit goed georganiseerd kan worden.
Er wordt een brief gestuurd vanuit de Provincie naar het ministerie dat de insteek is 
om te gaan voldoen aan de opgaves, maar dat het essentieel is om daarbij de 
randvoorwaarden goed in te vullen. Vooral op gebied van zorg en onderwijs. En 
financiering. Er wordt gevraagd om een interbestuurlijk proces met samenhang.
Gemeente Brummen heeft gevraagd of in de briefde kosten voor het onderwijs ook

Een aantal uitgangspunten wordt ter besluitvorming aan u voorgelegd. Zie memo en cijfers 
uit dashboard voor Stedendriehoek (bijlage 6.2 is een geactualiseerde uitsnede uit bijlage 
5.1, bijlage 6.3 is een eigen doorrekening van de nieuwe cijfers die genoemd zijn in de 
Tweede Kamerbrief van 28 april jl.).

a) regeling grote gezinnen
Half mei wordt een nieuwe tijdelijke regeling Huisvesting grote gezinnen gepubliceerd.
Het is noodzakelijk dat op dit vlak een structurele regeling beschikbaar komt.
Oproep aan de PRT/LRT (en VNG) doen om bij het ministerie aan te geven dat het opnieuw

Bovenstaande meenemend in de overweging, is als volgt besloten over de beslispunten in 
de “Memo benadering opgave” (bijlage 6.1):

Naar aanleiding van de “Memo benadering opgave” (bijlage 6.1) is het volgende besproken:
• De uitruil van taakstelling huisvesting statushouders: de bestuurders zijn het eens 

om geen huisvestingsstatushouders “uitte ruilen”.
• Er is gesproken over mogelijke samenwerking in de subregio als het gaat om 

keten partners, tussenvoorzieningen, crisisnoodopvang en gezinshereniging. Hier 
staan de bestuurders positief tegenover en er is afgesproken deze mogelijkheden 
verder te verkennen.

• Een suggestie is gedaan om het gedeelte ‘huisvesting statushouders’ eventueel ook 
te bespreken in aanwezigheid van essentiële ketenpartners, zoals 
woningcorporaties.

• Kleinere gemeenten hebben soms te maken met een zodanig kleine opgave dat 
deze (nu) niet binnen de huidige COA visie op opvangvoorzieningen past (minimale
omvang van enkele honderden plekken). 5.1.2.

meegenomen kunnen worden. 5.1.2.

Beslispunt 2 “Verstrekt u daarmee aan uw eigen organisatie navolgende opdracht?”:
• Er is besloten om de volgende opdracht door de gemeentes aan de eigen 

organisatie te verstrekken: “Stel een concreet plan van aanpak op, met als deadline 
16 juni, waarin aangegeven wordt hoe uw gemeente de totale opgave ter hand gaat 
nemen.”

Beslispunt 1 “Kunt u instemmen met bovengenoemde uitgangspunten?”:
• Er is ingestemd om aan de slag te gaan met in achtneming van de uitgangspunten 

benoemd in de memo.



tijdelijk met een regeling komen, geen recht doet aan de immense opgave die voorligt.
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Notulen:
Aanvullend:

e) kwaliteit gegevens TVS
Bij de huisvesting van statushouders is complete TVS-informatie essentieel. Al geruime tijd 
is dit niet op orde. Met als grootste zorgpunt de informatievoorziening rond mensen die in de 
crisisnoodopvanglocaties verblijven. Omdat COA daar niet aanwezig is, constateren we 
frequent dat statushouders essentiële stappen niet doorlopen hebben (huisvestingsgesprek, 
medische check, bankrekening e.d.) en totaal onvoorbereid zijn bij een woningaanbod. Voor 
gemeenten ontstaan vervolgens problemen bij het inregelen van huurovereenkomst/uitkering 
e.d. Dringende oproep aan COA om statushouders in de (crisis-)opvang volledig voor te 
bereiden op huisvesting en alle noodzakelijke gegevens in TVS te noteren.

b) gelijktrekken eigen bijdrage regimes voor statushouders in COA- en Oekraïne 
ontheemden
Aan Oekraïners wordt geen enkele bijdrage gevraagd voor hun opvang, voorin natura-eten, 
wasserij, zorgverzekering e.d. wanneer zij een inkomen hebben. Dit is voor statushouders in 
de COA opvang heel anders; daar moet een aanzienlijk deel van het inkomen afgedragen 
worden om bij te dragen aan gemaakte kosten voor de opvang/zorg. Dit is niet uitlegbaar. 
Het feit dat een netto inkomen volledig besteedbaar is, zonder dat er sprake is van vaste 
lasten geeft ook grote bestedingsverschillen t.o.v. alle overige inwoners van onze 
gemeenten.
Oproep aan de PRT/LRT (en VNG) doen om bij het ministerie aan te geven dat dit 
aanzienlijke verschil niet acceptabel is, en bepleiten op korte termijn te komen tot een aan 
statushouders-in-de-opvang- vergelijkbaar regime.

c) derdelanders
Er wordt door diverse partijen gewerkt aan een plan van aanpak Beëindiging opvangrecht 
onder de Oekraine Beschermingsrichtlijn voor de zgn. derdelanders. Daarbij lijkt een aanpak 
per provincie aan de orde. Het is inmiddels mei. Een plan van aanpak lijkt (eindelijk) in beeld. 
Planning is bespreking daarvan in de Tijdelijke Commissie Asiel & Migratie op 10 mei en op 
23 mei in de LRT (Landelijke Regie Tafel). De contouren van het plan van aanpak zijn 26 
april ambtelijk gedeeld, maar veel moet nog nader worden uitgewerkt.
Oproep aan de PRT/LRT (en VNG) doen: er dient op korte termijn duidelijkheid én 
besluitvorming te komen over de concrete aanpak van de beëindiging van het Oekraïne- 
opvangrecht voor derdelanders (per 4 september).

Aandachtspunt 7 b): het is van belang bij het gelijktrekken van de eigen bijdrage 
regimes voor statushouders in COA- en Oekraïne ontheemden, dat er inzicht komt in 
de inkomens van Oekraïense ontheemden.
Gemeente Brummen bracht een aanvullend aandachtspunt in dat meegenomen 
wordt naar de PRT: meer inzet op het aan het werk krijgen van alle betreffende 
groepen.
Gemeente Lochem bracht twee aanvullende aandachtspunten in die meegenomen 
worden naarde PRT: 1) de IND heeft een grote achterstand in het verwerken van 
aanvragen, 2) het draagvlak voor opvang moet meegenomen worden als punt van 
aandacht.

d) druk op zorg en onderwijs
De enorme druk op zorg- en onderwijspartners is landelijk bekend. Het blijft noodzakelijk 
hiervoor ook vanuit de gemeenten blijvend aandacht te vragen bij de LRT en de diverse 
ministeries.



12) Rondvraag

5

10) AANVULLING (bijlage 10.1-10.7): Brief aan mede-overheden
Ter informatie:
Ook is de brief aan de mede-overheden d.d. 2 mei 2023 met bijlagen aan u nagezonden 
(nazending d.d. 4 mei)

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

Notulen:
Er zijn geen verdere punten voorde rondvraag.

9) AANVULLING (bijlage 9.1-9.4): Tweede Kamerbrief
Ter informatie:
28 april jl. is een verzamelbrief Asiel naarde Tweede Kamer gestuurd. U treft deze brief met 
de bijlagen bijgaand aan.

8) Wat verder ter tafel komt (bijlage 8.1)
Ter kennisname:
Een pilot Landelijke Vreemdelingenvoorziening is onlangs afgerond. Voorde zomer worden 
nieuwe landelijke afspraken verwacht over een uitrol van het getoetste concept voorde 
opvang van ongedocumenteerden. Aan Zutphen en Apeldoorn is gevraagd of wij aan blijven 
haken bij de voorziening in Deventer (zoals momenteel aan de orde is), of dat wij mee gaan 
in de afspraken die in de provincie Gelderland worden gemaakt. Een concreet voorstel zal 
worden geagendeerd zodra meer bekend is.
Ter informatie:
Een overzicht met landelijk betrokkenen op dit dossier is ter informatie voor u bijgevoegd (zie 
bijlage 8.1).

11) AANVULLING (bijlage 11.1): ledenbrief VNG d.d. 4 mei 2023 
Ter informatie



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 12 december 2023

I
I

1 Opening en mededelingen

2 Notulen ambtelijk overleg d.d. 16 oktober 2023

3

I

Notulen:

4

Bijlagen:

neemt
heeft

volgend jaar over, 
overgenomen.

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Notulist

5.1.2. e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Bijlagen:

Bijlage 2.1, Notulen_Ambtelijk overleg_PRT M&l_16_oktober_2023

Notulen:

De notulen zijn vastgesteld na een wijziging.

Het was de eerste PRT onder leiding van de nieuwe CvdK Henri Lenferink. 
Er was aandacht voor stand van zaken in de subregio’s en de plannen van 
aanpak.
De provincie haalt de asielopgave voor 1 januari 2024, met verschillen tussen 
de subregio’s. In de doorkijk naar 2025 wordt zichtbaar dat de nood- en 
crisisnoodopvanglocaties deels zullen aflopen.
Er is een brief opgesteld vanuit de PRT met aandachts- en knelpunten. Deze is 
naar het ministerie J&V gestuurd.
De kwantitatieve gedeeltes van de Plannen van Aanpak zijn gebundeld en 
besproken op de PRT. Er is afgesproken dat op de volgende PRT op 17 
januari aandacht zal worden besteed aan de kwalitatieve invulling van de 
Plannen van Aanpak: wat zijn de knelpunten? Welke randvoorwaarden kunnen 
gerealiseerd worden door het Rijk? Het voornemen is om het integrale plan 
met cijfers en de kwalitatieve invulling voor te leggen op de eerstvolgende 
PRT. De provincie zorgt voorde aanlevering van deze kwalitatieve gegevens.

Bijlagen:

Bijlage 3.1,2023-11-13 Mail - Terugkoppeling PRT

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders
Asielopvang, zie: markering (bijlage 4.1, p.2) over de verhoogde 
taakstelling

Terugkoppeling PRT d.d. 6 november 2023
Mondelinge terugkoppeling door 5.1

Notulen:

12-12-2023 
11:00-12:00 
MS Teams
5.1.2.e

5.1.2.e

is nieuw bij de gemeente Epe voor Oekraïne.
is ziek, dus sluit niet aan.



Bijlage 4.1, Actuele situatie asielketen - MPP 2023-II

I

SES-WOA scores per gemeente5

en
5.1.2.e I

6 Kamerbrief loslaten 24 weken

Pagina 2

Bijlagen:

Bijlage 5.1,2023-11-21 SES-WOA scores per gemeente - subregio Stedendriehoek

Notulen:

Agendapunt is niet besproken. Vragen kunnen via de mail naar 5.1.2.

Er zijn 15 gemeenten in Gelderland die dit bericht hebben ontvangen. Er bestaat wat 
onduidelijkheid over, wie komen in aanmerking, wanneer komen ze, is dit verplicht 
etc.? De manier waarop het bericht is gedeeld vlak voor het weekend zorgt bij veel 
gemeenten juist voor paniek. Suggesties voor een volgende keer zijn gedaan. 5.1 
neemt dit signaal mee.

Notulen:

Stand van zaken per gemeente:
Epe: de camping opvang Oekraïne is een stevig traject. Er is een wat 
positievere opstelling tegenover taakstelling dan een aantal maanden 
geleden. Er zijn concrete afspraken gemaakt met woningcorporaties. 
Voorst: de locatie voor de asielopvang van AM Vers was vergevorderd, 
maar het beoogde pand is toen gekocht door ondernemers. Er worden 
stappen gezet voorde asielopgave voor 1 maart. Er is nog geen plan van 
aanpak voorde achterstand huisvesting statushouders, daar moeten nog 
stappen voor worden ondernomen.
Heerde: de taakstelling huisvesting statushouders 2023 wordt niet gehaald. 
Er zijn gesprekken over mogelijke opvang.
Brummen: vanaf morgen is er een nieuwe opvangplek voor Oekraïners 
met 23 plekken, vanaf januari zijn dat er 12 extra. De taakstelling wordt niet 
gehaald, Brummen is hierin afhankelijk van één corporatie. Er moeten nog 
13 mensen worden gehuisvest. Hopelijk komt erop korte termijn 
terugkoppeling van COA over een mogelijke locatie voor asielopvang. 
Lochem: er worden Oekraïners opgevangen en AMV’ers in de gemeente. 
V.w.b. de taakstelling huisvesting statushouders: er moeten nog 25 
mensen gehuisvest worden. In januari komt er een gezin van 9. Het plan 
van aanpak voor de taakstelling is klaar, dit moet nog langs het college. 
Apeldoorn: Oekraïne opvang zit boven de opgave. De AMV opvang in 
Beekbergen is geëvalueerd, dit wordt mogelijk verlengd met drie maanden. 
Dit besluit wordt genomen in het college volgende week. De taakstelling 
huisvesting statushouders is in de eerste helft van 2023 gehaald, dus er is 
geen brief van de provincie ontvangen over het maken van een plan van 
aanpak.
Zutphen: de AMV’ers die worden opgevangen, worden verhuisd naar 
woningen, en er komen 4 AMV’ers extra, waarmee het totaal op 12 komt. 
Er zijn een aantal statushouders, gekoppeld aan Brummen, opgevangen in 
een hotel in Zutphen, deze verhuizen vanmiddag naar Brummen. Het 
plaatsen van deze statushouders is van tevoren niet gemeld aan het 
college Zutphen, hierover zijn bestuurlijke gesprekken gevoerd. De 
taakstelling wordt niet gehaald. Het plan van aanpak hiervoor wordt begin 
volgend jaar afgerond, kan niet meer voor de kerst langs het college. Er is 
een brief vanuit de Provincie ontvangen dat er tijdelijk statushouders 
geplaatst zullen worden in een hotel in de gemeente. Dit betreft 
statushouders die aan de eigen gemeente en aan een woning gekoppeld 
zijn. Brummen heeft dit bericht ook ontvangen.



en
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Concept agenda bestuurlijk subregionaal overleg8

Notulen:

Plan van aanpak voor niet realiseren taakstelling 1e helft 20239

Notulen:

om inzicht te geven in de escalatieladder
die wordt gehanteerd t.a.v. de taakstelling huisvesting, om op deze manier

I
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Zutphen, Lochem en Brummen hebben een verzoek gekregen om een Plan 
van Aanpak in te dienen om de achterstand op de taakstelling huisvesting 
statushouders 2023-I in te halen. Voorst heeft wel brief gekregen dat de 
taakstelling 2023-I niet gehaald is, maar geen verzoek ontvangen voor actie, 
voor Heerde geldt hetzelfde. In Epe is een bestuurlijk gesprek geweest met de

Bijlagen:

Bijlage 8.1,2024-01-10, Concept_Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

Bijlagen:

Bijlage 6.1,2023-11-29 Kamerbrief Uitspraak Raad van State over de 24-weken-eis

Bijlagen:

Bijlage 9.1, Brief taakstelling huisvesting statushouders 1e helft 2023
Bijlage 9.2, Format voor opstellen taakstellingsplan
Bijlage 9.3, Overzicht mogelijkheden ondersteuning en regelingen huisvesting 
aandachtsg roepen

voegt toe dat het van belang is dat de bestuurders hier ook van op de hoogte 
zijn, zodat ze bij verzoeken vanuit andere bestuurslagen een verantwoorde 
afweging kunnen maken en kunnen beslissen over te nemen acties.

Derdelanders
Op donderdag 14 december is (naar verwachting) een webinar over de aangepaste 
handreiking Derdelanders, om 16:00 - 17:00 uur. Deze is ook terug te kijken via het 
forum van de VNG.

De brief die namens de PRT aan het ministerie van J&V is gestuurd, zal 
worden geagendeerd op het bestuurlijke overleg.
Er wordt een geactualiseerd dashboard geagendeerd, als dat lukt met de 
nieuwe cijfers van COA. Om de cijfers te duiden zal 5.1 een bijsluiter maken in 
afstemming met de ambtelijke collega’s in de subregio.
Het is van belang om in de bijsluiter aandacht te besteden aan de verhoogde 
asielopgave richting 1 -1-2025 van 69.000 per 1-1-2024 naar 96.000 per 1 -1 - 
2025.
Het is van belang dat de bestuurders op de hoogte zijn van wat er gebeurd in 
de andere gemeentes in de subregio. Communicatie hierover is essentieel, 
omdat elk lokaal besluit invloed kan hebben op de regionale keten.

Notulen:

Agendapunt is niet besproken. Vragen kunnen via de mail naar 5.1.2.

Notulen:

Agendapunt is niet besproken. Vragen kunnen via de mail naar 5.1.2.

helderheid te bieden aan de gemeenten. 5.1.2. zal dit terugkoppelen. 5.1.2.

woningcorporatie.
Er is een verzoek gedaan aan 5.1
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11 Wat verder ter tafel komt

12 Rondvraag

Notulen:

I heeft een vraag over het registreren van vluchtelingen als zij verblijven in een5.1.2.e
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Ter kennisname
Er is een veelheid aan stukken ter kennisname. Mochten er vragen zijn na het 
doornemen van de stukken, stel deze tijdens het ambtelijk overleg.

Bijlagen:

Bijlage 10.1, Oplegbrief bij asielbrieven 10 november 2023
Bijlage 10.2, TK bijlage Datavisualisatie MPP 2023-II
Bijlage 10.3, Taakstelling huisvesting 2024-I en evaluatie taakstelling 2023-II
Bijlage 10.4, 2023-10-12 Bijlage A circulaire 2e helft 2023 17.600
Bijlage 10.5, 2023-10-12 Bijlage B circulaire 1e helft 2024 18.750
Bijlage 10.6, 2023-10-12 Bijlage C circulaire 1 juli 2024 3.900 amv
Bijlage 10.7, Bijlage D Opgave Opvang en Huisvesting Oktober 2023
Bijlage 10.8, Bijlage E Toelichting op huisvesting
Bijlage 10.9, Brief TK - Verzamelbrief asielopvang
Bijlage 10.10, Brief TK - Voortgang aanpak overlastgevend en crimineel gedrag door 
asielzoekers
Bijlage 10.11, VNG 20231114-ledenbrief-taakstelling-huisvesting-statushouders- 
opvang-van-asielzoekers-en-ontheemden-uit-oekraine
Bijlage 10.12, Dashboard Meerjarige planning opvang vluchtelingen GLD 1 nov2023

Het signaal over de onduidelijkheid richting de gemeenten moet ook 
meegegeven worden aan gedeputeerde Dirk Vreugdenhil. 5.1 neemt dit 
signaal mee.

B&B, zij zet deze vraag op de mail naar 5.1.2.



Notulen Ambtelijk vooroverleg subregionale tafel - PRT
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Voorstelrondje1

I

I

2

Notulen:

heeft contact met

I
aan. Bestuurlijk is Ton

3

Datum 
Tijd 
Locatie 
Voorzitter

Beelden & verwachtingen n.a.v. aftrapbijeenkomst (8 maart 2023) PRT 2.0 en 
gemaakte afspraken

Bijlagen:

Bijlage 2.1, Governance PRT Gelderland
Bijlage 2.2, overlegdata 2023

Aftrap bijeenkomst van de PRT is op 8 maart geweest.
Bijlage 2.1 komt vanuit de provincie, dit is vooruitlopend op de nieuwe wet.
Bijlage 2.2 is het overzicht van de vergaderfrequenties zoals nu in de agenda’s 
gezet. Wellicht dat de frequentie wordt opgeschroefd naar mate de tijd vordert

Notulen:

Bijlage 3.1: de gehanteerde verdeelsleutel is een verdeling naar rato van 
inwoneraantal. Er zijn verwachte tekorten te zien in de subregio Achterhoek en

Heerts, burgemeester van Apeldoorn, voorzitter. Bij zijn afwezigheid vervangt 
Rick Verschure, wethouder in Zutphen. Overigens moet het voorzitterschap 
nog officieel door de vergadering worden bevestigd.

Bijlagen:

Bijlage 3.1, VNOG Regioplan bestaand-opgave uitgesplitst naar regio
Bijlage 3.2, Opvang vluchtelingen VNOG, d.d. 30-3-2023

Beschikbare data
(LET OP: dit is een eerste vingeroefening, hope tijk zijn deze cijfers binnenkort definitief, 
en afkomstig van de provincie. Dit overzicht is uitsluitend bedoeld voor een eerste 
inzicht/verificatie, NIET om verder te verspreiden), en 3.2 (cijfers zoals de VNOG deze 
momenteel bijhoudt)

eerste aanspreekpunten van de andere twee subregio’s Winterswijk en 
Harderwijk.
De uitnodiging voor het subregionale overleg is alleen voor de bestuurders. 
Daarnaast zijn afgevaardigden aanwezig van het COA, politie, GGD/GHOR

I
Notulen:
5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

sluit512e

03-04-2023 
10:00 - 11:30 
MS Teams
5.1.2.e

sluiten ook aan. Bij afwezigheid van 5.1.2.
(als agendalid) en een gedeputeerde van de provincie. 5.1.2.

in verband met de verwachte hogere instroom. 5.1 2.

en 5.1.2.

I
I

- Voorst
- Zutphen

- Lochem
- Lochem

- Brummen (waarnemend)
-Epe

- Apeldoorn
- Apeldoorn (ondersteuner)



Wat is het beeld van de bestuurlijke standpunten op dit moment?

Apeldoorn: biedt niet genoeg opvangplekken, maar ligt deels buiten
de macht van gemeente, maar bij het COA.

I en 5i 2e maken voor beide stukken een opzet, deze worden besproken in het5.1.2.e

volgende ambtelijk overleg op 20 april.

zal

4

Notulen:

mee in de memo.

Pagina 2

• I
• :

creatieve oplossing voor bijvoorbeeld AMV’s. Doen ook een verkenning ot de 
gemeente mee kan betalen aan verbouwing van woningcoörporaties, zonder 
dat dit wordt gezien als staatssteun. Myma zal de uitkomst hiervan delen.

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Ophalen bespreekthema’s voor concept-agenda subregionale PRT-tafel 
Stedendriehoek:

Wat betreft doorstroom van statushouders: woningweigering is een probleem. Het is 
belangrijk dat er heldere verwachtingen worden geschept. Idee om hierin samen te 
werken bijvoorbeeld door een welkomstbrief te schrijven aan gekoppelde 
statushouders of flyers op AZC en (crisis)noodopvanglocaties vanuit de gemeenten?

deze data delen als deze beschikbaar komt. Hopelijk kunnen deze actuele gegevens 
nog in de provinciale dataset worden opgenomen.

subregio Cleantech, en een overschot in Noord-Veluwe. De vraag is hoe bestuurders 
hiermee om willen gaan, in combinatie met de landelijke tekorten. En hoe adviseren wij 
hierin als ambtelijke ondersteuners?

Formele afhechting voorzitterschap bestuurlijke tafel, moet worden gedaan 
door de bestuurders.
Naamgeving: volgende keer nogmaals op de agenda. Suggesties: Oost-
Veluwe, ljsselstreek, Midden-ljssel, Oost-Veluwe & Midden-ljssel. Bestuurders 
nemen de uiteindelijke beslissing.
Mandaat & doorzettingskracht: suggestie doen aan de bestuurders om 
voorafgaand aan de overleggen de agenda en stukken met het college te 
bespreken. Betekent tijdig stukken aanleveren.
Data (met tevens aandacht voor AMV-Nidos opgave)
Kernvraag: wordt ingestoken op realisatie van de opgave per gemeente, per 
subregio of voor Gelderland?
Inventarisatie per gemeente welke acties lopen, en welke verwachtingen er zijn 
t.a.v. de bereidheid tot oppakken van de gemeentelijke opgave zonder dat de 
spreidingswet van kracht is, en de termijn waarop de opgaven eventueel

Er zijn twee gezamenlijke vraagstukken:
Vraagstuk 1: hoe adviseren wij onze bestuurders om hen het gesprek met elkaar te 
laten voeren?
Er wordt een gezamenlijke korte memo geschreven met daarin de vraag aan de 
bestuurder: op welke benadering wordt er ingestoken? Provinciaal, subregionaal of 
gemeentelijk? Hierin wordt ook meegenomen: de opvang van Oekraïners per 
gemeente.
Vraagstuk 2: uitruilen met de taakstelling huisvesting statushouders. Advies: uitruilen 
Oekraïne en asiel wel, uitruilen van huisvestingstaakstelling niet. Iedere gemeente is 
verantwoordelijk voor zijn eigen taakstelling. Hiervoor komt een korte notitie.

Brummen: intern en extern ambitieus. Positieve grondhouding.
Epe: pro-actief en ambitieus. Positieve grondhouding.
Voorst: positief, verkenning is gestart.

Lochem: bestuurlijk zoekend en oriënterend.
Zutphen: er wordt voldaan aan de taakstelling, en gekeken naar

gerealiseerd kunnen worden. Neemt512e

Eind deze week worden er nieuwe COA-capaciteitscijfers gepresenteerd.512e

• 5.1.2.e



5 Wat verder ter tafel komt

6 Rondvraag
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Derdelander plan van aanpak. Dit betreft de derdelanders onder de 
Oekraïense vluchtelingen. De deadline van 4 maart is landelijk niet gehaald. Er 
komt een nieuw plan voor 4 september. Optie is dat derdelanders provinciaal 
worden overgeplaatst gaan worden naar het COA. Deze worden al 
meegenomen in de telling van de benodigde COA opvang.
Gesignaleerde knelpunten/aandachtspunten die doorgezet moeten worden 
naar LRT of ministerie:
a) Noodzaak regeling grote gezinnen
b) Gelijktrekken eigen bijdrage regimes voor asiel en Oekraine
c) Druk op zorg en onderwijs
d) Inkoop en aanbestedingen
e) Slagkracht doorzetten zoals ten tijde van Oekraïne opvang in Asiel opvang: 
volgend overleg nader kleuring aan geven, en bespreken of en hoe dit onder 
de aandacht moet worden gebracht bij de bestuurders.
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Dirk Vreugdenhil
I

1 Opening en mededelingen

er staat een verwarrende passage in de

sluit bij dit overleg aan vanuit de Provincie.
en in plaats van

2 Notulen bestuurlijk subregionaal overleg d.d. 15 mei 2024

Afwezig
Notulen

Datum 
Tijd 
Locatie 
Voorzitter
Aanwezig

Bijlagen;

Bijlage 2.1,2024-05-15 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&I

Bijlagen:

2024-06-20 Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

Notulen:

Naar aanleiding van het verslag:

brief: dat het realiseren van de benodigde crisisnoodopvangplekken op korte 
termijn via de lijn en infrastructuur van de veiligheidsregio zou gaan. Dit is 
verwarrend, omdat het daardoor niet duidelijk is wanneer de Veiligheidsregio’s 
aan zet zijn en wanneer de PRT. Er zou een duidelijke lijn getrokken moeten 
worden door het Rijk: ofwel het is crisis en dan gaat het via VR, of het is geen 
crisis en dan loopt de organisatie het via PRT.

gedeputeerde Vreugdenhil.
Ton Heerts brengt de Politieke Markt in Apeldoorn, donderdag 27 juni a.s., 
onder de aandacht bij de andere bestuurder. Deze gaat over de locatie opgave 
Oekraïne, Asiel en de huisvesting van statushouders. Mochten er 
beleidsmedewerkers digitaal willen aansluiten, dan kan dit. De uitnodiging 
wordt ambtelijk nagestuurd.
Afgelopen dinsdag is de Tijdelijke wet opvang ontheemden Oekraïne 
ingestemd in de Eerste Kamer, er is nog geen datum bekend gemaakt waarop 
de wet ingaat.
Ton Heerts vraagt aandacht voor de verdeelsleutel voor Oekraïne, als de 
tijdelijke wet formeel ingaat. Goed om dit te herijken, in verband met het grote 
grondgebied in Gelderland.
Ingrid Timmer deelt mee dat COA een intentieverklaring heeft getekend voor 
de koop van de Michaelshoeve in Brummen. Hier zullen naar verwachting 300 
- 350 structurele opvangplekken worden gerealiseerd. Deze plekken worden 
na 1 juli 2025 gerealiseerd. Brummen zal zich richten op de realisatie van deze 
structurele plekken en geen (crisis) noodopvang realiseren .

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Geert van Rumund, Ria Leliveld, Peter Messerschmidt, 5.1.2.

I

opvangplaatsen. 5.1.2.

Notulen Subregionale tafel PRT M&I - Stedendriehoek
20-06-2024
11:45-12:45
MS Teams
A.J.M. Heerts
Rick Verschure, Stephan Nienhuis, Ingrid Timmer, Peter Wormskamp, Tom Horn,

sluit aan als vervanger van 5.1.2.

Notulen:

Mededelingen:
• Morgenochtend, vrijdag 21 juni, heeft Ton Heerts overleg met de voorzitters 

van de andere Gelderse Veiligheidsregio’s over de actuele stand van zaken op 
het gebied van vluchtelingenopvang. Het overleg is gepland naar aanleiding 
van de brief die is verstuurd op 14 juni, met de acute oproep voor

• 5.1.2. e

• 5.1.2e



toesturen aan 5.1.2. II
Ton Heerts en Rick Verschure geven aan dat het een hele goede bijeenkomst

bevestigd dat de verdeling
van woningen als volgt is: 73 % regulier, 18% urgentie en 8% statushouders.

om te

pakt dit op.5.1.2.e

I
I na te gaan of deze handreiking het convenant tegenspreekt.5.1.2.e

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 23 mei 2024

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

5 Bespreking eerste aanzet plan subregio Stedendriehoek

Notulen:

Pagina 2

verkennen of een dergelijke sessie ook georganiseerd kan worden voorde 
portefeuillehouders en burgemeesters van de Veiligheidsregio’s in Gelderland. 
Tom Horn geeft aan dat er een onjuist cijfer wordt vermeld in het Dashboard,

Ingrid Timmer vraagt of er al een terugkoppeling is op de dilemmanotitie vanuit 
de woningcorporatie in Brummen, dat tijdens het subregionale bestuurlijke 
overleg op 15 mei jl. is ingebracht. De notitie zou worden besproken tijdens de

Ton Heerts koppelt terug uit het AB van gisteren: de VNOG zal, na het 
inwerking treden van de Tijdelijke wet, alleen nog de verdeling van de 
ontheemden op zich nemen, zoals vastgelegd in het convenant. Tom Horn 
wijst in dit verband op een nieuwe handreiking met daarin een werkwijze voor 
het aanrnelden en registreren van Oekraïners, direct bij de gemeente, zonder

Bijlagen:

Bijlage 4.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20240612 Stedendriehoek

Bijlagen:

Bijlage 5.1,2024-06-13 Concept plan Stedendriehoek

Ton Heerts licht toe dat gemeente Apeldoorn dat er een verruiming komt in het 
huidige AZC, van 400 naar 600 plekken. Daarnaast zullen er nog zo’n 300 
opvangplekken moeten worden gerealiseerd, eventueel met de tijdelijke 
oplossing van noodopvang.
Ingrid Timmer benoemt dat er in het concept plan van Brummen nog geen 
aantallen vermeld zijn, maar dat er in de tabel bij “Waarschijnlijk” 350 plekken 
neergezet kunnen worden. De realisatie van de locatie gaat plaatsvinden na 
1/7/’25. Ingrid Timmer zegt tijdens het volgende subregionale bestuurlijke 
overleg hopelijk meer duidelijkheid te hebben over de opvang Oekraïners. 
Tom Horn geeft zijn complimenten aan gemeente Brummen voor de plannen 
voor een structureel AZC. Tom Horn deelt dat er in Epe de verwachting is dat 
er eind 2024 word voldaan aan de inspanningsverplichting voor de opvang van 
Oekraïners en aan de taakstelling huisvesting statushouders. Daarnaast is het 
college in gesprek met de raad over een onderzoek naar een structurele AZC 
locatie. Ambtelijk wordt er verkend of Epe daarin samen kan werken met 
Heerde. Als deze samenwerking tot stand komt, zal het een autonoom AZC 
betreffen, geen satellietlocatie. Ton merkt op dat om deze verkennende optie 
mee te laten tellen voor het plan van aanpak de plannen voor het volgend 
subregionale overleg concreter moet zijn. Voor wat betreft de opvang van 
Oekraïners worden de voorbereidingen getroffen om te voldoen aan de 
bijdrage op de landelijke opgave van 120.000 in 2025.

voor wat betreft de beschikbare capaciteit van de noodopvang in Epe. 5.1.2.

en 5i 2eTon Heerts stelt voor aan 5.1.2.

tussenkomst van de HUB of Veiligheidsregio. Ton Heerts vraagt 5.1.2.

was met goede en nieuwe getallen. 5.1.2.

ontbijtsessie voorafgaand aan de PRT op 23 mei jl. 5.1.2. 
te gaan of de notitie is besproken. 5.1

zegt toe na 
zal de notitie



voor het
volgende overleg om een doorkijk naarde andere subregio’s in Gelderland.

6 Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente
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Bijlagen:

Bijlage 7.2, (Woordvoerings)lijn PRT GLD
Bijlage 7.3, Handreiking Tijdelijke Spoedopvang
Bijlage 7.1, Brief cvdK Spreidingswet Gelderse lijn 27 mei 2024
Nagezonden Bijlage 7.5, Achterstand gemeenten taakstelling vergunninghouders
Nagezonden Bijlage 7.6, TK - Acute opvangsituatie en stand van zaken huisvesting 
statushouders
Nagezonden Bijlage 7.4, Brief - Acute oproep asielopvang en huisvesting 
statushouders

Ter kennisname
-bijlage 7.1, Brief cvdK Spreidingswet Gelderse lijn 27 mei 2024
-bijlage 7.2, (Woordvoerings)lijn PRT GLD
-bijlage 7.3, Handreiking Tijdelijke Spoedopvang

Stephan Nienhuis: er liep een verkenning voor een dependance, maar nu zijn 
er gesprekken voor een samenwerking met Epe, op het gebied van 
asielopvang. De Oekraïne opvang staat nu op 210 plekken, met een langjarig 
contract. Voor wat betreft de huisvesting van statushouders zal deze wellicht 
op 1 januari niet op 0 gaan uitkomen. Momenteel is er in de gemeente een 
uitverhuizing van sociale huurwoningen, voor herstructurering en sloop, dit 
geeft een extra belemmering.
Ria Leliveld: tijdens het vorige subregionale bestuurlijke overleg is er gedeeld 
dat de gemeenteraad van Lochem een visie wilt over vluchtelingenopvang. 
Deze visie is dinsdag jl. besproken en teruggegeven aan het college omdat 
deze niet specifiek genoeg is. De verkenning op potentiële locaties loopt echter 
door. Het cijfer 211, dat wordt vermeld in het concept plan, staat bij “Onzeker” 
in verband met het traject met de raad. Er is aangegeven bij de raad dat dit 
eigenlijk niet onzeker is; dit is de maatschappelijk opgave die gerealiseerd 
moet worden. Het is onzeker of de taakstelling statushouders gehaald zal 
worden dit halfjaar, daarom is er een streven voor het ontwikkelen van twee 
nieuwe locaties.
Peter Wormskamp: Voorst is op zoek naar een nieuw pand voor Oekraïne 
opvang, de locatie in Gorssel is nog een halfjaar open. Momenteel zijn er 110 
bedden in Voorst. Op de taakstelling huisvesting statushouders loopt Voorst 
iets achter, nog niet zeker of deze wordt gehaald. De gemeente is bezig met 
de verbouwing van twee panden hiervoor.
Rick Verschure: Zutphen voldoet ruimschoots aan de asielopgave. De 
gemeente is op zoek naar een locatie voor extra opvang van Oekraïners. 
Taakstelling voorditjaar wordt gehaald, de achterstand wordt voor groot deel 
ingelopen.
Ton Heerts benadrukt dat het plan na de zomer scherper moet zijn, meer dan 
hoop. De volgende subregionale bestuurlijke tafel vindt plaats op 5 september. 
Dit zal een fysieke bijeenkomst zijn.

Op het gebied van:
• Asiel
• Oekraïne
• Taakstelling huisvesting statushouders

. Ton Heerts vraagt aan 5i 2e en 5i 2e
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Notulen:

Er zijn geen punten voorde rondvraag.



I
I INotulist 5.1.2.e

1 Opening en mededelingen

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 29 juni 2023

4

I5.1.2.e

I geeft aan dat er goede afspraken tussen COA en provincie zijn gemaakt. Wel5.1.2.e

de cijfers van de gemeente zelf. Voor het Plan van Aanpak zal dit gecontroleerd 
worden. Intentie is een eenduidige weergave en uitleg van cijfers. Voorde cijfers 
huisvesting statushouders is het zgn. TaakstellingVolgSysteem van COA leidend.

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitters 
Aanwezig

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2023-06-16 Notulen_Subregionale_PRT-Stedendriek

Dashboard subregio Stedendriehoek
De provincie werkt aan een actualisatie. Het dashboard wordt u donderdag 
nagezonden.

Peter Smit, 
Peter

kan het zo zijn dat er soms sprake van een (klein) faseringsverschil is.
Ton Heerts geeft aan blij te zijn met de goede samenwerking met de provincie op dit 
punt.

Notulen:
Na de PRT zijn er veel ontwikkelingen geweest. De voorzitter geeft een korte, actuele 
schets:
Beide vluchtelingenwetten zijn nog niet controversieel verklaard. De wet ontheemden 
Oekraïne lijkt zeker door te gaan: streven is 31-12-2023 van 
burgemeestersbevoegdheid naar collegebevoegdheid. Recent is gevraagd om naar 
97.000 opvangplekken te gaan. Ton Heerts bepleit de boodschap aan het Rijk: geef 
ons geen intentieverzoeken, maar opdrachten. Het draagvlak Oekraïne is net als dat 
voor asielzoekers tanende.
Intentie is op de PRT de coördinatie over alle vluchtelingenstromen op één tafel te 
krijgen

Notulen:
Bepaalde cijfers in het dashboard (huisvesting statushouders) komen niet overeen met

Notulen:
Dirk Vreugdenhil is de nieuwe gedeputeerde van (o.m.) Wonen bij de Provincie 
Gelderland.

Notulen Subregionale tafel Asiel - Stedendriehoek
08-09-2023
9:00-10:00
MS Teams
Rick Verschure, Ton Heerts, Tom Horn
Rick Verschure, Wimar Jaeger, 5.1.2.
Stephan Nienhuis, Sebastiaan van ‘t Erve, Tom Horn, 5.1.2.
Wormskamp, Alexvan Hedel, Dirk Vreugdenhil, 5.1.2.

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.
Naar aanleiding van het verslag:

Peter Wormskamp: tijdens het subregionale overleg op 16 juni werd er 
gesproken over een mogelijke crisisnoodopvanglocatie in Voorst. Helaas kan 
deze voorziening niet worden gerealiseerd.

5.1.2.e



5

Beslispunten:

I

om dit gelijk te stellen aan de
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Conceptplan subregio Stedendriehoek
Bespreking conceptplan, opgesteld door het ambtelijke voorbereidingsoverleg.
Om dit plan is vooruitlopend op de spreidingswet door u gevraagd. Inmiddels is het 
kabinet gevallen en wordt de spreidingswet waarschijnlijk controversieel verklaard.

manier waarop dit in andere subregio’s gebeurd. Er zal een toezending volgen aan 
iedere gemeente met daarin: 1) het aangepast Plan van Aanpak, 2) een 
procesbeschrijving voor het informeren van het college en de raad over de eigen 
bijdrage van het plan en 3) een tijdspad met daarin de planning voorde stappen die 
moeten worden gezet voorafgaand aan de deadline van 1 oktober.

Notulen:
Beslispunt 3:
Er is afgesproken dat er een aangepast versie van het Plan van Aanpak wordt 
toegestuurd aan alle PRT-leden ter goedkeuring. Daarna zal elke gemeente alleen de 
eigen bijdrage voorleggen “als bouwsteen” aan het college van B&W en de 
gemeenteraad hierover informeren. Het Plan van Aanpak als geheel wordt niet 
besproken in het college en de raad. Er is besloten om het informeren op een zo 
uniform mogelijke manierte doen. Dat wordt voorgesteld in een procesbeschrijving.

Notulen:
Beslispunt 1: er is conform besloten.

Notulen:
Beslispunt 2: de individuele / tekstuele op- en aanmerkingen kunnen per mail worden

1. Houd u vast aan de totstandkoming van een subregionaal/provinciaal plan, 
vooruitlopend op wetgeving?

3. Stemt u in met onderstaand procesvoorstel:
- bespreking in dit overleg
- verwerking van uw op- en aanmerkingen
- vaststelling van de eigen gemeentelijke bijdrage in uw college van
B&W/kennisgeving aan uw gemeenteraad
- verzending t.b.v. verwerking tot provinciaal plan/bespreking van dat plan in de 
PRT

2. Welke op- en aanmerkingen zijn er die verwerkt moeten worden alvorens het 
plan aan de provincie kan worden aangeboden?

4. Zijn ert.a.v. elementen in het plan nog zaken die dermate vertrouwelijk zijn dat 
herformulering noodzakelijk is?

Er vindt ambtelijke afstemming plaats met 5.1.2.

verstuurd naar 5.1.2.
De volgende aanpassingen zullen gedaan worden in het plan:

Er zal een passage worden toegevoegd in de inleiding met knelpunten voor de 
gemeenten als het gaat om vluchtelingenopvang en huisvesting statushouders. 
Bijvoorbeeld: het gebrek aan doorzettingsmacht en passend instrumentarium. 
En de aansluitingsproblemen met netbeheerders als het gaat om nieuwe 
huisvesting.
De beperkte handelingsbevoegdheid omdat er de vluchtelingopvang nu niet 
wordt bestempeld als crisis.
Er zal worden toegevoegd dat het een dynamisch document is, dat niet vast 
staat op het moment dat het naar de provincie gaat. Het is een plan dat 
constant onderhevig is aan verandering; zo kan er ook achterhaalde informatie 
in staan.



worden gemaild, voor maandag 17.00 uur.
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Dirk Vreugdenhil heeft op woensdag 13 september met de andere gedeputeerden een 
gesprek met minister Hugo de Jonge over de huisvesting van statushouders. Input voor

Bijlagen:

Bijlage 5.1,2023-09-05 CONCEPT t.b.v. subPRT

Bijlagen:

Bijlage 6.2, Brief opvangopgave ontheemden uit Oekraïne begin 2024
Bijlage 6.3, Bijlage 1 _ Ondersteuning vanuit Rijk
Bijlage 6.4, Bijlage 2 _ Opgave per VR
Bijlage 6.5, Extra informatie nav AB 1 sept 2023
Bijlage 6.1 02092023 Brief gemeenten uitspraak RVS

Notulen:
Beslispunt 4:
Iedere gemeente stemt af over de eigen bijdrage in het plan welke informatie er 
gedeeld wordt met de provincie in het Plan van Aanpak. Er zal hierbij rekening worden 
gehouden met de vertrouwelijkheid van bepaalde zaken, maar tegelijkertijd ook met de 
hanteerbaarheid van het plan.

Notulen:
Voor kennisgeving aangenomen.

dit gesprek kan naar 5.1.2.



Notulen Subregionale tafel Asiel

I Rick Verschure, Stephan Nienhuis, Dirk Vreugdenhil, Marja
Ingrid Timmer, Tom5.1.2.e

I5.1.2.e

I Peter MesserschmidtAfwezig

1 Opening en mededelingen

I sluit
namens het COA aan.

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg

3

4

5 Stand van zaken subregio Stedendriehoek

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig

Dashboard Meerjarige planning opvang vluchtelingen
Het dashboard van 1 november is bijgevoegd. Als er een actuelere versie beschikbaar 
is, ontvangt u deze als nazending kort voor het overleg.

Notulen:
Dirk Vreugdenhil: de aanleiding van het inlassen van een extra PRT op 18 december 
was de situatie in Ter Apel.

Bijlagen:

2024-01-10, Gewijzigde_Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

Bijlagen:

2.1,2023-10-30 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek - PRT M&l

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Bijlagen:

4.1, Dashboard Meerjarige planning opvang vluchtelingen GLD 1 nov2023
Nagezonden bijlage 4.2, 2024-01-10 Dashboard Opvang vluchtelingen en huisvesting 
statushouders - Stedendriehoek
Nagezonden bijlage 4.3, 2024-01-10 Dashboard Opvang vluchtelingen en huisvesting 
statushouders - Gelderland

Notulen:
Er is een doorrekening voor de Taakstelling Asiel per 1 januari 2025. Deze is nog niet 
gebaseerd op het amendement dat is aangenomen in de Tweede Kamer; de ses-woa 
score is nog niet meegenomen. Het dashboard laat ook zien dat er nog een enorm 
opgave is in het wegwerken van de achterstanden Huisvesting statushouders.
Gemeente Heerde komt voor in het overzicht van zowel subregio Noord-Veluwe als 
subregio Stedendriehoek. Dit zal worden aangepast in de dashboards.

Mondelinge terugkoppeling PRT’s d.d. 6 november 2023 en d.d. 18 december 
2023

Horn,
5.1.2.e

Notulen:
5.1.2.e Alex van Hedel en 5.1 2. zijn afwezig. 512 =

Alex van Hedel, 5.1 2.

Eggink, Peter Wormskamp, 5.1.2.

10-01-2024
10:00-11:00
MS Teams 
A.J.M. Heerts
5.1.2.e

5.1.2.e
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Dirk Vreugdenhil geeft een reflectie, allereerst bedankt hij de gemeenten in de subregio 
voor de inzet. Dirk Vreugdenhil benoemt dat het percentage van de taakstelling 
huisvesting statushouders van de subregio (63%) onder het gemiddelde van de 
provincie ligt (70%). Dirk Vreugdenhil erkent dat er een mismatch kan zijn tussen 
gekoppelde - alleengaande - statushouders en de in de gemeenten beschikbare 
woonoplossingen. Dirk Vreugdenhil wil de gemeenten uitdagen om op zoek te gaan 
naar structurele oplossingen, bijvoorbeeld door het al genoemde splitsen van 
woningen. Dirk Vreugdenhil noemt hierbij het voorbeeld van het splitsen van 
eindwoningen bij nieuwbouwhuizen, en benoemt dat het realiseren van meer woningen 
voor alleenstaanden kan bijdragen aan de bredere behoefte hieraan in de

Notulen:
Er wordt per gemeente toelichting gegeven over de huidige stand van zaken:

• Brummen is bezig met het realiseren van een doorstroomlocatie voor 35 tot 40 
bewoners, samen met gemeenten Zutphen en Voorst. Het officiële akkoord 
volgt nog, maar de verbouwing is van start gegaan. Als er geen akkoord komt 
om de locatie in te zetten voor statushouders, wordt deze ingezet voor de 
opvang van Oekraïners. Brummen verkent verder de mogelijkheden voor het 
opvangen van asielzoekers.

• Lochem is de mogelijkheid voor het splitsen van woningen aan het verkennen 
met de woningcorporatie, voor het plaatsen van alleengaande statushouders. 
Lochem verkent de mogelijkheden voor asielopvang met COA.

• Epe streeft ernaar om, naar aanleiding van de oproep voor de kerst, 
statushouders binnen 14 weken te plaatsen. Er waren locaties beschikbaar om 
woonunits op te plaatsen, maar de plannen worden verhinderd door 
netcongestie. Er wordt gekeken naar alternatieven. De mogelijkheid om een 
oud gedeelte van het gemeentehuis te verbouwen naar appartementen voor 
statushouders wordt verkend. Voor wat betreft de opvang van Oekraïners: er is 
vanaf 1 februari een hotel beschikbaar met 30 plaatsen, en vanaf 1 mei een 
camping met 120 plaatsen.

• Heerde gaat het huurcontract van de opvanglocatie voor Oekraïners 
verlengen. Daarnaast wordt er in het pand een lekke vleugel gerepareerd, 
waardoor er op de locaties in totaal 200 beschikbare plekken zijn. Heerde is 
met Nidos in gesprek over de opvang van 8 tot 12 AMV’ers. taakstelling 
huisvesting statushouders loopt achter met 11 plaatsingen. De uitdaging met 
Triada is dat een aantal woningen wordt gerenoveerd en de wijk wordt 
verdicht. Dus eerst zullen er tijdelijk minder woningen zijn, waardoor het 
huisvestingsprobleem voor statushouders op korte termijn nog lastiger 
oplosbaar wordt.

• Voorst heeft de taakstelling huisvesting statushouders niet gehaald. In 2023 
heeft Voorst drie panden aangekocht. Er zal in Q1 een gezin van 12 personen 
geplaatst kunnen worden, daarnaast zullen er ook appartementen voor 
statushouders worden gerealiseerd. Voorst doet mee met het initiatief voor een 
doorstroomlocatie van Brummen. Voorst heeft ingetekend voor 5 a 6 personen. 
Voorst is de mogelijkheid aan het verkennen voor gedeelde bewoning, in de 
vorm van een zgn. Friends woning. In september zal één van de opvanglocatie 
voor Oekraïners aflopen, dus er wordt gezocht naar een alternatief. Er is een 
voorstel gedaan voor flexwoningen. Voorst verkent met de raad de opvang van 
AMV’ers, en heeft het stellige voornemen om asielopvang te gaan realiseren.

• Apeldoorn heeft met Zutphen vlak voor de kerst 100 tijdelijke plekken 
beschikbaar gesteld voor statushouders gekoppeld aan de subregio. In 
Apeldoorn worden ca. 1100-1200 Oekraïners opgevangen. Het AZC wordt 
gereed gemaakt voor de opvang van 300 naar 400 bewoners, en vervolgens 
voor 600 bewoners.

• Zutphen heeft voor de kerstvakantie 20 plekken beschikbaar gesteld voor de 
tijdelijke opvang van statushouders in een hotel om aan de taakstelling van 
2023-II te voldoen, maar COA kon de statushouders niet plaatsen, ondanks dat 
deze al aan de gemeente waren gekoppeld. Zutphen sluit aan bij het initiatief 
van Brummen voorde doorstroomlocatie.



5.A Noodopvang statushouders

doet een oproep om ambtelijk af te stemmen of er statushouders

6 Ter kennisname

Notulen:

licht toe dat er oorspronkelijk in alle 33 gemeenten een5.1.2.e

I tijdens de PRT5.1.2.e
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gezinnen zijn die geplaatst kunnen worden in tijdelijke opvang in Apeldoorn of Zutphen, 
voordat zij door kunnen stromen naar een woning in de eigen gekoppelde gemeente.

Bijlagen:

6.9, 2023-10-12 Bijlage B circulaire 1e helft 2024 18.750
6.10, 2023-10-12 Bijlage C circulaire 1 juli 2024 3.900 amv
6.11, Bijlage D Opgave Opvang en Huisvesting Oktober 2023
6.12, Bijlage E Toelichting op huisvesting
6.13, Brief TK- Verzamelbrief asielopvang
6.14, Brief TK - Voortgang aanpak overlastgevend en crimineel gedrag door 
asielzoekers
6.15, VNG 20231114-ledenbrief-taakstelling-huisvesting-statushouders-opvang-van- 
asielzoekers-en-ontheemden-uit-oekraine
6.16, Brief PRT GLD aan Staatssecretaris JV over OEK
6.17, Kritieke situatie aanmeldcentrum Ter Apel (11)
6.18, Uitplaatsing gekoppelde statushouders voor eind 2023_def
6.1, Actuele situatie asielketen - MPP 2023-II
6.2, 2023-11-29 Kamerbrief Uitspraak Raad van State over de 24-weken-eis
6.3, Format vooropstellen taakstellingsplan
6.4, Overzicht mogelijkheden ondersteuning en regelingen huisvesting 
aandachtsg roepen
6.5, Oplegbrief bij asielbrieven 10 november 2023
6.6, TK bijlage Datavisualisatie MPP 2023-II
6.7, Taakstelling huisvesting 2024-I en evaluatie taakstelling 2023-II
6.8, 2023-10-12 Bijlage A circulaire 2e helft 2023 17.600

Marja Eggink vraagt de Provincie op basis waarvan de ene gemeente wel en 
de andere geen brief heeft gekregen naar aanleiding van de taakstelling 
huisvesting statushouders 2023-II.

op 17 januari aanstaande gevraagd zal worden naar een terugkoppeling over 
overlastgevende Oekraïners zoals benoemd in de brief van de PRT.

samenleving. Dirk Vreugdenhil benadrukt dat hij een toezichthoudende rol, én een 
partnerrol heeft in de samenwerking met de gemeenten en graag wilt bijdragen aan 
een oplossing. Dirk Vreugdenhil wil zowel op ambtelijk als op bestuurlijk niveau 
gesprekken aangaan.

bestuurlijk gesprek zou plaatsvinden, maar dat dat niet nodig en niet efficiënt 
bleek. Er is gekozen om de gemeenten zonder of met een kleine achterstand 
op de taakstelling alleen een briefte sturen. De gemeenten die een wat grotere 
achterstand hebben, is gevraagd tot een Plan van Aanpakte komen. In een 
aantal gemeenten is bovendien een bestuurlijk gesprek gevoerd.
Zutphen heeft halverwege december een brief gehad voor het opstellen van 
een Plan van Aanpak, met een deadline van 1 januari. De deadline is niet 
gehaald, Zutphen zal het plan eind januari bij de Provincie indienen. De 
Provincie is daarmee akkoord.

Notulen:
5.1.2.e

noemt dat rijksvertegenwoordiger 5.1.2.



bevestigt dit ambtelijk op

het belang van het faciliteren van ambulante

7 Wat er verder ter tafel komt
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begeleiding als het gaat om gedeelde bewoning bij alleengaande 
statushouders. In een uit te werken aanpak zit ook een financieringsvraag, die 
eventueel in gezamenlijkheid onder de aandacht van het rijk gebracht zou 
kunnen worden. Ingrid Timmer adviseert om in gesprek te gaan met de 
woningbouwvereniging als het gaat om de randvoorwaarden die zij 
noodzakelijk achten bij woningdeling.

Ton Heerts stelt voor om in een later subregionaal overleg met elkaar de 
samenwerking en processen in de subregio af te stemmen. Hierin wil hij ook 
het beeld wat de Provincie heeft van de andere subregionale tafels 
meenemen. Ingrid Timmer doet hierbij de suggestie om te kijken naar

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

• Tot slot benoemt5i 2e

kleinschalig wonen in Rivierenland. 5.1.2. 
te zullen pakken.



5.1.2.e

I
II I5.1.2.e

I

1 Opening en mededelingen

2 Vaststellen notulen subregionaal overleg 6 maart 2024

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 14 maart 2024

koppelt terug dat er is besproken om elke regio hetzelfde proces5.1.2.e

stelt

Afwezig
Notulen

Datum
Tijd 
Locatie 
Voorzitter
Aanwezig

Bijlagen:

Gewijzigd, 2024-04-15 Agenda subregionale PRT-Stedendriehoek

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2024-03-06 Notulen_Subregionale tafel Stedendriehoek PRT M&l

voor om dit tijdens de bestuurlijke overleggen telkens te agenderen. Op 1 
november moet het plan van aanpak bij de CvdK liggen.
Ton Heerts benadrukt dat het van belang is om de precieze aantallen scherp te 
hebben. De nieuwe cijfers van de Oekraïne opgave staan in een brief aan de 
Tweede Kamer, maar zijn nog niet formeel aan de verantwoordelijk 
bestuurders kenbaar gemaakt en ook nog niet doorgerekend.

I

Notulen:
Wethouder Ria Lelieveld zal vanaf het volgende bestuurlijke overleg Marja Eggink 
vervangen op de subPRT, i.v.m. een wisseling van portefeuille.

Notulen:
De notulen zijn na een wijziging op verzoek van Lochem vastgesteld.

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Tom Horn, Stephan Nienhuis, 5.1.2.

Notulen Subregionale tafel PRT M&l
15-04-2024
16:00-16:45
MS Teams
A.J.M. Heerts
Ingrid Timmer, Marja Eggink, Tom Horn, Peter Wormskamp, Rick Verschure, Geert
van Rumund, 5.1.2.

te laten doorlopen om te komen tot een plan Asiel. Om op deze manier 
gaandeweg toe te werken naar de zomer, de PRT op 4 juli. 5.1

Naar aanleiding van de notulen:
• Marja Eggink vertelt over de motie die is aangenomen door de gemeenteraad 

van Lochem. De raad vraagt in de motie het college eerst een visiedocument 
op te stellen alvorens over te gaan tot concrete afspraken met COA. Marja 
Eggink zal de motie doen toekomen aan de andere bestuurders.
Ingrid Timmer schetst dat dergelijke moties de asielopgave bemoeilijken in 
andere gemeenten.
Rick Verschure is verbaasd over deze gang van zaken en vraagt zich af of de 
raad de urgentie en wettelijke verplichting in ogenschouw heeft. Rick 
Verschure benadrukt de bevoegdheid van het college hierin.

• Peter Wormskamp licht toe dat er in Voorst een afspraak is gemaakt met de 
raad als het gaat over besluitvorming rondom noodopvang. Deze afspraak 
betreft het moment van informeren van de raad. Peter Wormskamp zal deze 
afspraken doen toekomen aan de andere bestuurders.

Notulen:

5.1.2.e



met
een aanzet. Ingrid Timmer benadrukt dat deze behoefte er is in Brummen.

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

5 Planning Spreidingswet

tijdelijke plekken.
het getal 133.000 wordt genoemd, per 1 januari 2026. Hier zal5.1.2.e

6

zegt
benoemt dat dit signaal ook kan worden

Pagina 2

Ton Heerts licht toe dat er in Apeldoorn voor elke raadsvergadering een 
raadsbrief Oekraïne en Asiel wordt gestuurd. Het voorstel is om meer

Huisvesting statushouders
Mondelinge toelichting door Ingrid Timmer

5.1.2.e

5.1.2e

Bijlagen:

Bijlage 4.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders 
20240304 Stedendriehoek v2

Bijlagen:

Bijlage 5.1b, bijlage taakstellling opvang asielzoekers GLD
Bijlage 5.2, Aan te leveren informatie voor het provinciaal plan GLD
Bijlage 5.1a, Brief cvdK aan colleges niet getekend
Bijlage 5.4, Asielopgave Stedendriehoek_l&A DATA Landscape A3
Bijlage 5.3, 2024-04-08 Capaciteitsopgave van het COA

Bijlagen:

Bijlage 6.1, Dilemma statushouders passend toewijzen

wellicht ook wat over worden gezegd in het voorzittersoverleg van de VR’en. 
Ton: ik houd rekening met crisisnoodopvang in de veiligheidsregio’s. Deze zal 
hoogstwaarschijnlijk niet aflopen voor 1 januari 2025. De inzet van b.v. 
sporthallen komt dan aan de orde.
Peter Wormskamp: er wordt in Voorst gewerkt cf. een plan van aanpak, met 
vroegtijdige aanhaking van de raad.

deze periode kan ook worden overbrugd met noodopvang. Aanvulling 
wij zijn blij met iedere plek die we kunnen krijgen, dus ook met

Notulen:
Ingrid Timmer licht toe dat het bijgevoegde stuk vanuit de woningcorporatie in 
Brummen komt. Ingrid Timmer vraagt: wordt dit herkend in andere gemeenten?

• Stephan Nienhuis reageert dat dit in gemeente Heerde wordt herkend.
• Marja Eggink zegt dit ook te herkennen in gemeente Lochem. Marja Eggink 

zou dit signaal graag willen meegeven in de PRT en via de portefeuillehouders 
wonen. Marja Eggink vraagt zich af of er nog meer gremia zijn waarin dit 
signaal kan worden afgegeven.

• Ton Heerts benoemt dat hij het signaal ook zal meegeven in het informele 
overleg op 23 mei, voorafgaand aan de PRT, waar Ton Heerst met Rick 
Verschure aanwezig zal zijn. Ton Heerts stelt voor om bij dit overleg ook een

toe dit mee te nemen. 5.1.2.

eenduidig te communiceren in de subregio. Voor nu komt 5.1.2.

aantal betrokkenen vanuit woningcorporaties uitte nodigen. 5.1.2.

Notulen:
In de brief van het kabinet staan twee aanscherpingen: de noodzaak van de verhoogde 
asielopgave is naar voren gehaald; naar 1 januari a.s. en er is sprake van een 
verhoogde opvangnoodzaak Oekraine: naar 120.000 per 1 januari a.s..

Vraag van Ingrid Timmer: hoe verhoudt de opgave zich tot de daadwerkelijke 
opening van een azc? Dit zal nml. niet per 1 januari zijn. Antwoord 5.1



7

8 Ter kennisname

9 Wat verder ter tafel komt

10 Rondvraag

Pagina 3

Bijlagen:

Bijlage 8.2, Actuele situatie asielketen en Oekraïense ontheemden
Bijlage 8.1, Brief PRT Gelderland inzake OEK aan stas J&V d.d. 21 maart 2024

Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente
Op het gebied van:
- Asiel
- Oekraïne
- Taakstelling huisvesting statushouders

provincie hier verder in kan ondersteunen, bijvoorbeeld met uniforme tekstblokken. Ton 
Heerts stelt voor om nog voor het reces een raadsbrief te sturen. In het AB-VNOG op 
woensdag zal Ton Heerts dit ook aangeven. De verwachting is dat indien het concept 
provinciaal plan van 4 juli onvoldoende opvangplekken heeft, direct na het zomerreces 
gesprekken vanuit de CdK gevoerd zullen worden om tot oplossingen te komen.

meegenomen op de woonmiddag (georganiseerd door gedeputeerde Dirk 
Vreugdenhil) 18 april a.s., van de provincie.

Notulen:
Ton Heerts verwacht dat er op zeer korte termijn behoefte zal zijn aan gemeentelijke 
noodopvang. Ingrid Timmer zou graag een gezamenlijke raadsbrief willen waarin de

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

benoemt dat er al eerder een 
benoemt ook dat de

urgentie van de opgave wordt onderstreept. 5.1.2.
suggestie voor een raadsbrief is rondgestuurd. 5.1.2.



Datum
11:00-12:00
MS Teams

IVoorzitter 5.1.2.e

II II II II II II II IIAanwezig 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

I5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

neemt5.1.2.e

5.1.2.e

2) Notulen ambtelijke overleg d.d. 20 augustus 2024

Notulen:

gaat na of de regeling
doorstroomvoorziening voor drie jaar kan worden, i.p.v. één jaar. Dit komt ook terug in

van het
ministerie aan om over de regeling van de doorstroomvoorziening te vertellen.

3) Mondelinge terugkoppeling subPRT 5 september 2024 en PRT19 september 2024

Notulen:
Gelderland voldoet voor 89 procent aan de asielopgave, voor AMV opvang

I
er is uitgebreid stilgestaan bij de opvangcijfers van de subregio’s. In

aanloop naar de PRT is er een analyse gemaakt van het regeringsprogramma en de
rondsturen.

Graag uiterlijk vóór 17 oktober mutaties doorgeven voor het Plan van Aanpak aan
I5.1.2. e

Notulen:

1

Afwezig
Notulist

Tijd
Locatie

zit de provincie boven de 100 procent en voorde inspanningsverplichting voor 
Oekraïne opvang op 79 procent. De POO plekken kunnen door de gemeenten ook 
opgegeven worden, zodat deze ook inzichtelijk zijn, inclusief de druk op de 
netwerkpartners, zoals het onderwijs. De POO plekken tellen niet meer voor de 
opgave. Joeri Kapteijns sprak zijn waardering uit naar de provincie, voor de inzet voor 
het realiseren van opvangplekken, met de uitdagingen die daar bij komen kijken. Er is 
stilgestaan bij de memo van gedeputeerde Vreugdenhil over de huisvesting van 
statushouders. Dirk Vreugdenhil heeft in de memo een zevental nieuwe ideeën 
geformuleerd, waaronder: doorstroomlocaties, verkamering, maar ook het idee van 
een platform waarop de gemeenten in de regio allemaal kunnen reageren, inclusief

I

I
I
I

vervangt 
waarvoor het COA.

4) Overlastgevende Oekrainers
Tijdens het overleg op 20 augustus vrerd dit onderwerp besproken, naar aanleiding van een 
incident in Epe. Er is toen afgesproken om dit onderwerp te agenderen voor dit overleg om er 
uitgebreider bij stil te kunnen staan.

Notulen:
5.1.2.e

en

volgende keer sluit 5.1.2.het regeerakkoord. 5.1.2.

voor gemeente Voorst. 5.1 2.

een informatie- en leerkring. De uitnodiging voorde leerkring zal 5.1.2. 
doorsturen Via dit gremium.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 24 september 2024
24-09-2024

• 5.1.2.e

begroting. Deze zal 5.1.2.

• 5.1.2.e

• De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.
• Naar aanleiding van de notulen: 5.1



Apeldoorn blijft bij het standpunt dat sommige mensen op een locatie echt

in de zaak van het stel dat in Epe is uitgezet, heeft de rechter

geeft aan dit al eerder te hebben doorgegeven aan de beleidscoliega’s, maar

I

de uitspraak in de casus Epe heeft gezegd: men heeft recht op een
basisopvoorziening, dus geen luxe, en huisdieren tellen niet mee. Is een huisverbod

je mag iemand wel een pand ontzeggen, maar men blijft recht

5.2.1

I
ik neem dit mee naar het

ministerie.

op 9 september heeft het college een voorkeurslocatie en de aantallen

I wees duidelijk naarde raad en naarde5.1.2.e

omwonenden over het verschil tussen de capaciteit qua plekken en de het aantal
Oekraïneopvang: nu nog twee

ik ben een rekenexcercitie aan het doen, zodat we gericht

voorstel voor volgend overleg: twee thema’s: doorstroomlocaties, en5.1.2.e

I
op 27 augustus is er principebesluitvorming, op 4 september

de
half of eind

2

met de corporaties kunnen plannen, maar dit is een zwaard van Damocles: wat als we 
allemaal doorstroomlocaties hebben, maar vervolgens niet meer kunnen huisvesten?

omwonenden overleg voor de AMV opvang. We hebben een stappenplan in Voorst. 
Maar er is afgeweken i.v.m. een RTG. Vervolgens gister een raadsvergadering, het 
raadsbesluit is uitgesteld met twee weken, dus zal pas op 7 oktober zijn. De raad wil

5.1.2.e

5.2.1

5.2.1

5.2.1

voor een asielopvanglocatie bekend gemaakt. Het gaat om 211 reguliere + 65 AMV 
plekken. De raad heeft hier advies overgegeven, dit advies was wisselend vanuit de 
verschillende fracties. Op 10 september heeft het college een besluit genomen. 
Gisteren was er een politieke avond, waar de visie op de agenda stond. Deze is 
vastgesteld met een motie en een amendement, maar er hoeft geen nieuwe locatie te

vakantieparken, maar worden flexwoningen, de eerste gaat volgende maand open. 
De andere twee locaties, is de verwachting Q2 2025. En statushouders: we hebben 
een achterstand, maar zijn aan het kijken wat we kunnen doen om dat in te lopen. In 
gesprek met Nidos over huisvesten AMV. Maar n.a.v. kabinetsplannen: na AMV 
opvang, als iemand 18 wordt, is de gemeente verantwoordelijk voor 
vervolghuisvesting, maar gemeenten mogen geen afspraken meer maken met

niet handhaafbaar zijn. Als zij worden uitgezet, en de rechter uitspraak doet dat zij 
weer opgevangen moeten worden, werkt Apeldoorn daar aan mee.

november zal de ingebruikname zijn. We verwachten dat we een go krijgen, maar is 
onzeker.

uitgesproken dat zij samen opgevangen moeten worden. De gemeente is nog op zoek 
naar een geschikte plek.

dat nogmaals te zullen doen. De minister heeft gezegd om te kijken of het mogelijk is 
om een HTL te kunnen realiseren voor Oekraïners. Er zijn ook steeds meer 
zorglocaties in Nederland voor mensen met psychische klachten, dit schijnt ook lucht

5) Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

Notulen:
• Lochem, 5.1

woningcorporaties. 5.1.2.

worden gezocht. In de motie staat 250 plekken, 5.1.2.
een advies aan 5.1.2.

de omwonenden nog meenemen in het kader van inwonersparticipatie. 5.1.2.
vergunning van de noodunits loopt binnenkort af, op 22 oktober. 5.1.2.

te geven op de opvanglocaties, om men passende zorg te kunnen bieden. 5.1.2. 
zal contact leggen hierover met de betrokken instanties. Op dit moment zijn deze 
zorgplekken voor de gemeente kostenneutraal, en worden deze betaald vanuit de 
RMO.

mensen dat zal worden opgevangen. Lochem, 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

geen optie? 5.1.2.
op opvang hebben.

• Voorst,5i 2e

problematiek huisvesting, met introductie van 5.1.2.

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

I

stuurt deze op verzoek aan 5.1.2.
5.1.2.e

5.1.2.e



op het gebied van asiel: er is een crisisnoodopvang opgezet. Sinds

als je hebt over een rondgang, bedoel je
ja klopt,

ik snap dat jullie het een week doen, maar het verbaast me
dan is het blijkbaar niet

klopt het dat deze mensen ’s avonds komen en dan de volgende dag weer
de vraag

aan ons allen is: prepareer je op een verzoek vanuit Zutphen om dit over te nemen.

voor Oekraïne opvang zijn we bezig met een kleine locatie, maar we komen
daarmee niet aan onze opgave. Met de taakstelling huisvesting statushouders mee

v.w.b. de huisvesting van statushouders, we denken dat we het gaan

statushouders: hopelijk volgende maand een aantal te huisvesten

afgelopen weken stukken in de media over DSL. Zijn nette verhalen,

we gaan ambtelijk en bestuurlijk in gesprek met Epe voor asielopvang.
Ook hetzelfde voor Oek opvang.

6)

7) Wat verder ter tafel komt

8) Rondvraag

3

gisteren zijn er beschikbare plekken. De burgemeester gaat de regiogemeenten 
benaderen of er rondgang van gemaakt kan worden. De gemeente hoeft alleen de 
locatie te regelen. Het COA regelt de maaltijden, bedden etc., de gemeente doet wel

bezwaar tegen Ankerweg duurt nog aantal weken.

er wordt een aantal panden aangehuurd voor Oek. maar opgave

geven goed beeld over de worstelingen. Vandaag groen licht gekregen voor transitie 
van pand voor 40 Oek, hopelijk voor eind dit jaar gerealiseerd.

Ter kennisname
-COA Masterclass flyer2024 Najaar

wordt daarmee niet gehaald. Op asielvlak: met COA in gesprek over een aantal 
zaken, maar nog te vertrouwelijk, er lijken stappen te kunnen worden gezet. 
Statushouders verwachten we eind deze week juridisch advies over.

(dan 16 v.d. 19 voor 2024-II), maar we hebben nog een achterstand van 24. 
Gesprekken met Nidos lopen.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

halen dit jaar. Er is een regeling voor grote gezinnen. V.w.b. Oekraïne opvang: we 
hadden een aantal locaties, maar die zijn gesloten, we hebben daarom een pand 
aangekocht. We hebben straks een opgave van 196, we komen naar verwachting op 
119.

bezig.

• Voorst,5i 2e

kan ook provinciaal. 5.1.2.

• Zutphen, 5.1.2.

terug gaan naar Ter Apel? 5.1.2.
nodig. 5.1.2.

• Heerde, 5.1.2.

dat er dan niet direct gebruik van gemaakt wordt? 5.1.2.

daarmee dat die dan later een keer in een andere gemeente komt? 5.1.2.

nee, ze blijven dan in Zutphen. 5.1.2.

• 5.1.2.e

de communicatie, daar zit het werk in. 5.1.2.

• Brummen, 5.1.2.

• Heerde, 5.1.2.

• Epe,5i2e

• Apeldoorn, 5i2e



Notulen Ambtelijk vooroverleg subregionale tafel - PRT

5.1.2.e

II II5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

I
I

1) Opening en mededelingen
I is vanuit de provincie Gelderland ambtelijk ondersteuner PRT, en zal ook bij5.1.2.e

met
I - Veiligheidsregio’s over de taakverdeling.5.1.2.e

2)

3)

I5.1.2.e

en 5i 2e bespreken dit

zendt nieuwe concepttekst
rond met verzoek direct te reageren. Insteek: formulering uitganspunten.

4) Wat verder ter tafel komt

5) Rondvraag

20-04-2023
15:00-16:00
MS Teams

Afwezig
Notulist

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig

5.1.2.e

5.1.2.e

Voor wat betreft de terugkoppeling van de PRT: de Provincie zal zorgen dat het verslag 
van PRT wordt verspreid. Of en hoe er een aanvulling op de schriftelijke terugkoppeling 
komt, wordt nog besproken.

Bespreken concept-agenda subregionale PRT-Stedendriehoek (zie bijlage 3.1. met 
bijbehorende stukken)

Morgen in de LRT en de ministerraad wordt de prognosebrief en taakstelling voor de 
tweede helft van 2023 vastgesteld.
Nagekomen: geen besluitvorming over geweest vrijdag jl.

De particuliere opvang Oekraine (POO) moet worden toegevoegd aan de dataset.
De ambtelijke ondersteuners zullen voorafgaand aan de subregionale tafel zorgen dat de 
agenda en stukken onder de aandacht worden gebracht van de betrokken bestuurder(s) 
en het college.

de ambtelijke en subregionale tafels aansluiten.
Het lijkt erop dat de PRT vanaf 1 januari 2024 formeel ook een bestuurlijk focus gaat

Verslag overleg 3 april (zie bijlage 2.1) 
Ongewijzigd vastgesteld.

stukken voorde subregionale tafel op 10 mei.
Nagekomen: gaat niet lukken nu er geen kabinetsbesluit is. Nieuwe dashboard wordt 
nazending.
5i 2e zal de mogelijkheid verkennen om AMV’ers als aparte groep weer te geven. En 
binnen de groep AMV’ers het onderscheid te vermelden tussen degenen met status

I

en 5.1.2.

gaat 5.1.2. vragen of de nieuwe cijfers a.s. maandag 24 of 
gezonden kunnen worden. Zo kunnen deze mee met dedinsdag 25 april naar 5.1.2.

hebben op Oekraïne. Er zijn ook gesprekken vanuit 5.1.2.

(Nidos) en degenen nog in de asielprocedure. 5.1.2. 
verder.

Memo wordt aangepast op basis van de discussie. 5.1.2.

.1

5'1'2e



Notulen Ambtelijk vooroverleg subregionale tafel - PRT
Datum 30-05-2023

Tijd 10:30- 12:00

MS TeamsLocatie

Voorzitter 5.1.2.e

II II II IAanwezig 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

I
I

Opening en mededelingen1)

Notulen PRT 15 mei: de notulen zijn nog niet klaar.

en Op5.1.2.e

2 juni staat er een bezoek gepland van de CvdK aan Zutphen en Lochem.

Volgende keer op de agenda van de PRT: landelijke beeld schetsen over opvang
Oekraïne.512e is samen met aangesloten bij landelijke werksessies5.1.2.e

2) Vaststellen notulen ambtelijk vooroverleg 20 april (zie bijlage 2.1)

De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Terugblik Subregionale PRT stedendriehoek (zie bijlage 3.1)3)

1

Afwezig
Notulist

over de PRT. Daar is ook gesproken over de tijdelijke wetgeving ROOO. De planning 
is dat eind juni, voor de PRT op 29 juni, het nieuwe bestuurlijke afsprakenkader nog 
wordt vastgesteld.

de notulist. Het verslag van de PRT wordt eerst besproken in de PRT voordat het 
(ambtelijk) wordt verspreid.
Korte terugkoppeling van de PRT op 15 mei: een aantal bestuurders gaf aan 
behoefte te hebben aan een duidelijke uiteenzetting van de precieze doelstelling van 
de overleggen in dit verband. Ook is er een rondje gemaakt om te bespreken hoe alle 
subregio’s er nu voor staan.

Dashboard provincie: het dashboard in bijlage 4.1 is ook de dataset die meegestuurd 
is tijdens de PRT. De provincie gaat een overeenkomst sluiten met het COA om de 
cijfers uit één bron te kunnen verkrijgen. Er wordt nog besproken met welke 
frequentie dit wordt gedeeld. Voor de PRT van 29 juni komt er een nieuw dashboard, 
voor de subregionale bestuurlijke tafel zal er een geupdate versie komen van het

termijn zal in de overzichten ook de openings- en sluitingsdatum meegenomen 
worden van de opvanglocaties. T.a.v. de opvang Oekraïne worden cijfers gebaseerd 
op de cijfers vanuit de Veiligheidsregio's.

I
I

dashboard, met de cijfers van 7 juni. 512e verstuurd deze aan 512e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2. heeft het overgenomen van

5.^.3



• Vanuit Lochem kwam er een bericht dat de subregionale tafel als rommelig werd
ervaren. stelt voor om wel conform de notulen aan de slag te gaan, behalve5.1.2.e

voor het verkennen van deze samenwerking. 5.1.2. en zullen samen een eerste5.1.2.e

opvanglocaties. stuurt hier een voorzet voor de andere vullen dit aan en sturen5.1.2.e

dit retour uiterlijk 8 juni.

• Het streven is om de stukken voor de subregionale tafel rond te sturen op 8 juni.

5) Bespreken concept agenda subregionale PRT stedendriehoek 16 juni

2

• De vraag rondom de ambtelijke aanwezigheid op de subregionale tafel is besproken. 
Er is afgesproken dat er geen ambtelijke aanwezigheid is op de subregionale tafel, 
met uitzondering van de secretaris en notulist.

als de notulen niet akkoord worden gegeven door de bestuurders. Rick Verschure 
heeft ook benoemd tijdens de PRT dat er conform de uitgangspunten in de memo 
aan de slag wordt gegaan in de subregio.

aanzet doen voor een overleg rondom deze verkenning. Apeldoorn en Zutphen zullen 
bij deze verkenning aanwezig zijn, maar geen uitvoerende taak op zich nemen. . Eric 
kan aansluiten vanuit de Provincie, en betrokkenen van het COA. Het streven is om 
het overleg kort na de subregionale tafel op 16 juni te plannen.

• Er is gesproken om de samenwerking voor het realiseren van de resterende opvang 
opgave te verkennen op het gebied van opvang tussen de kleinere gemeentes in 
subregio (Epe, Voorst, Brummen en Lochem). Taakstelling statushouders zal hier niet 
in mee worden genomen, maar netwerkpartners wel. Alle aanwezigen staan open

• 512e kreeg de brief van de CvdK afgelopen vrijdag 26 mei doorgestuurd als aanvulling 
op de PRT. Aan de hand hiervan adviseert 5.1.2e om niet alleen op de korte termijn te 
letten (CNO), maar ook een doorkijk te maken naar de lange termijn met elkaar voor 
langdurige(re) opvanglocaties en de bestaande bestuurlijke afspraken die er voor de 
huidige opvanglocaties.

• 5.1.2. geeft aan dat, mochten er belemmerende factoren zijn in het opzetten van 
opvang, waarbij de provincie kan helpen, we aan de bel moeten trekken. Als signalen 
vaker gehoord worden, kan er collectief een plan worden gemaakt. 5.1.2. kan ook 
helpen in het koppelen van mensen, of opschalen waar nodig. Bijvoorbeeld op het 
gebied van vergunningen, aansluitingen op stroomvoorziening etc.

• Tekort totaalopgave aan plekken in de subregio is 467 (CNO, Asiel en Oekraïne), dit 
is exclusief de taakstelling statushouders. Hierin zijn 65 AMV’ers, die worden 
opgevangen in Lochem, niet meegenomen. In Apeldoorn ligt een contractuele 
afspraak voor nog eens 140 plekken die nog niet gerealiseerd zijn. Die zijn hier 
eveneens niet in opgenomen.

• Er zal een overzicht worden overlegd aan de subregio: de cijfers van de huidige 
opvang incl. openings- en sluitingsdata en bestuurlij keafspraken van de

4) Vormgeven en bespreken plan van aanpak (zie bijlage 4.1 t/m 4.3 en eventueel
3.1)
Schetsen van een eerste contour van de aanpak per gemeente voor de realisatie van 
de taakstellingen om deze te presenteren op de subregionale tafel van 16 juni.



maakt hier een voorzet voor de agenda, mochten er punten zijn die niet zijn5.1.2.e

besproken, stuur deze dan door naar Op de agenda wordt in ieder geval5.1.2.e

meegenomen: terugkoppeling PRT vanuit Rick Verschure en de brief CvdK.

6) Wat verder ter tafel komt

7) Rondvraag

Er zijn geen punten voor de rondvraag.

3



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M& 20 augustus 2024

5.1.2.e

II II II II I5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

I werkt sinds deze zomer bij gemeente Heerde en zal voortaan aansluiten bij dit

een

2) Notulen ambtelijke overleg d.d. 9 juli 2024

3) Concept Plan van Aanpak en concept B&W voorstel

asiel: er is met de raad afgestemd dat er wordt opgeschaald van 400

neemt dit mee naar de Provincie.
zal nog tekstuele toelichting aanleveren voor in het plan. Asiel:

asiel: noodopvang in Fletcher hotel. Er is een vergunning aangevraagd

asiel: op zoek naar passende invulling voor de spreidingswetopgave.

1

20-08-2024
11:00-12:00
MS Teams

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig
Afwezig
Notulist

stel moest verhuizen nadat zij zich hebben misdragen, er zijn twee verschillende nieuwe 
locaties voor hen gezocht. Zij hebben deze nieuwe locaties geweigerd. Toen hebben zij op 
straat geleefd en zijn ze naar de rechter gestapt. Ze moeten voorlopig weer op worden 
gevangen. Dit wordt geagendeerd op het extra AB VNOG.

voor een verlenging van 1,5 jaar door COA. Hierover zal waarschijnlijk op 3 september 
worden besloten. Huisvesting statushouders: in het plan vermeldt wat er extra wordt 
gedaan, naast de reguliere huisvesting.

Oekraïne opvang: loopt door tot 01-01-2029. Ook bekend met problematiek rondom 
overlastgevende Oekraïners. Huisvesting statushouders: voornamelijk in beeld gebracht 
wat de resterende opgave is.

naar 600 plekken op het AZC aan de Deventerstraat. Uiterlijk per juni 2025, maar mogelijk 
eerder. Er is nu noodopvang Fletcher Schalterdalweg tot eind dit jaar, met mogelijke 
verlenging. Ook is er noodopvang in Fletcher Hoenderloo, er is toegezegd dat deze niet 
wordt verlengd na maximaal 1 jaar. Als er geen nieuwe AMV locatie wordt geopend, 
blijven de AMV’ers op het AZC aan de Deventerstraat. Oekraïne opvang: zitten boven de 
opgave, de verwachting is dat dit ook in januari 2025 ook nog zo zal zijn. Huisvesting 
statushouders: aantal kleine opvangvoorzieningen. Er wordt gekeken samen met de 
woningcorporaties om een doorstroomvoorziening te realiseren, met kamergewijze 
verhuur. Hier zitten haken en ogen aan: één er van is de regel dat een 
doorstroomvoorziening voor maximaal een jaar mag zijn. Het idee is om deze voorziening 
in te zetten totdat de gezinshereniging aan bod is. Dit zou daarmee om een periode van

voornemen voor grote duurzame opvanglocatie, maar realisatie niet voor juli 2025. 
Oekraïne: twee locaties nog in onderzoek.

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

I
I
I5.1.2.e

5.1.2.e

• Brummen, 5.1.2.

Notulen:
5.1.2e 

gremium.

Notulen:
• Apeldoorn, 5.1.2.

twee of drie jaar kunnen gaan. 5.1 2.

Naar aanleiding van mailwisseling over overlastgevende Oekraïeners vertelt 5.1.2.

• Heerde, 5.1.2.

• Epe,5i 2e

I
II 5.1.2.e5.1.2.e 5.1.2.



asiel: er is een visie gemaakt voor de raad. Deze is voorgelegd en terug

asiel: er worden meerdere locaties onderzocht, in gesprek met COA deze

asiel: capaciteit 740 plekken. Oekraïne opvang: de locatie zal komende

4)

5) Update COA

6) Wat verder ter tafel komt

7) Rondvraag

2

gegeven aan het college. Deze is in de zomer aangepast en aangescherpt. Er worden 
locatiekeuzes voorgelegd aan het college volgende week. Op 9 september ligt in de raad 
de vernieuwde visie voor.

zomer. Er komt een vacature voor regisseur vluchtelingenopvang (asiel) bij. Oekraïne 
opvang: mochten er nieuwe ontwikkelingen zijn, worden deze nog toegevoegd aan het 
plan van aanpak. Huisvesting statushouders: de verwachting is dat de taakstelling voor 
2024 zal worden gehaald.

maand verlengd worden. Er loopt een verkenning voor extra plekken, maar nog 
onvoldoende concreet om in het plan op te nemen.

Notulen:
Zie notulen agendapunt 3.

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

• Lochem, 5.1.2.

• Voorst,5i 2e

• Zutphen, 5.1.2.



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 20 februari 2024

I
I

1

2 Notulen ambtelijke overleg d.d. 23 januari 2023

3 Insteek provincie taakstelling huisvesting statushouders 2024

I

werkzaam bij de Provincie Gelderland, licht toe namens5.1.2.e

I twijfelt aan deze aanpak en benadrukt dat het niet behalen van de5.1.2.e

voegt toe dat Lochem

I vertelt dat het Plan van aanpak zorgt voor een hogere werkdruk mede5.1.2.e

licht toe dat de Provincie een toezichthoudende taak heeft, en er ook druk5.1.2.e

vanuit het Rijk is op de taakstelling. De opdracht om een Plan van Aanpak op
benoemt

I vraagt hoe de toezichthoudende rol van de Provincie zich tot het5.1.2.e

beoogde partnerschap verhoudt.
legt uit dat de Provincie wilt toetsen waarom de taakstelling niet gehaald5.1.2.e

zou graag inzicht hebben in de escalatieladder van de Provincie als het
gaat over de taakstelling huisvesting statushouders.

1

dat hij hoort dat dit door de gemeenten anders wordt opgevat en zegt dat dit 
signaal uit meerdere subregio’s wordt opgevangen. Het Plan van Aanpak is 
niet om extra te belasten, maar om samen te kijken: waar kan de Provincie 
helpen? En hoe kunnen we dit gezamenlijk en in partnerschap vormgeven?

Datum
Tijd
Locatie 
Voorzitter
Notulist

Notulen:

De notulen zijn na twee wijzigingen, op verzoek van Voorst en Heerde, vastgesteld.

Bijlagen:

2.1,2024-01-23 Notulen_Ambtelijk overleg_PRT M&l

bezig is om het gespiekte voeren met bestuurders en de woningcorporaties. 
Wat Annemarie betreft moet er meer druk worden uitgeoefend op de 
woningcorporaties.

gedeputeerde Dirk Vreugdenhil dat de gedeputeerde graag in gesprek wilt 
gaan met de bestuurders in de regio over de kansen en knelpunten op het 
gebied van de huisvesting van statushouders. Vorig jaar is dat integraal 
gebeurd, nu via de PRT M&l. Het is onhaalbaar om met alle gemeenten 
bestuurlijke gesprekken te voeren. Daarom wordt er ook ambtelijke 
samenwerking gezocht, door middel van het opstellen van een Plan van 
Aanpak. Er wordt periodiek gekeken naarde voortgang en hoe de wachtlijsten 
worden weggewerkt.

door de bestuurlijke besluitvorming die plaats moet vinden. De tijd die die wordt 
geïnvesteerd in het uitwerken van een Plan van Aanpak gaat ten koste van de 
tijd voorde daadwerkelijke uitvoering. In Zutphen wordt prioriteit gegeven aan 
de uitvoering en oplossingen voor het behalen van de taaksteling.

wordt. Vervolgens wilt Provincie verkennen of een rol kan spelen bij het helpen 
behalen van de taakstelling.

Opening en mededelingen
21 maart 2024: fysiek AB VNOG

20-02-2024
11:00-12:00
MS Teams
5.1.2. e

5.1.2.e

Mondelinge toelichting door 5.1.2.

te stellen is ingestoken om het toezichtregime juist te verlichten. 5.1.2.

Notulen:

taakstelling geen onwil is, maar onvermogen. 5.1.2.

• 5.1.2.e



het toevoegen van de landelijke opgave, met datum, op de5.1.2.eO

eerste pagina van het dashboard.
de opsplitsing van AMV in COA-opvang en Nidos-opvang.

licht toe:

de suggestie bij de COA kolom “waarvan AMV” toe te

I waarom gaan de lijnen omhoog op 1 januari 2025 pagina 3?5.1.2.eO

I

I het gaat bij asiel om de netto capaciteit. Landelijk s.v.p. door5.1.2.e

[
I

benoemt dat er in het dashboard staat dat de AMV opvang in

4

5

I door de voorzitter van de VNOG, de burgemeester van Apeldoorn, is er een

2

de provincie goed afstemmen dat dezelfde cijfers in beeld worden 
gebracht. Bij Oekraine is de totaal beschikbare capaciteit de basis.

wanneer Nidos-opvang niet in beeld gebracht wordt, wordt het minder 
aantrekkelijk voor gemeenten deze opvang te realiseren. Daarnaast

O

o

Beekbergen komt te vervallen, maar dat er wel een vervangende 
opvanglocatie is voor 60 van de 75 AMV’ers in de gemeente.

5.1.2e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

Notulen:

Dit agendapunt is niet behandeld.

450 bedden nieuwe of open te houden asiel-opvangplekken in Gelderland 
Sluitingen zijn in onze subregio niet aan de orde; een bijdrage aan de 450 
noodzakelijke plekken op termijn van 3-5 weken kan uitsluitend door nieuwe plekken 
op korte termijn beschikbaar te stellen. 1/7 van 450 = 65. Zijn deze additionele plekken 
aanstaande? Of moeten wij nu een noodplan ontwikkelen, en daartoe een bestuurlijke 
opdracht ophalen?

bericht gestuurd dat de subregio Stedendrihoek niet voor 21 februari reageert op het 
verzoek, maar er na 6 maart (subregionaal overleg) op terug te komen.

Het vernieuwde, actuele dashboard van de Provincie is gisteren nagezonden. 
Er zijn een aantal suggesties voor aanpassingen:

Bijlagen:

5.1a, Brief stas J&V 9 februari 2024
5.1b, Bijlage 1 - capaciteitsoverzicht per provincie
5.1c, Bijlage 2. Geplande sluitingen per provincie
5.1d 2024-12-12 verzoek cvdK tav verzoek stas J&V 450 opvangplekken

• 5i 2e geeft aan dat als er nieuwe COA cijfers zijn op 4 maart, er een nieuw 
dashboard komt voorafgaand aan het bestuurlijke subregionale overleg op 6 
maart.

Notulen:
5.1.2.e

de bruto en netto cijfers zijn bij COA wel beschikbaar.
er zit ook een perverse prikkel in v.w..b de financiering. Bij

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders
Asielopvang

doet5i 2e 
voegen.

stuurt contactgegevens 5.1.2.

bilateraal afstemmen over bruto-netto met 5.1.2.

onderstreept het voorstel van 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

De realisatie hoeft bij wet pas per 1 juli 2025.
5.1.2e we willen met COA in gesprek over de prognose, dus de blauwe 
lijn moeten we goed in beeld hebben. Zijn het harde plannen of goede 
voornemens?

Oekraïne gaat het om capaciteit en niet bezetting.
5i 2e de zaken die zijn genoemd worden in overweging genomen, en

5.1.2.e

(Nidos) naar 5.1.2.



I wil voorstellen een bestuurlijke opdracht op te halen op 6 maart, om een5.1.2.e

subregionaal noodplan op te stellen voor de asielopgave.
zal een concept opdracht maken en

dit rondsturen voordat het wordt geagendeerd op 6 maart.

6 Voorbereiding tussentijdse evaluatie huidige opzet samenwerking
I

hebben een voorstel gedaan

legt deze nog voor aan

7 SPUK - Spreidingswet regeling 2024

gaat de VNG vragen om een webinar over dit onderwerp te organiseren.
te vragen om ook verdiepend op dit soort zaken in te

stelt voor om dit te combineren.

8 Voorbespreken Fysiek Subregionaal bestuurlijk overleg 6 maart 2024

9 Ter kennisname

10 Wat verder ter tafel komt

Notulen:

koppelt terug over extra geld asielopvang uit gemeentefonds? Gemeente5.1.2.e

overbetuwe.

11

3

Rondvraag
Notulen:

Bijlagen:

6.1,2024-02-13, opzet tussentijdse evaluatie PRT en subregionale tafel

Notulen:

De voorzitter van de subregionale bestuurlijke tafel heeft gevraagd om een evaluatie te

Bijlagen:

7.1, SPUK-Spreidingswet 2024 regeling (002)

voorzitter Ton Heerts. De voorzitter zal in het bestuurlijk overleg benoemen dat deze 
evaluatie wordt verstuurd met het verzoek deze in te vullen.

Bijlagen:

9.1a, Handreiking doorstroomlocaties 31 januari 2024 DEF
9.1b, 10b_Realisatieplan
9.1c, 10c_Template_Begroting
9.1d, Template-invulformatie vervolghuisvesting statushouders doorstroomlocatie leeg 
DEF
9.2, Brief van de SJenV over de inwerkingtreding van de Spreidingswet versie 
gemeenten
9.3, 20240130-ledenbrief-spreidingswet-en-oekraine-opvang
Nazending, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting statushouders
20240219 Stedendriehoek

5i2e gaat aan 5.1.2.

Notulen:
5.1.2.e

en 5i 2e

Mondelinge toelichting door 5.1.2.

De collega’s stemmen in met dit voorstel. 5.1.2.

Het voorstel is akkoord bevonden door de collega’s. 5.1.2.

doen van de huidige samenwerking. 5.1.2. 
voor een schriftelijk evaluatie.

gaan. 5.1 2.



Er zijn geen punten voorde rondvraag.

4



I
I Rick Verschure, Geert van Rumund, Stephen Nienhuis, Ingrid5.1.2.e

I5.1.2.e 5.1.2.e

1 Opening en mededelingen

2 Notulen bestuurlijk subregionaal overleg d.d. 6 november 2024

3 Mondelinge terugkoppeling PRT d.d. 25 november 2024

4 Dashboard subregio Stedendriehoek

5 Verdeelbesluit

Notulen:

er is tussen kerst en oud en nieuw door de provincie een

het ministerie is nu aan het inventariseren hoe er in
verschillende gemeentes over het besluit gedacht wordt. De woordvoeringlijn is 
verder uitgewerkt, met een aantal stappen, die terug zouden moeten keren in

Afwezig
Notulen

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig

lijst met vragen opgesteld over het verdeelbesluit, voor het ministerie om te 
beantwoorden, en om te duiden hoe er tot de cijfers is gekomen. Het 
verdeelbesluit is als volgt tot stand gekomen: men heeft de verslagen van de 
commissaris voor het licht gehouden, en of er aan de opgave wordt voldaan. 
Men wil harder gaan zitten op de juridische criteria, i.v.m. de spreidingswet, en 
de onderbouwing van wat men als kansrijk ziet. Als voorbeeld Drummen: de 
geplande invulling van de opgave valt na de eerste cyclus, daarom is deze niet 
meegerekend. Daarom is aan Brummen een deel van de restopgave 
toegewezen.
Ingrid Timmer: dit is een fout. Voorde opvang is zelfs al een akkoord van het 
ministerie.

Bijlagen:

Bijlage 2.1,2024-1 1-06_Notulen_Subregionale tafel PRT Ml - Stedendriehoek

Bijlagen:

Nagezonden bijlage 4.1, PBI033_PRT Opvang vluchtelingen en huisvesting 
statushouders 20250107 Stedendriehoek

Bijlagen:

Bijlage 5.1, Aanbiedingsbrief verdeelbesluit Gelderland
Bijlage 5.2, Verdeelbesluit Gelderland
Nagezonden bijlage 5.4, GLD verschil indicatieve - definitieve opgaven
Nagezonden bijlage 5.5, GLD verschil definitieve opgave - realisatiecijfers en plannen 
Nagezonden bijlage 5.3, Woordvoeringlijn PRT Gelderland nav verdeelbesluit 23 dec 
24

I

Timmer, 5.1.2.
5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e
I

• 5.1.2.e

Notulen Subregionale tafel PRT M&l
08-01-2025
9:00-10:00
MS Teams
A.J.M. Heerts
Peter Messerschmidt, Tom Hom, Peter Wormskamp, Sebastiaan van ‘t Erve, 5.1

% 5.1.2.e

5.1.2.e



nee, er zijn wel gemeenten die het overwegen. Er zijn er5.1.2.e

I
I het is een opgave per gemeente, dus we gaan er vanuit dat er5.1.2.e

het lastige is, er zijn twee dimensies in die wet,

ik steun jouw lijn Ton, vanuit Epe, en die van Ingrid. Als wij hier met

maandag is dit

Pagina 2

bezwaar wordt gemaakt ais gemeente. Er is een plan voor een volgende LRT, 
eind februari. Ton Heerts: de verdeling van de besluit is op basis van de PRT

een aantal die niet zozeer bezwaar hebben tegen de opgave, maar wel tegen 
de termijn van 1 juli. Maar zowel het ministerie als de provincie zijn bezig het 
net op te halen om te kijken naar de indrukken. Ton: gaan die gemeenten dan

1) de bestuurlijke lijn, vindt plaats via deze tafels, en 2) de juridsche lijn, via 
een ministerieel besluit, die plaatsvindt via bezwaar en beroep. Die worden 
allebei bewandeld. Ton Heerts: wij hebben bericht gehad via de commissaris, 
en niet een aparte brief via de minister. Hoe we het hebben aangedragen, was 
vanuit de subregionale tafel, die hebben de plannen ingediend, bij de PRT, en 
aangeboden via de commissaris. Dus ik denk: ais we het er niet mee eens zijn, 
dat we dat ook via deze route doen. Dat we er op koersen dat de commissaris 
in deze rol het bezwaar ook op zich neemt van de achterliggende gemeente.

grote solidariteit proberen uitte komen, en als één van ons dan benadeeld 
wordt onterecht, moeten we daarachter gaan staan. Dat we het via de PRT en 
de Rijksheerdoen, ook al zou dat juridisch gezien misschien via Brummen 
moeten. Ik vind de solidariteit belangrijker. Ton Heerts: het gaat om de

dat steun ik.
wij hebben in deze

de PRT van volgende week. Eerste punt: houd je vast aan je eigen plan? 
Tweede punt: de aantallen zijn vaak erg klein, nodigen uit tot samenwerking 
om deze gezamenlijk op te pakken.
Ton Heerts: hoe zit het bij de andere tafels? Zijn er al advocaten ingehuurd?

subregio goede afspraken, waarbinnen we elkaar kunnen aanspreken, aan 
deze tafel, niet daarbuiten, op wie een stapje bij moeten zetten. Dat zou wat 
mij betreft de lijn moeten zijn.
Ingrid Timmer: graag de lijn die jij hebt uitgezet Ton, en ik vind het heel lastig, 
ook in de tijd waarin wij in de besluitvorming komen. Ik snap het nu ook niet 
helemaal, is die 30 een extra taakstelling komen voor 1 juli, en gaat het daarna 
terug naarde oorspronkelijke taakstelling volgens de spreidingswet? Dit doet

met het ministerie besproken: er is sterk rekening gehouden met de tijdslijn, en 
de plannen van Brummen zijn niet gereed voor 1 juli. Wij hebben gezegd dat 
wij de onderbouwing voldoende vonden.
Ton Heerts: er komt een brief vanuit subregio aan de de PRT volgende week 
donderdag 16 januari. De lijn van de brief: ten zeerste wijzen wij het 
verdeelbesluit af, met het voorbeeld van Brummen, het is onacceptabel, wij 
houden vast aan ons eigen plan, wij blijven solidair. De getallen in Brummen 
blijven 350, dat is voor ons de werkelijkheid. We blijven als subregionale tafel 
bij elkaar, en dat verwoorden we ook zo richting de Rijksheer.
Ingrid Timmer: ik vind de woordvoeringlijn te aardig en te optimistisch, deze 
mag wel kritischer. Ton Heerts: ja, en we zijn het met de afsluiting niet eens: 
we zijn het niet eens met de kaders van de minister. Dit wordt volgende week 
donderdag de harde lijn.
Stephan Nienhuis: het is mij niet duidelijk waarom Heerde op 0 uitkomt. 
Wellicht vanwege de uitruil met Zutphen. Laten we helder zijn, wat mij betreft is 
samen uit, samen thuis, en steunen we de lijn. En afspraak is afspraak. Ton 
Heerts: dat dit los wordt gezien van Oekraïne verbaas ik me ook over. Ik 
verbaas me over dat dit met de uitruil van Zutphen te maken zou kunnen 
hebben. Dit moet ook in de brief worden meegenomen: wat zijn de 
achterliggende gedachten hiervan? Dit komt niet naar voren in het plan. Rick 
Verschure: de afspraak met Heerde is wel dat Heerde blijft zoeken naar een 
eigen plek zoeken voor asielzoekers of een AZC, voor na 1 juli.
Stephan Nienhuis: er is een omwonendenavond geweest voorde CNO 
(overloop Ter Apel), er waren vijf raadsleden, en zes omwonenden.

basisverdeling die we hadden met de solidariteit. 5.1 2.
• Ton Heerts: hoe zit jij er verder in vanuit Epe? 5.1.2.

bezwaar maken als gemeente, of als PRT, of als provincie? 5.1.2.

plannen. 5.1.2.

heel veel met het draagvlak. Hoe zit het? 5.1.2.

• 5.1.2.e



II I5.1.2.e BR

BR

wat te doen met de vragen over

I
I ik ben het er helemaal mee eens, maar er resteerde wel een tekort5.1.2.e

I
I dat klopt, maar dit wordt pas na 1 juli gerealiseerd. Ton Heerts: de5.1.2.e

I I
I inderdaad, dit is het cijfer voor deze hele cyclus. De eerdere cijfers

houd er rekening mee dat er misschien wel individueel

6

7 Ter kennisname

Pagina 3

van 10%, waar COA wel om heeft gevraagd. Dus als we zeggen: we houden 
vast aan onze plannen, mist er 10%. Er moet ook worden aangeven hoe dit

Stand van zaken subregio Stedendriehoek, toelichting per gemeente
Op het gebied van:

Asiel
Oekraïne
Taakstelling huisvesting statushouders

5.1.2.e

5.1.2.e

statushouders van de Stentor? Er is nu geen woordvoeringlijn, misschien goed 
om daar afspraken over te maken. Ton Heerts: de woordvoeringlijn en de 
aanvulling van de commissaris: er resteert nog een restopgave, daar zijn wij 
het niet mee eens. Wij gaan verder met ons eigen plan. Wij zijn het niet eens 
met dit besluit, en gaan er vanuit dat andere tafels dit ook niet zijn, en we gaan

Peter Messerschmidt: wat mij betreft moeten we zoals door Ton voorstelt via 
de bestaande lijn reageren, dus deze structuur. De reactie vanuit de provincie 
naar het ministerie mag echt wel steviger zijn: de minister heeft zich niet 
gehouden aan de cijfers van de plannen.
Ton Heerts: zijn er nog aanvullingen voor wat betreft de taakstelling

per gemeente bezwaar moet worden gemaakt, en daar zit ook een deadline 
aan.
Ton Heerts: dan moeten we kijken of we met z'n zevenen allemaal hetzelfde 
bezwaar indienen, i.v.m. de solidariteit.

waren indicatief.
Ton Heerts: dit moet in de brief komen te staan, en dat het besluit 
onnavolgbaar is.

Sebastiaan van 't Erve: ik ben het eens met de hier voorgestelde lijn. Ons 
signaal: wij blijven vanuit de subregio en de provincie hard werken om het te 
doen zoals we gepland hebben.

CNO in Zutphen, Apeldoorn en Heerde, als overloop voor Ter Apel, moet hier 
ook meegenomen worden.
Ingrid Timmer: er zijn vragen gesteld door de Stentor over het verdeelbesluit. 
Ton Heerts: de woordvoeringlijn naar De Stentor is: we houden vast aan onze 
eigen plannen.
Peter Wormskamp: de opgave van Voorst is van 156 naar 41 gegaan. Wij 
staan er solidair in vanuit Voorst, maar dit is wel lastig.
Ingrid Timmer: voor de scherpte: het verdeelbesluit heft niet de aantallen van 
de spreidingswet op? Dit is tot 1 juli en daarna gelden de eerdere cijfers weer?

nee, het besluit is definitief voor deze cyclus. 5.1.2.

huisvesting statushouders? 5.1.2.

word aangepakt. Ton Heerts: het plan van Brummen ligt er ook. 5.1.2.

er vanuit dat de commissaris hier namens ons bezwaar tegen maakt. 5.1.2.

• 5.1.2.e
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Interne mededeling

■

@apeldoorn.nl

22 oktober 2024

Betreft

Agenda digitaal overleg d.d. 22-10-2024, 11:00 - 12:30 uur (zie Outlook-uitnodiging)

Beste deelnemers ambtelijk overleg PRT-tafel Migratie & Integratie, subregio Stedendriehoek,

(Op woensdag 6 november 2024 staat de volgende subPRT Stedendriehoek gepland)

Agenda 22 oktober 2024

1) Opening/mededelingen

2) Doorstroomlocaties -11:00 uur
I en collega - Ministerie Justitie en Veiligheid, en ervaringen Brummen

)

3) Notulen ambtelijke overleg d.d. 24 september 2024 bijlage 2.1

4) Mondelinge terugkoppeling subPRT 10 oktober 2024 en PRT17 oktober 2024

5)

6) Stand van zaken per gemeente

E-mail
5.1.2.e

Datum

5.1.2.e

( 5.1.2.e

Telefoon 
2249

Onderstaand de agenda voor het ambtelijke overleg in onze regio, ter voorbereiding op het 
subregionale bestuurlijke overleg Stedendriehoek van de Provinciale RegieTafel Migratie en 
Integratie op 25 november 2024.

Problematiek huisvesting statushouders
Geagendeerd naar aanleiding van het vorige overleg

Aan
Deelnemers ambtelijk overleg “Stedendriehoek” PRT- Migratie & Integratie

Van
5.1.2.e

Met expliciete aandacht voor: 
Asielopvang

apeldoorn.nl


8) Wat verder ter tafel komt

9) Rondvraag

2

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

7) Ter kennisname
- 2024-10-16, VNG brief over noodzakelijke maatregelen rijk eigen bijdrage



Datum
11:00-12:30
MS Teams
5.1.2. e IVoorzitter

II II II II II IAanwezig 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

I5.1.2.e

I5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

Notulen:

zal
I vragen dit volgende keer ambtelijk voor te bereiden om een doorkijk te5.1.2.e

geven vanuit het Rijk, om de bestuurders dit mee te geven voor de subPRT.

2) Doorstroom locaties — 11:00 uur
I en collega’s - Ministerie Justitie en Veiligheid, en ervaringen Brummen5.1.2.e

)5.1.2.e

Notulen:

II geven een presentatie over5.1.2.e

O

O

O

O

O

O

3) Notulen ambtelijke overleg d.d. 24 september 2024

4) Mondelinge terugkoppeling subPRT 10 oktober 2024 en PRT 17 oktober 2024

1

Afwezig 
Notulist

doorstroomvoorziening. De bijbehorende powerpoint wordt nagestuurd. 
Knelpunten v.w.b. doorstroomlocaties n.a.v. de presentatie:

o
o

Tijd
Locatie

IIII

Tijdens de VNG bijeenkomst afgelopen donderdag werd besproken: de rol van 
gemeente Amsterdam voor dakloze Surinaamse statelozen.

Notulen:
De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Notulen:
Provinciaal plan is vastgesteld in de PRT op 17 oktober 2024. Provinciaal is er een dekking 
van ongeveer 90 procent.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 22 oktober 2024
22-10-2024

en 5.1.2.

• Graag verder verdiepen in rijksbegroting v.w.b. de thema’s asiel. 5.1.2.

• 5.1.2.e

r

i

De financiering van statushouders in doorstroomlocaties zijn momenteel voor 
1 jaar. Soms duurt het langer voordat statushouders uit kunnen stromen naar 
reguliere woningen.
Het niet kunnen aangaan van tijdelijke huurcontracten als statushouders niet 
direct uit het AZC komen.
Het opzetten van doorstroomlocaties in regionaal verband is een uitdaging 
i.v.m. het woonplaatsbeginsel.
Het moeizaam kunnen huisvesten van grote gezinnen na gezinshereniging. 
Statushouders met andere verwachtingen van vervolghuisvesting en/of 
gezinshereniging.
Incidenten op de doorstroomlocaties, met weinig mogelijkheid tot 
escalatie/uitzetting.
BR



5)

5.1.2.e

6)

Notulen:
Brummen: COA is nog steeds in gesprek over landgoed de Michaelshoeve. Er

Heerde: gesprekken met Nidos over AMV opvang lopen, maar loopt vast
er zijn afspraken gemaakt over uitruil met Zutphen, deze

Voorst: helaas gaat de AMV opvang in Terwolde niet door. Er wordt verder

Lochem: een deel van de nieuwe Oekraïne opvang is klaar, hier kunnen

Zutphen: inderdaad uitruil met Zutphen. Zelf ook bezig met eigen nieuwe

even wachten hoe het zich gaat verlopen. Als het duidelijk wordt
dat en wanneer dit gaat gebeuren, zullen we dit direct agenderen.

Epe: geen bijzonderheden asielzoekers, Oekraïners. V.w.b. huisvesting

Apeldoorn: crisisnoodopvang in Ugchelen is gerealiseerd, nachtopvang

7)

2

Oekraïne opvang. Lopen aan tegen personeelstekort in gemeente voor oppakken van 
bepaalde zaken met snelheid. Taakstelling huisvesting statushouders wordt hopelijk 
gehaald, eventueel met verlenging HAR in Fletcher. V.w.b. betreft het voornemen van 
het kabinet, het verbod op voorrang verlenen aan statushouders, zijn er bypasses

5.1.2.e

5.1.2.e

Thema van huisvesting statushouders staat voor de volgende PRT op de agenda. 
De taakstelling 2025-I is nog niet bekend.

Problematiek huisvesting statushouders
Geagendeerd naar aanleiding van het vorige overleg

statushouders: bezig met flexwoningen, maar nog geen nieuwe koppelingen, want er 
worden alleen gezinnen geplaatst van minimaal 2 personen. Verkennende 
gesprekken met woningcorporaties voor woningdelen.

maar is voor eigen rekening. Wellicht in gesprek gaan met ministerie voor 
doorstroomvoorziening. Er is ook nog een mogelijkheid voor uitstroom met ambulante 
begeleiding vanuit Nidos, kan max. tot 21 jaar. Staat in de handreiking 18+ AMV.

overloop Ter Apel. Nog geen gebruik van gemaakt. Bezig met noodopvang in 
Vrijenberg in Loenen. Helaas geen AMV in Voorst, waardoor AMV in Apeldoorn 
langer moet blijven. Fletcher Hoenderloo loopt half maart af. Oekraïne opvang: komen 
een aantal woningen bij, waar 1 gezin per kamer komt. Bezig met een andere locatie, 
om toe te komen aan de opgave per 1 januari, ook met het wegvallen van de grootste 
locatie. Huisvesting statushouders loopt achter.

mensen worden gehuisvest. Er wordt na de oplevering van de andere delen voldaan 
aan de inspanningsverplichting voor Oekraïne opvang van volgend jaar.

heeft een vraag over de financiering voor ambulante begeleiding van AMV’ers. 
dit is een gemeentelijke verantwoordelijkheid. WMO kan worden ingezet,

gekeken. Oekraïne opvang loopt door, in Q1 / Q2 kunnen er Oekraïners opgevangen 
worden in de aangekochte panden. V.w.b. taakstelling huisvesting statushouders: 
hopelijk het jaar eindigen op -3.

gaat binnenkort een locatie open voor Oekraïners. Er zit druk op de DSL en op de 
vervolghuisvesting, Hoe kamergewijs verhuren inzetten met corporaties?

zijn vastgelegd in het PvA van de provincie. Er is een vraag gekomen over het vervolg 
van de crisisnoodopvang na Apeldoorn, daar is een positieve insteek voor.

Ter kennisname
- 2024-10-16, VNG brief over noodzakelijke maatregelen rijk eigen bijdrage

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

op vervolghuisvesting. 5.1.2.

mogelijk? 5.1.2.

stuurt deze naar 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

• 5.1.2.e

Notulen:



8) Wat verder ter tafel komt

Notulen:

I COA: situatie in het land is nijpend. Er gaan meer locaties dicht dan open. Er gaan wel5.1.2.e

weer een aantal noodopvanglocaties open. AMV blijft een grote uitdaging.

9) Rondvraag

3

Notulen:
Er zijn geen punten voorde rondvraag.



Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 19 november 2024

I5.1.2.e

II II II II I5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

1) Opening/mededelingen

2) Buddy to Buddy - 11:00 uur
I sluit aan om te vertellen over de activiteiten van BtB.5.1.2.e

was ziek, zij zal bij het volgende overleg aansluiten.

3) Notulen ambtelijke overleg d.d. 24 september 2024

Notulen:

op de vraag naar

4) Mondelinge terugkoppeling subPRT 6 november 2024 (PRT vindt 25-11 plaats)

Notulen:

naar aanleiding van dit overleg: er moet door de minister een
verdeelbesluit worden genomen voor 31 december. Er komt nog een update wat er

vraagt of er nog gemeenten

ja, alleen met het

nemen dit mee voor aankomende PRT.
ik heb een vraag over de bekostigingsregeling voordoorstroomlocaties: hoe zit

dat in Brummen? En hoe zit het met de nieuwe regeling, is deze al langer dan voor 1
I

1

19-11-2024
11:00-12:30
MS Teams

voornemen van het Rijk om de voorrang voor statushouders af te schaffen, zijn er 
geen mogelijkheden meer om door te stromen, waardoor mensen heel lang zullen

ons plan gaat volgende week de besluitvorming in bij het college. Dit stuk is eerder 
getoetst bij het ministerie voorfinanciering voor het inzetten van sociale woningbouw,

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Aanwezig
Afwezig
Notulist

Notulen:
5.1.2.e

Terugkoppeling subPRT van 6 november: er is stil gestaan bij het moment van 
inleveren van de plannen. De regio is er nog niet helemaal, maar is wel al een heel 
eind op weg. Er is onzekerheid rondom de plannen van het Rijk. Daarnaast is er 
gesproken over de huisvesting van statushouders. Er is in ieder geval inzicht nodig in 
toewijzingscijfers, en andere cijfers die op de woontafels worden gedeeld.

een eventuele EU herverdeling opvang Oek: Geen sprake van herverdeling, wel 
worden er weer oproepen gedaan door oa DUI, TSJ voor betere verdeling van 
ontheemden over alle lidstaten. Bekende oproep, deden ze eerdere jaren natuurlijk 
ook. Zal niet snel echt concrete vorm aannemen, want dan krijg je net zo goed 
vermenging met verdeling asielzoekers en ‘solidariteit’.

I
l 
I

jaar? |i 2e

5.1.2.e

5.1.2.e

en 512e

• De notulen worden na één wijziging vastgesteld.
• Naar aanleiding van het vorige verslag: het antwoord van 5.1

gedaan wordt in deze tussenliggende periode. 5.1.2.

moeten wachten. 5.1.2.

is er al ingezet op doorstroomlocaties? 5.1.2.

dat laatste is wel gevraagd, maar lijkt niet te gaan gebeuren. 5.1.2.

zijn met mutaties, die na 1 november gedaan zijn. Dan graag doorgeven. In Apeldoorn 
is in ieder geval een mutatie: de noodopvanglocatie in De Vrijenberg in Loenen, deze 
is nog niet afgehecht met een bestuursovereenkomst, maar wel definitief. Het aantal 
is nog wel onzeker, maar zal ca. 120-150 zijn.
512= ik benadruk het belang van huisvesting van statushouders. Dit is de periode 
waarin de prestatieafspraken ook herijkt worden. Een oproep om samen hier in op te 
trekken, sommige corporaties werken ook over gemeenten heen.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2.5.1.2.e 

■



toevoeging: waar er vanuit

I

van de 51 gemeentes, lopen er 41 achter op de taakstelling huisvesting
statushouders, en dat is niet altijd onwil. Volgende week is er PRT, dan staat de

na of 5.1.2. fysiek aanwezig is.
het team spreidingswet is druk bezig om te kijken hoe e.e.a. moet worden

n.a.v. hiervan: we moeten even stilstaan bij de rijksbegroting
het is lastig nu met afspraken op de lange termijn, maar wij weten nu

Notulen:
Lochem: afgelopen vrijdag is gedeputeerde Vreugdenhil op gesprek geweest.

Epe: v.w.b. de taakstelling statushouders: de eerste helft gehaald.

Voorst: we vangen 84 Oekraïners op. We hebben een pand aangekocht,

Heerde: de taakstelling huisvesting statushouders van 2024-II wordt

Brummen: v.w.b. asiel: de gesprekken met en van COA gaan goede kant op. Op

2

geduid in de plannen. Je kunt uitgaan van harde en zachte cijfers. In Utrecht is dit 
duidelijk gemaakt, en ook in Gelderland. Er is COA gevraagd om dit ook aan te geven. 
Het is een enorme klus. Ze proberen voorde 18e om e.e.a. voor elkaar te krijgen, en 
voorde kerstvakantie uitsluitsel te geven. Het grootste vraagteken is: wat gaat de

de taakstelling huisvesting statushouders hebben we een lichte voorsprong, m.n. door 
DSL. Verwachting is ongeveer uitkomen op taakstelling. Op dit moment lopen er

maar er is een mogelijke beperking recent aangeven (na eerdere toezegging); nl.
toch een vorm van voorrang, en die gaat er vanaf. Dus wij leggen dit stuk voor met het 
voorbehoud van financiering, want wij willen dat er woonbegeleiding komt op de 
verkamering. Wij hebben wel toegezegd gekregen dat mensen langer mogen blijven

Koersen aan op tweede helft te halen en achterstand in te halen. V.w.b. asiel: bezig 
met gemeente Heerde voor structureel azc. V.w.b. Oekraïne: Ankerweg loopt al een 
tijdje, hopelijk binnen twee weken uitspraak Dan gaan er veel bewoners vanuit de 
andere locatie naar deze locatie.

gehaald, maar er is nog een achterstand van 2023-II en 2024-I. Er wordt nog gekeken 
naar het overnemen van de CNO, en of dit nog nodig is. De uitruilafspraken met 
Zutphen worden vormgegeven. Het uitbreiden van de Oekraïne opvang wordt 
verkend, de verwachting is dat dit ruim voor 1 juli gaat lukken.

De provincie pakt haar partnerrol. De taakstelling is niet gehaald. Aan de 
Zutphenseweg is een pand opgeleverd, waarvan tachtig procent, oftewel 22 woningen 
voorde opvang van Oekraïne worden ingezet. V.w.b. asiel: de gesprekken lopen voor 
een bestuursovereenkomst, de kaders hiervan moeten nog worden voorgelegd aan 
de raad. In Gorssel en Eefde bezig, maar loopt wel lastiger.

daar komen ca. 23 Oekraïners bij. Er is nog een pand aangekocht, waar ook 8 
ontheemden kunnen worden opgevangen. Er is op dit moment geen asielopvang, we 
zijn wel aan het verkennen voorde mogelijkheden van een CNO, er worden een paar 
locaties die worden geschouwd door COA. Het stappenplan wordt bekeken door de 
raad, hier worden of aanpassingen aan gedaan, of deze gaat van tafel. Voor wat 
betreft de taakstelling huisvesting statushouders: naar verwachting eindigen we dit 
jaar met -3.

niet meer dan jullie.
Wellicht is het goed bestuurders de suggestie te doen om een scherpe brief op te 
stellen dat tal van voorgenomen maatregelen niet tot oplossingen, maar tot chaos 
gaan leiden.

5) Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Asielopvang
Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders

huisvesting op de agenda. 5.1.2. gaat voor 5.1.2.

asiel.5i 2e
minister doen? 5.1.2.

zitten. Maar de financiering is maar voor een jaar. 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

• 5.1,2.e

wordt gegaan is dat er dan huur kan worden gevraagd, omdat het statushouders zijn. 
5 i 2e in Brummen doen wij dat vanaf dag 1, ook in dat eerste jaar al. Maar als je daar 
de puntensystematiek op loslaat, kom je op studentenkamerprijzen uit van ca. €350 
per maand. Wij gaan wel een beroep doen op de Provincie.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e



Apeldoorn: van de nachtopvang in Ugchelen wordt heel weinig gebruik

I er zijn nieuwe aantallen voor de inspanningsopgave Oekraïne voor 1 juli 25,5.1.2.e

6)

7) Wat verder ter tafel komt

8) Rondvraag

Notulen:

I II noemde dit al even, de manier waarop locatiebegeleiding voor Oekraïners, dadelijk5.1.2.e 5.1.2.e

ja, en ook bestuurlijk.

3

ook ingezet moet worden voor locaties van statushouders. Er blijven middelen over voor 
Oekraïne, waardoor dit nu mogelijk is. Want er zijn geen middelen voor locatiebegeleiders van 
statushouders. De middelen Oekraïne zijn lager voor volgend jaardan voor dit jaar. Op enig

gesprekken met corporaties, over verkamerd verhuren. Het is van belang om dit in 
regionaal verband afstemmen. V.w.b. Oekraïne opvang: er is een paar weken geleden 
een locatie aangewezen in Empe, dus op weg om te voldoen aan taakstelling van 
afgelopen jaar.

deze moeten nog worden doorgerekend. Apeldoorns opgave is vergelijkbaar aan wat 
er nu is opengesteld.

gemaakt. Deze blijft tot 31-12 open, of totdat COA zegt dat het niet meer nodig is. Er 
zijn omwonendenavonden geweest in Loenen; asiel en in Hoog Soeren; Oekraïne. Er 
zijn gemengde reacties in de omgeving. Over het algemeen is men niet tegen de 
opvang, maar wel kritisch t.o.v. de aantallen. De taakstelling huisvesting 
statushouders is niet meer in te lopen dit jaar. Er zijn veel alleenreizenden gekoppeld. 
Er is nog geen oplossing voor AMV opvang (60), nu in noodunits op AZC terrein.
Per 1 oktober begonnen met heffen van de eigen bijdrage voor Oekraïners, de eerste 
beschikkingen zijn de deur uitgegaan. In september zijn er voorlichtingen geweest 
hierover op de opvanglocaties. Er is een relatief hoge uitstroom geweest van 
Oekraïners in september en oktober. Er zijn in Apeldoorn twee grote locaties met 
catering, waarvoor nu dus moet worden betaald. Is deze verhoogde uitstroom ook in 
andere gemeenten te zien?
Bas: nee, maar wij moeten nog beginnen en wij hebben geen locaties met catering. 
Jamie Lee: nee, maar wij hebben geen catering, maar er zijn wel een aantal mensen 
terug naar Oekraïne.

Ter kennisname
-6.1,20241022 Presentatie doorstroomvoorzieningen_subregio Stedendriehoek
-6.2, Brief cvdKs grensprovincies nov2024
-6.3, Bijlage 2- Notificatie herinvoering binnengrenstoezicht
-6.4, 20241112 - Presentatie Vastgoedgids LRT
-6.5, tk-bijlage-beantwoording-begroting-aenm (1)
-6.6, Brief prognose en opvangopgave ontheemden uit Oekraïne
-6.7, Bijlage 1 Opgave opvang ontheemden Oekraïne
-6.8, Bijlage 2 Kostprijsonderzoek Opvang Ontheemden Oekraine 2024
-Nagezonden 6.9, Brief min Faber grensprovincies 13 nov2024
-Nagezonden 6.10, Bijlage - Notificatie herinvoering binnengrenstoezicht
-Nagezonden 6.11, brief min Faber taakstelling gemeenten 2025 I
-Nagezonden 6.12, Bijlage 1 circulaire 1e helft 2025
-Nagezonden 6.13, brief Faber 14 november 24 Planning wetgeving hoofdstuk 2
Regeerprogramma
-Link naar provinciale plannen:
https://www.rijksoverheid. nl/zoeken?trefwoord=provinciaal+verslaq&search-submit=

• 5.1.2.e

moment moet dit worden geagendeerd. 5.1 2.

https://www.rijksoverheid._nl/zoeken?trefwoord=provinciaal+verslaq&search-submit=


I
I

1

vanuit gemeente Brummen.5.1.2.e

2 Notulen ambtelijke overleg d.d. 19 maart 2024 en 2 april 2024

3 Concept-notulen subregionaal bestuurlijk overleg d.d. 15 april 2024

4 Dashboard (april 2024) subregio Stedendriehoek

Notulen:

zet op de mail aan 5.1.2. welke doelgroepen het

5

Notulen:

6

1

5.1.2. e

5.1.2.e

Datum
Tijd
Locatie
Voorzitter
Notulist

Knelpunten Taakstelling Huisvesting Statushouders
Voorafgaand aan de PRT van 23-5 is er een ontbijtsessie over 
huisvesting statushouders. Graag punten aanleveren die een

De voorzitter van de VNOG en de commissaris van de Koning hebben 
gereageerd op deze oproep, dat dit op vrijwillige basis niet gaat lukken, in ieder 
geval niet tot de crisis is uitgeroepen.
Er is gisteravond een lijst verspreid met rijksgronden die beschikbaar worden 
gesteld. Deze wordt niet openbaar gedeeld, maar wel met de voorzitters van 
de subregio’s, en de secretarissen van de subregio’s. Deze lijst moet nog beter 
geduid worden, om wat voor gronden het precies gaat.

Notulen:

De notulen zijn ongewijzigd vastgesteld.

Oproep noodopvang
Oproep aan VNOG, per 22 april 2024: 50 plekken, per 13 mei 2024: 150 plekken.
Voor aanvullende informatie, zie bijlage 5.1,

Het dashboard zit er ter kennisname bij. In de toekomst komt er een online te 
raadplegen dashboard, dit zal via het regionale samenwerkingsverband (de 
VNOG) lopen.
Er zijn verschillende groepen die nu niet worden weergegeven in het 
dashboard, dit zijn de diverse groepen AMV’ers. Daarnaast wordt de HAR ook 
niet als aparte groep weergegeven, deze wordt direct voorde taakstelling 
meegeteld, maar dit geeft een vertekend beeld. Daarnaast loopt TVS hier

Opening en mededelingen
Notulen:

Notulen:

In de notulen is er te lezen wat er besproken in het overleg.

betreft. Mochten er andere vragen zijn, kunnen deze ook aan 5.1 2. worden 
gesteld via de mail.

Notulen Ambtelijk overleg - PRT M&l 23 april 2024
23-04-2024
11:00-12:00
MS Teams

is de vervanger van 5.1 2.

sowieso op achter. 5.1.2.



dan zullen zij deze bij de organisatie naar voren brengen.
Deze sessie is voorde bestuurders, georganiseerd door Dirk Vreugdenhil en BZK.

7 Toezichtsbrief Provincie op Taakstelling Huisvesting Statushouders

omdat er in de formele brief staat dat5.1.2.e

heeft een mail gestuurd met een aantal punten van feedback.
graag de vraag meegeven aan de Provincie: wat wordt

er met deze informatie gedaan?

wilt graag meegeven aan de Provincie: maak een onderscheid tussen
de kwantitatieve data en de kwalitatieve omstandigheden.

8

Notulen:

sluit zich hierbij aan.
stelt voor om drie raadsbrieven vanuit Apeldoorn rond te sturen, om

stelt voor ook te5.1.2.e

9

Notulen:

2

de taakstelling niet is gehaald, maar dat is niet het geval in Zutphen. Alleen de 
achterstand is niet terug gebracht tot 0, vandaar dat dit in de brief staat. Er zal 
worden gekeken of dit formeel kan worden gerectificeerd, zodat dit correct 
wordt gearchiveerd. Er wordt elke taakstellingsperiode opnieuw gekeken.

Voorzet raadsbrief
Bijgaande raadsbrief is inmiddels verzonden naar alle gemeenten. Hoe 
willen we in de toekomst gezamenlijk optrekken? Welke procesafspraken 
zijn daarvoor nodig?

Notulen:

Mochten er concrete suggesties zijn die bestuurders op het netvlies hebben, meldt

daarmee te beginnen. Zo kan elke gemeente kijken hoe dit bevalt en of dit 
behulpzaam is.

• In Epe wordt de raad ook per brief geïnformeerd en 
delen wat er gecommuniceerd wordt met de raad.

Epe: de Fletcher noodopvang loopt (uitspraak van de rechter is binnen), de 
locatie stroomt vol. Er zijn wat uitdagingen rondom de Oekraïne opvang 
(kapotte ketel o.a.), waardoor er nog niet kan worden ingehuisd. De zaak 
rondom camping die ingezet gaat worden voor de Oekraïne opvang ligt nog bij 
de rechter.

gewijzigde aanpak van het rijk vergen, en die bestuurlijk ingé
bracht zouden moeten worden.

In Lochem is een nazending geweest waar de verschillende treden van de 
escalatieladder beschreven staan.

deze bij 5.1.2. en 5.1.2.

Stand van zaken per gemeente
Met expliciete aandacht voor:

Oekraïne opvang
Taakstelling huisvesting statushouders
Asielopvang

willen continueren. 5.1.2.

Notulen:

heeft contact gehad met 5.1.2.

Daarnaast wil 5.1.2.

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

• 5.1.2.e

Het is aan de bestuurders om deze brief verder te geleiden.
512e deelt dat hij deze voorzet erg heeft gewaardeerd en dat hij dit graag zou



10

I maken een basis aanzet om op de schieten, aan de hand van de
door de Provincie aangeleverde inhoudsopgave.

11 Ter kennisname

Wat verder ter tafel komt12

Rondvraag13

3

Notulen:

Op 25 april staat de webinar over de Spreidingswet gepland.

Heerde: in de Oekraïne opvang zitten nu 180/190 personen, deze heeft 
capaciteit voor 215. Op het gebied van asiel: geen update. Bezig met de 
taakstelling, maar er is geen tussenvoorziening of doorstroomlocatie. De 
woningcorporatie staat open voor de verkenning op woningdeling en 
kamergewijs verhuren.

Zutphen: de verwachting is dat de taakstelling huisvesting statushouders zal 
worden gehaald, maar de achterstand nog niet ingelopen.

Voorst: er wordt een verkenning gedaan op nieuwe locaties voor Oekraïne, 
maar hier zitten nog meerdere onzekerheden in.

Lochem: v.w.b. huisvesting statushouders ook bezig met de verkenning op 
woningdelen, maar eerst zal er beleid moeten komen, want dit is nu nog niet 
toegestaan. Er moet een visie opgesteld worden voor de raad v.w.b. 
asielopvang, dooreen motie die is aangenomen. Hier is een sessie voor 
geweest met de betrokken disciplines, deze moet vastgesteld worden voor de 
zomer. Tom zal deze visie delen.

Apeldoorn: staan vooreen opgave van 300 plekken asiel, deze zoektocht moet 
voor de zomer tot concrete resultaten leiden. Oekraïne opvang zit boven de 
opgave. Taakstelling huisvesting statushouders: verkenning op hoe de HAR 
wordt meegeteld. Er wordt een kleine HAR aangegaan met een kerk, in een 
dienstwoning.

Fysiek ambtelijk overleg dinsdag 4 juni 2024 - 09:30 - 12:00 uur
Afspraken over vervrachte bijdragen van een ieder.

Brummen: zoals bekend lopen er gesprekken tussen COA en een eigenaar 
van een landgoed voor de opvang van 300-350 asielzoekers. Er is een 
doorstroomlocatie geopend voor uiteindelijk 26 personen. Het ziet er naar uit 
dat dit een lokale doorstroomlocatie blijft en deze niet veranderd in een 
regionale voorziening. Er wordt een verkenning gedaan op een extra Oekraïne 
locatie.

Notulen:
5.1.2.e en 5i 2e
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